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اقتدار ایران در جهان و راهبرد منجر به اقتدار ایران با آزادی نفتکش 
ایرانی، در پی راهزنی دریائی انگلیس با پایان 6 هفته توقیف که در 
جنگ اراده ها منافع ایران تأمین شد اما با مقاومت توانستیم از منافع 
خود در دنیا بهره ببریم کشور جمهوری اسلامی ایران در خلیج فارس، 
بیشترین سواحل مرزی دریائی را دارد، فضولی و دخالت در خلیج 
فارس ، تنگه هرمز با قدرت نمائی ایران در توقیف کشتی متخلف 
انگلیسی ، اثبات کرد تا به حال ما نرمش نشان می دادیم اما به قول 
معروف تخلفات آنان را زیر سیبیلی رد می کردیم ؟! وقتی مقام معظم 
رهبری فرمودند با دزدی دریائی انگلیس که البته نیروهای ما بی جواب 
نخواهند گذاشت، مسیر مشخص شد که دیگر زمان زورگویی به پایان 

رسیده است .
ایران اسلامی غرق در شادی عید ولایت و امامت شد .

غدیر در قرآن
ای پیامبر ؟ آن چه از طرف پروردگارت برتو نازل شده است ، کاملا ) به 

مردم ( برسان و اگر ) چنین ( نکنی ، رسالت او را انجام نداده ای .
علامه امینی در کتاب الغدیر نام سی تن از دانشمندان و علمای اهل 
ادامه صفحه 8 سنّت را ذکر می کند که آنان گفته اند : 

 آزادی »آدریان د ریا« کافی نیست
باید پیگیر خسارت هم باشیم
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رهبر معظم انقلاب اسلامی در دیدار 
رئیس جمهور و اعضای هیئت دولت:

ایران اسلامی غرق در شادی عید ولایت و امامت شد 
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نسخه جدید پایگاه اطلاع رسانی دفتر حفظ و نشر آثار حضرت آیت الله العظمی  خامنه ای )KHAMENEI.IR( در مراسمی در زبان های روسی، فرانسوی و اسپانیایی آغاز به کار کرد. همزمان با عید سعید 
غدیر در مراسمی  نسخه جدید پایگاه اطلاع رسانی دفتر حفظ و نشر آثار حضرت آیت الله العظمی  خامنه ای )KHAMENEI.IR( در زبان های روسی، فرانسوی و اسپانیایی آغاز بکار کرد. این وبسایت ها روز 
گذشته با حضور کمال خرازی رئیس شورای راهبردی روابط خارجی و جمعی از مسئولان و فعالان رسانه ای آغاز به کار کردند. ایمان عطارزاده رئیس حوزه ریاست دفتر حفظ و نشر آثار حضرت 
آیت الله العظمی  خامنه ای در این مراسم با بیان اینکه پایگاه اطلاع رسانی KHAMENEI.IR از سال ۸۲ آغاز به کار کرده و به پوشش اخبار، بیانات و فعالیت های رهبر انقلاب اسلامی و تولید محتوا دراین باره 
پرداخته است گفت: از سال ۸۴ نسخه های عربی و انگلیسی پایگاه اطلاع رسانی دفتر حفظ و نشر آثار حضرت آیت الله العظمی  خامنه ای با ترجمه اخبار و متن کامل بیانات رهبر انقلاب کار خود را آغاز کرد 
و در طول سه، چهار سال گذشته این پایگاه اطلاع رسانی در نسخه های غیرفارسی با تحولاتی رو به رو بوده که مهم ترین آن رسانه تعاملی، متحرک و چابک است. وی افزود: ما همچنان از همه ظرفیت ها 
و قالب های رسانه ای مجازی، مکتوب و تلویزیون بهره گرفته و با درک نیاز مخاطبان جهانی به سمت پاسخ به این نیازها حرکت کرده ایم و در تلاشیم با فناوری های نوین و به روز در شبکه های اجتماعی 

و فضای مجازی، یک رسانه چابک باشیم.

هفته نامه اقتصادی ایران

 آزادی گریس ۱کافی نیست
باید پیگیر خسارت هم باشیم

علي لاریجاني: آمریکایي ها براي 
مذاکره با ایران، واسطه مي فرستند

سرلشکر باقری:
در آستانه ورود به ساخت موتورهای 

هواپیما و بالگردهای روز دنیا قرار داریم

آیت الله سیدابراهیم رئیسی در جلسه شورای عالی قضایی با بیان 
اینکه امروز خدا را شاکریم که جلوه ولایت را در نظام مقدس 
جمهوری اسلامی داریم، ولایت فقیه و حاکمیت فقه و آموزه های 
دین را از برکات غدیر دانست و گفت: در این جلوه، آنچه از خوبی ها 
و برکات می بینیم ناشی از برکات ولایت است؛ لذا با همه عربده 
کشی ها و ظلم و تعدی دشمنان، تمام ترفندها، مکر ها و حیله هایشان 
نقش بر آب است، چون این نظام، جلوه ولایت علوی است. اگر امروز 
نهیب، ولی فقیه عادل در راس نظام اسلامی و اقتدار جمهوری 
اسلامی، دشمن را مستاصل کرده است، همگی از برکات ولایت علوی 
در نظام است که باید شکرگزار آن باشیم و شکرگزاری نیز تنها در گرو 
ولایت پذیری است. آیت الله رئیسی، رفع توقیف نفتکش »گریس-

۱« با حکم دیوان عالی جبل الطارق را نمونه ای از شکست دشمن در 
روز های اخیر دانست و تاکید کرد: این میزان از توقیف، صرفا با 
آزادسازی جبران نمی شود بلکه باید با پیگیری های حقوقی، خسارت 
دریافت شود تا درس عبرتی باشد برای همه آن ها که بر خلاف موازین 
بین المللی اقدام می کنند. به گزارش میزان، آیت الله رئیسی درادامه 
گفت: اجرای عدالت باید به گونه ای باشد که مردم آن را احساس 
کنند. اینکه برخی می گویند به هر حال یک طرف از اجرای عدالت 
قضایی، ناراضی خواهد بود، حرف کامل و دقیقی نیست، زیرا عدالت، 
امری فطری است و کسانی هم که به ظاهر از یک حکم ناراضی باشند، 

در خلوت خود از اجرای عدالت احساس رضایت می کنند.

رئیس مجلس گفت: آمریکایي ها 
واسطه  ایران  با  مذاکره  براي 
مي فرستند.به گزارش اعتبار به نقل 
از خانه ملت، علي لاریجاني در 
جلسه علني پارلمان در نطق پیش 
از دستور خود، گفت: آمریکا از فرط 
توهم دچار تناقض گویي هاي ابلهانه 
شده  است.وي افزود: آمریکایي  ها از 
یک طرف مي گویند که »ما آماده 
وواسطه  هستیم«،  مذاکره 
مي فرستند، از طرف دیگر وزیر خارجه ما را تحریم مي کنند.
رئیس مجلس ادامه داد: در روزهاي گذشته ایستادگي و صلابت 
ملت ایران جلوه اي از جلوات خود را نشان داد و انگلیسي ها 
فهمیدند که شرایط امروزي ایران شرایط گذشته نیست که با 
دسیسه بتوانند قدرت نمایي کنند و مجبور شدند از سرقت 
دریایي خود دست بردارند.وي با یادآوري اینکه انگلیسي ها در 
گذشته با هماهنگي آمریکا، کودتاي ۲۸ مرداد را سازمان داده 
و دولت  را سرنگون کنند  تا حکومت ملي مصدق  بودند 
دست نشانده پهلوي را براي چند دهه بر ایران مسلط کنند، اظهار 
داشت: شرایط آن روز را با قدرت و هیمنه امروز ایران مقایسه 
کنید که در یک اقدام ایذایي و دزدانه مجبور شدند از اقدام خود 
عقب نشیني کنند.لاریجاني تصریح کرد: این قدرت را انقلاب 
اسلامي به رهبري امام)ره( و رهبري داهیانه حضرت آیت الله 
خامنه اي )مد ظلّه العالي( و ایستادگي ملت فراهم کرد؛ آمریکا 
که آن روز با کمک ایادي خود توانست کودتا در ایران راه بیندازد، 
امروز با استیصال کامل آخرین تیرهاي شکسته خود را رها 
ابرقدرتي مي کند،  مي کند که براي این کشور که ادعاي 
خجالت آور است که وزیر خارجه ایران، وزارت اطلاعات و 
صداوسیما را تحریم مي کند.وي خطاب به آمریکایي ها اضافه 
کرد: مثلًا این اقدامات قدرت شما را نشان مي دهد یا بیچارگي و 
درماندگي شما را نشانگر است؟ اقدامات شما چه تأثیري دارد؟ 
اگر فکر مي کنید این کارها قدرت نمایي است، بدانید همه ملت 
ایران در مقابل شما ایستاده اند، پس همه را تحریم کنید تا 
بفهمید حادثه اي رخ نمي دهد، ملت آمریکا متأسفانه گرفتار 
رهبران »دُن  کیشوتي« شده اند که با توهمات و خیالات صحنه 
بین المللي را براي ارضاي خود ترسیم مي کنند.لاریجاني اضافه 
کرد: به تازگي آقاي »جان هوک« )مسئول تحریم هاي ایران در 
آمریکا(، اظهار نظري درباره کودتاي ۲۸ مرداد کرده است که 
نشان مي دهد چقدر با تاریخ بیگانه هستند، او گفته است اصلًا 
ـ مذهبي  آمریکا در این کودتا نقش نداشت و رهبران سیاسي ـ
ایران حکومت ملي را سرنگون کردند، فراموش کرد ه اند آن قدر 
موضوع روشن بود که وزیر خارجه اسبق آمریکا درباره کودتاي 
۲۸ مرداد از ملت ایران عذرخواهي کرد.وي افزود: ملت ایران در 
مکتب علوي رشد فکري یافتند، اهل مجاهدت هستند تا 
عزتمندانه زندگي کنند و شرف ایراني خود را به حراج نمي گذارند 

و با مقاومت خود، آمریکا را پشیمان مي کنند.  

رییس ستاد کل نیروهای مسلح 
ساقط کردن پهپاد فوق پیشرفته 
متجاوز آمریکایی توسط سامانه 
پدافندی بومی در ارتفاع ۶۰ هزار 
پایی را اقدامی بسیار معنادار و 
بزرگ توصیف و تصریح کرد: این 
اقدام ارزشمند حیرت و شگفتی 
جهانیان حتی کشورهایی که در 
حوزه پدافندی پیشرو هستند را 
به همراه داشت. به گزارش اعتبار 

به نقل از سپاه نیوز، سردار سرلشکر پاسدار محمد باقری رییس 
ستاد کل نیروهای مسلح در بازدید از سازمان صنایع هوایی 
وزارت دفاع در جمع مدیران و کارکنان این مجموعه با تبریک 
اعیاد بزرگ قربان و غدیر خم و دهه ولایت و گرامیداشت سالروز 
صنعت دفاعی، از صنایع دفاعی به عنوان موتور محرک و 
پیش برنده صنایع کشورها نام برد و اظهار کرد: با وجود تحریم 
ها و فشارهای شدید دشمنان از ابتدای پیروزی انقلاب اسلامی 
به ویژه در حوزه صنایع دفاعی در کشور ما  ، این موضوع وضعیت 
کاملا متفاوت وخاصی به خود گرفته است. وی با بیان اینکه تا 
پیش از انقلاب کشوری بودیم که عمده محصولات صنعتی را در 
بخش نظامی و غیر نظامی از خارج وارد می کردیم، گفت:  با 
پیروزی انقلاب شکوهمند اسلامی و اعمال تحریم های دشمنان، 
از ادامه پشتیبانی ها محروم و با گذشت زمان و تحولات فناوری 
در جهان محصولات جدید را نیز در اختیار نداشتیم؛ در این 
شرایط طبیعی است که حرکت همپای تهدیدات و وقایعی که 
در جهان پیرامون ما رخ می دهد، بدون داشتن این فناوری و 
صنایع امکان پذیر نخواهد بود. رییس ستاد کل نیروهای مسلح 
با تاکید بر اینکه حرکت به سمت خودکفایی و ارتقای دانش و 
توان صنعت دفاعی در شرایط تحریم، ارزش و جایگاه  اقدام 
ارزشمند نیروهای مسلح در این حوزه را نمایان می کند، گفت: 
امروز در ایران اسلامی صنایع دفاعی پیشران و پیش برنده بخش 
زیادی از صنایع کشور هستند و وزیر محترم دفاع و فرماندهان 
ما نسبت به رفع مشکلات در صنایع دیگر کشور اعلام آمادگی 
کرده اند که  از آخرین مصادیق آن مسئله قطعات حساس خودرو 
بود که وزارت دفاع ورود کرد و بخش زیادی از مشکل را حل کرد 
و آمادگی توسعه تولید را هم دارد. وی با اشاره به دستاوردها و 
پیشرفت های تعیین کننده کشورمان در حوزه صنعت هوایی 
اظهار کرد: در تولید هواگردها، در تولید موشک ها، پهپادها، و 
بسیاری از تجهیزات جانبی دیگر، مسئله موتور به عنوان بخش 
اصلی و پیشران اصلی مطرح است و بحمدالله این صنعت در 
سال های اخیر مسیری رو به رشد و دارای تحول را طی کرده 
است. سرلشکر باقری اقدامات جهادی متخصصان داخلی در 
ارتقای صنعت دفاعی را مصداق بارز تحقق »ما می توانیم« عنوان 
و تصریح کرد:  این مسیر عزت بخش از ساخت تعدادی قطعه 
ساده آغاز شد و امروز در حال ورود به ساخت موتورهای 
هواپیماها و بالگردهای روز دنیا قرار داشته و به فضل الهی در 
آستانه دستیابی به خودکفایی کامل در این سامانه های ارزشمند 
هستیم. وی افزود: این اقدامات ارزشمند به خوبی نشان داد که 
تحریم  به عنوان یک فشار شکننده نسبت به ملت ایران و نیروهای 
مسلح می تواند به فرصتی برای پیشرفت برای حرکت به سمت 
قله های اقتدار و قدرتمندی یک کشور اسلامی و سربلند به نام 
جمهوری اسلامی ایران تبدیل شود. رییس ستاد کل نیروهای 
مسلح در ادامه تصریح کرد:  ملت بزرگ ایران در تداوم حرکت 
متعالی خود در مسیر معنویت ، توسعه و پیشرفت نیازمند امنیت، 
ثبات و آرامشی است که این مهم در سایه برخورداری از نیروهای 
مسلح قدرتمند و بازدارندگی پایدار ، کارآمد و موثر محقق می 
شود. وی افزود: ایجاد بازدارندگی و اقتدار دفاعی در جهانی که 
با تحریم درها را به روی ما بسته اند، جز از مسیر تحقیق بومی و 
اتکا به دانشمندان جوان خود و تولید کامل تجهیزات در داخل 
کشور امکان پذیر نخواهد بود و امکانات وارداتی نمی تواند ما را 
به آن اقتدار برساند. سرلشکر باقری ساقط کردن پهپاد فوق 
پیشرفته متجاوز امریکایی توسط سامانه ای بومی در ارتفاع ۶۰ 
هزار پایی را اقدامی بسیار معنادار و بزرگ توصیف و تصریح کرد: 
این اقدام ارزشمند حیرت و شگفتی جهانیان حتی کشورهایی 
که در حوزه پدافندی پیشرو هستند را به همراه داشت و کارآمدی 
و قابلیت های میدانی و عملیاتی محصول دفاعی بومی ایران 
اسلامی را نمایان کرد .  رییس ستاد کل نیروهای مسلح در پایان 
با قدردانی از همت ، تلاش و مجاهدت مدیران و کارکنان سازمان 
صنایع هوایی وزارت دفاع اظهارکرد: امیدواریم شاهد گام های 
ارزشمند و موفق تری از شما عزیزان در تداوم اقدامات بسیار 

مهم و حیاتی برای مجموعه نیروهای مسلح باشیم.

خبرخبر

آغاز به کار نسخه 
زبان های جدید پایگاه 
اطلاع رسانی دفتر حفظ 
و نشر آثار رهبر انقلاب 

حسینعلی حاجی دلیگانی عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای 
اسلامی با انتقاد از تصمیم جهانگیری در فروردین ماه ۹۷ مبنی بر اعلام نرخ 
۴۲۰۰ تومان برای ارز گفت: این تصمیم باعث شد طی ۴ ماه ۲۱ میلیارد 
دلار ارز از ذخایر ارزی کشور حیف ومیل شود.  به گزارش اعتبار به نقل 
خبرگزاری تسنیم، حسینعلی حاجی دلیگانی، نماینده مجلس شورای 
اسلامی با حضور در برنامه پایش، با انتقاد از تصمیم جهانگیری در فروردین 
ماه ۹۷ مبنی بر اعلام نرخ ۴۲۰۰ تومان برای ارز، گفت این تصمیم باعث 
شد طی ۴ ماه، ۲۱ میلیارد دلار ارز از ذخایر ارزی کشور حیف ومیل شود. 
بررسی های انجام شده نشان می دهد در سال ۹۶ تعدادی شرکت ثبت شده 
و در سال ۹۷ با هجوم به بانک مرکزی متقاضی دریافت ارز ۴۲۰۰تومانی 
حتی برای سفرهای تفریحی شده اند. این نماینده مجلس در توضیح محل 
مصارف ارزهای دریافتی توسط این شرکت ها، افزود: برخی ارزها را از کشور 
خارج کردند، برخی آن را در بازار آزاد فروختند و برخی دیگر کالاهای 
غیرمرتبط با ارز دریافتی وارد کردند. البته الآن پرونده هایی که در دادگاه ها 
بررسی می شود، مربوط به همین دریافت کنندگان ارز است. وی ادامه داد: 
جدیداً رئیس جمهور بخشنامه ای صادر کرده است تا مصارف ارزهایی که 
به شرکت ها داده شده، مشخص شود، اما در این زمینه یک نفر باید مسئولیت 
حیف ومیل کردن این ۲۱ میلیارد دلار را به عهده بگیرد. البته در سال ۹۴، 
۹5 و ۹۶ هم ۲۷ میلیارد دلار ارز از سوی بانک مرکزی وارد بازار شد که 
قیمت ارز را پایین نگه دارد ولی از مصارف این میزان ارز نیز هیچ اطلاعی 
در دست نیست، از طرفی بعضی گزارشات نیز نشان می دهد ریال این میزان 
ارز نیز هنوز به بانک مرکزی برنگشته است و همین مسئله سبب جهش 
قیمت ارز در سال ۹۶ گردید. حاجی دلیگانی با بیان اینکه همه فهرست 
ارزبگیران تاکنون منتشر نشده و تنها بخشی از آن انتشار یافت اضافه کرد: 
فهرست کامل هنوز منتشر نشده است و ما نمی دانیم این میزان ارز کجا 
مصرف شده است. وی ادامه داد: ۱۴ میلیارد دلار ارز ۴۲۰۰تومانی در لایحه 
بودجه ۹۸ گنجانده شد تا کالاهای اساسی ارزان به مردم برسد، اما در حال 
حاضر این گونه نیست و کالاهای اساسی نیز افزایش قیمت داشته اند، 
به گونه ای که انگار با ارز آزاد وارد شده اند. ۲5 قلم کالاهای اساسی نظیر 
گوشت و شکر قرار بود مورد حمایت قرار گیرند، ولی به نظر می رسد این اتفاق 
رخ نداده است. این نماینده مجلس با یادآوری اینکه همان زمان در مجلس 
درخواست تغییر این مورد در قانون بودجه وجود داشت، افزود: ما در مجلس 
پیشنهاد داشتیم به جای این ۱۴ میلیارد ارز ۴۲۰۰تومانی، کارت الکترونیک 
به مردم داده شود، اما هنوز دولت قبول نکرده است، در جلسه سران سه قوه 
نیز مطرح شده است که نهایتاً این جلسات نیز به نتیجه نرسیده است. عضو 
کمیسیون برنامه و بودجه مجلس گفت: من با رئیس مجلس در این زمینه 
نیز صحبت هایی داشته ام اما ایشان بیان نمودند که رئیس جمهور مایل 
نیستند این طرح اجرا شود. اگر همه کالاهای اساسی با ارز آزاد وارد می شد، 
کالاها ارزان تر از الآن تمام می شد و حتی ارزان تر از قیمت فعلی بود، بنابراین 
اختصاص ارز ۴۲۰۰تومانی کمترین تأثیر در قیمت کالاها داشته است. 
حاجی دلیگانی تصریح کرد: توزیع ارز ۴۲۰۰تومانی برای تولیدکنندگان و 
مصرف کنندگان ضرر داشته است، فقط عده معدودی رانت خوار، از توزیع 
ارز ۴۲۰۰تومانی سود کلان ۲۰۰درصدی برده اند. این نماینده مجلس در 
پایان با تأکید بر ضعف مجلس در نظارت بر دولت، افزود: مجلس به عنوان 
نماینده مردم به جهت ضعف هایی که دارد نتوانسته است بر دولت به خوبی 
نظارت کند، به دلیل ضعف هایی که در برخی عملکردهای رئیس و هیئت 
رئیسه یا برخی نمایندگان وجود دارد، مواجه با این ضعف هستیم. وقتی که 
وزیر به کمیسیون دعوت می شود ولی حضور پیدا نمی کند، این به معنی 

ضعف مجلس است که باید برطرف شود.

حاجی دلیگانی: ۲۱میلیارد دلار ذخایر ارزی با 
تصمیم جهانگیری فقط در ۴ ماه حیف ومیل شد 

رهبر معظم انقلاب اسلامی در دیدار رئیس جمهور و اعضای هیئت دولت:

دشمن هیچ غلطی نمی تواند بکند چهل سال دوم قطعاً بهتر خواهد بود

حضرت آیت الله خامنه ای رهبر معظم انقلاب اسلامی صبح امروز 
)چهارشنبه( در دیدار رئیس جمهور و اعضای هیأت دولت، با اشاره 
به لزوم قدرشناسی مسئولین از فرصت خدمت به مردم و ضرورت 
همکاری و هم افزایی قوای سه گانه، »اقتصاد« و »فرهنگ« را دو 
مسئله مهم کشور خواندند و با تأکید بر توجه کامل مسئولان به 
»تولید داخلی« به عنوان »کلید اصلی حل مشکلات موجود« نکات 
مهمی را درباره »رهایی کشور از وابستگی به درآمد نفت«، »توجه 
ویژه به بخشهای پیشران اقتصادی نظیر مسکن، کشاورزی و 
شرکتهای دانش بنیان«، »ضرورت تغییر نگاه به تولید کننده 
به عنوان رزمنده جنگ اقتصادی« و »لزوم جهت گیری و هدفگذاری 
پیشرفت اقتصادی به سمت تأمین عدالت و ریشه کن کردن فقر« 
بیان کردند و مسئولان وزارتخانه ها و دستگاههای مرتبط با مقوله 
فرهنگ را به حساسیت بیشتر و مقابله جدی و هوشمندانه با هجوم 

همه جانبه دشمن به مبانی دینی، انقلابی و اخلاقی فراخواندند.
رهبر انقلاب اسلامی در ابتدای این دیدار با تبریک عید سعید 
غدیرخم و سالروز ولادت حضرت امام موسی بن جعفر علیه السلام 
و همچنین هفته دولت، و گرامیداشت یاد و خاطره شهیدان رجایی 
و باهنر گفتند: هفته دولت شاخص و نشانه ای است که با یادآوری 
خدمات و تلاش های یک سال گذشته، از یک طرف می تواند مایه 
دلگرمی باشد و از طرف دیگر، چنانچه این تلاشها با دو شرط مهم 
»حرکت جهادی« و »نیت الهی« همراه شود، زمینه ساز برکات 

زیادی در جامعه خواهد شد.
حضرت آیت الله خامنه ای یکی دیگر از برکات هفته دولت را »ارزیابی 
اعضای دولت از عملکرد یک ساله خود و نقاط قوت و ضعف آن« 
برشمردند و افزودند: مسئولان باید دوران مسئولیت را که یک لطف 
الهی برای خدمت به مردم است، قدر بدانند و از این طریق، برای 

عرصه بسیار دشوار آخرت زاد و توشه فراهم کنند.
ایشان با اشاره به گذشت شش سال از عمر دولت، تأکید کردند: دو 
سال باقیمانده از دوران دولت، مدت زمان کمی نیست و باید به دور 
از گرفتار شدن در برخی آفات، مسائل مهم کشور را »اولویت بندی«، 

و اولویت ها را یک به یک پیگیری کرد.
رهبر انقلاب اسلامی یکی دیگر از آفات دولتها در طول سالهای 
مختلف را »گرفتار شدن به فروع و حواشی« دانستند و گفتند: دولت 
در این دو سال باقیمانده، از حواشی و مسائل فرعی که متأسفانه با 
ظهور فضای مجازی، امکان آن بیشتر هم شده است، فاصله بگیرد 

و مسائل اصلی را در اولویت کاری خود قرار دهد.
رهبر انقلاب دو اولویت اصلی کشور را »اقتصاد« و »فرهنگ« 
برشمردند و در سخنانشان درباره موضوع اقتصاد با اشاره به 
تأثیرگذاری مشکلات موجود برطبقات ضعیف و متوسط، تولید 
داخلی را کلید اصلی حل این مشکلات خواندند و افزودند: البته 
به دست آوردن و چرخاندن این کلید در قفل مشکلات اقتصادی 

آسان نیست اما باید این کار را انجام داد.
حضرت آیت الله خامنه ای علت نامگذاری امسال به نام »رونق تولید« 
را توجه به پیش بینی ها درباره افزایش کارشکنی های بیگانگان 
برشمردند و خاطرنشان کردند: بهترین مقابله با این دشمنی ها، رونق 
تولید است که به فضل الهی در این زمینه حرکتی در بخش های 
مختلف دیده می شود که به نوبه خود نشان دهنده ظرفیتهای بالقوه 
در سراسر کشور است، بنابراین مسئولان باید تولید داخلی را اساس 

کار قرار دهند.
ایشان سپس در تبیین اولویتها در زمینه اقتصاد، بر سه مسئله تمرکز 
کردند: »قطع وابستگی به صادرات نفت خام«، »توجه به پیشران 
های اقتصادی که می توانند موتور محرکه دیگر بخشها قرار گیرند« 

و »ضرورت تغییر نگاه مسئولان و دستگاهها به تولید کنندگان«.
رهبر انقلاب، درآمد آسان صدور نفت خام را بلایی بزرگ دانستند 
و یادآور شدند: این مشکل دیرینه واقعاً به ضرر پیشرفت کشور تمام 

شده است.
حضرت آیت الله خامنه ای با اشاره به کشورهایی که بدون تولید یک 
قطره نفت، به پیشرفت چشمگیری دست یافته اند، گفتند: حتی 
در شرایط غیرتحریمی نیز کنترل بازار نفت از جمله قیمت گذاری 
و میزان خرید، دست مصرف کننده های بزرگ دنیا یعنی کشورهای 
غربی است و آنها می توانند براساس منافع خود و جهت گیریهای 

سیاسی تولیدکنندگان را تحت فشار بگذارند.
ایشان تبدیل نفت خام به فرآورده های مختلف را راه اصلی رهایی 
از وابستگی به صادرات نفت خام برشمردند و افزودند: همچنان که 
بارها گفته شده است، می توانیم با استفاده از اندیشمندان و 
صنعتگران، علاوه بر فرآورده های فعلی نظیر گاز و بنزین، در آینده 
به ترکیبات و تولیدات دیگری دست یابیم که ارزش صادراتی آنها 

چندین برابر نفت خام باشد.
رهبر انقلاب اسلامی، توجه ویژه رئیس جمهور، وزارت نفت و دیگر 
دستگاهها را به ساخت پالایشگاه ضروری دانستند و افزودند: مشکل 
هزینه تولید پالایشگاه را نیز می توان با نقدینگی موجود در کشور 

و مدیریت قوی حل کرد.
حضرت آیت الله خامنه ای در زمینه رونق تولید، برخی بخشهای 
اقتصادی را دارای قدرت تحریک و فعال کردن بخشهای دیگر 
خواندند و گفتند: باید به بخش های پیشران نظیر مسکن، کشاورزی، 
خودرو، لوازم خانگی و همچنین اقتصاد دانش بنیان توجه ویژه کرد 
چرا که فعال شدن هر کدام از اینها می تواند بخشهای مختلف دیگر 
را به حرکت وا دارد و حرکت عمومی اقتصادی کشور را به کلی 

متحول کند.

حضرت آیت الله خامنه ای در نکته مهم دیگری، تغییر نگاه مجموعه 
دولت، مسئولان و دستگاهها به تولید کنندگان را ضروری خواندند 
و با مقایسه تولیدکنندگان با رزمندگان سالهای دفاع مقدس تأکید 
کردند: تولیدکنندگان رزمندگان جنگ اقتصادی با دشمنان 

هستند و باید با این چشم به آنها نگاه کرد.
ایشان با انتقاد مجدد از مشکلات موجود بر سر راه ایجاد واحدهای 
تولیدی گفتند: گاهی برای فعالیت یک واحد تولیدی باید نه از ۷ 
خوان بلکه از ۷۰ خوان عبور کرد که مسئولان باید این مشکل جدی 

را حل کنند و مقررات زائد و موانع تولید را رفع کرد.
رهبر انقلاب در همین زمینه، نگاه ویژه دولت به بنگاههای متوسط 
و کوچک را خواستار شدند و افزودند: این نگاه ویژه، رکن اصلی در 
اقتصاد مقاومتی است که همه مسئولان آن را پسندیده اند و قول 

اجرا داده اند که البته کارهایی هم شده است.
حضرت آیت الله خامنه ای خاطرنشان کردند: اگر به نکات گفته شده 
اهتمام جدی شود، تحریمها واقعاً به فرصت تبدیل می شود، 
همانگونه که در ماههای اخیر نیز چون واردات برخی کالاها دشوار 
شده، برخی مسئولان به شرکتهای دانش بنیان مراجعه کرده اند و 
مقداری از ظرفیت های جوانان، شرکتهای دانش بنیان، جهاد 

دانشگاهی و مجموعه های تولیدی به کار گرفته شده است.
رهبر انقلاب اسلامی در بخش دیگری از سخنانشان رونق تولید را 
»سرمایه«،  انسانی«،  »نیروی  دانستند:  نهاده  چهار  نیازمند 

»فناوری« و »مدیریت اقتصادی«.
ایشان نیروی انسانی ایرانی را انصافاً بی نظیربرشمردند و گفتند: این 
واقعیت امروز مورد اذعان اندیشمندان برخی کشورهای دیگر نیز 

قرار دارد.
رهبر انقلاب اسلامی، نقدینگی حداقل ۱۸۰۰ هزار میلیاردی و نیز 
فناوری قابل قبول در بسیاری از زمینه ها را دو نهاده قابل قبول دیگر 
خواندند و افزودند: اما در بخش مدیریت اقتصادی با وجود تلاشهای 
قابل تقدیر، باید با حساسیت بیشتر برنامه ریزی و عمل کرد تا 

مشکلات موجود در روند رونق تولید کاهش محسوس یابد.
حضرت آیت الله خامنه ای شکل گیری نوعی تحرک در سال جاری 
در زمینه های تولید صنعتی، کشاورزی، انرژی، پتروشیمی و لوازم 
خانگی را امری مبارک خواندند و با تأکید بر لزوم تقویت کامل این 
حرکت افزودند: این واقعیت نشان می دهد کسانی که از بن بست 

در کشور حرف می زنند، کاملًا اشتباه می کنند.
رهبر انقلاب اسلامی با اشاره به اینکه این واقعیات باید انگیزه و امید 
و تلاش مدیران را افزون تر کند، یک نکته بسیار مهم را درباره هدف 

رونق و پیشرفت اقتصادی کشور بیان کردند.
ایشان گفتند: از نظر اسلام، صِرفِ ثروتمند شدن کشور، مطلوب 
نیست بلکه هدفِ پیشرفت اقتصادی، تأمین عدالت اجتماعی و ریشه 
کن کردن فقر است وگرنه مانند کشورهای پیشرفته ای مثل آمریکا 

می شویم که طبقات ضعیف همچنان مشکلات عمیقی دارند.
رهبر انقلاب اسلامی در ادامه سخنان خود با اشاره به »فرهنگ« به 
عنوان اولویت دیگر کشور، گفتند: در موضوع فرهنگ با حمله همه 
جانبه و جبهه وسیع بیگانگان مواجه هستیم و همه مسئولانی که 
با مسائل فرهنگ مرتبط هستند، باید به این موضوع توجه جدی 

داشته باشند.
حضرت آیت الله خامنه ای افزودند: دشمنان نظام اسلامی صراحتاً 
می گویند که غلبه بر جمهوری اسلامی و حاکمیت اسلام با جنگ 
نظامی و تحریم اقتصادی امکان پذیر نیست و باید با نفوذ فرهنگی 
و تأثیرگذاری بر ذهن ها و مغزها و تحریک هوسها به این هدف رسید.
ایشان با اشاره به اقدامات سازمان یافته ضد فرهنگی و ضد ارزشی 
خاطرنشان کردند: باید مانع نفوذ این اقدامات سازمان یافته در 

تولیدات فرهنگی همچون هنر، سینما، کتاب و تئاتر شد.
رهبر انقلاب اسلامی با تأکید بر اینکه »ما معتقد به بستن فضای 
فرهنگی کشور نیستیم اما با ولنگاری فرهنگی به شدت مخالفیم« 
گفتند: ما در شرایطی هستیم که جبهه مقابل ما و دستگاههای 
استکباری، همه امکانات فرهنگی و هنری خود را برای ضربه زدن 
به نظام اسلامی، به کار گرفته اند و ما باید برنامه ریزی جدی در مقابل 

این جبهه داشته باشیم.
حضرت آیت الله خامنه ای همچنین با اشاره به برخی اقدامات 
ضدفرهنگی سازمان یافته اما پنهان در جامعه، افزودند: باید 
دستگاههای فرهنگی اعم از وزارت ارشاد، سازمان تبلیغات اسلامی، 
علوم و صداوسیما و حتی  وزارت  پرورش،  و  آموزش  وزارت 
دستگاههای اطلاعاتی بر روی این مسائل به شدت حساس باشند.

ایشان یکی از نکات مهم در عرصه امور فرهنگی را نقش مدیران ارشد 
و مدیران میانی دستگاهها برشمردند و تأکید کردند: اگر مدیران در 
خصوص مسائل دینی، فرهنگی و اعتقادی دستگاههای تحت 
مدیریت خود، علناً مراقبت و نقش آفرینی کنند، قطعاً تأثیرگذار 

خواهد بود.
رهبر انقلاب اسلامی ابراز نگرانی نسبت به مسئله حجاب در جامعه 
را، بجا و صحیح دانستند و خاطرنشان کردند: حجاب یک حکم 
شرعی و یک مسئله قانونی است و در این زمینه باید در درجه اول 
دستگاههای دولتی و حکومتی و مدیران آنها مراقبت کنند تا 

براساس قانون عمل شود.
حضرت آیت الله خامنه ای، رعایت موازین دینی و ظواهر مذهبی را 
از جانب مدیران در بدنه دستگاهها تأثیرگذار دانستند و گفتند: باید 
حرکت دینی در کشور تقویت شود که این موضوع به پیشرفتهای 

مادی نیز کمک خواهد کرد.

ایشان در بخش دیگری از سخنان خود به لزوم تعامل، همکاری و 
هم جهتی قوای سه گانه اشاره کردند و با تأیید سخنان رئیس جمهور 
مبنی بر ضرورت هم افزا بودن سه قوه، افزودند: در برخورد با متخلفان 
باید منصفانه و عاقلانه و هوشمندانه عمل شود و دستگاههای نظارتی 
به گونه ای عمل کنند که از اقدامات آنها برداشتهای تبعیض آمیز و 

غرض آلود و مچ گیری صورت نگیرد.
رهبر انقلاب اسلامی با تأکید بر اینکه قوه مجریه میاندار و عهده دار 
وظیفه سنگین اداره کشور است، خاطرنشان کردند: همه باید به این 
واقعیت توجه کنند البته مسئولان دولتی نیز باید صبر و تحمل خود 
را افزایش دهند و برای کوچکترین موضوع یا مشکلی، بی تابی 

نکنند.
»نترسیدن از دشمن« توصیه دیگر حضرت آیت الله خامنه ای به 
مسئولان دولت بود که گفتند: برخی اوقات سخنانی را می شنوم که 
نشانه بیمناک بودن از دشمن است، در حالیکه از دشمن، واقعاً نباید 
ترسید زیرا این دشمن از ابتدای انقلاب اسلامی وجود داشته و هر 

کاری هم که توانسته کرده اما به موفقیت نرسیده است.
ایشان افزودند: امریکا، اروپا و حتی شوروی سابق در این چهل سال 
هر اقدامی را که می توانستند علیه جمهوری اسلامی انجام دادند اما 
به نتیجه نرسیدند. البته آزار و اذیت و زحمت بوجود آورده اند ولی 

نتوانسته اند مانع از حرکت و پیشرفت نظام اسلامی شوند.
رهبر انقلاب اسلامی با اشاره به پیشرفتها و افزایش تواناییهای 
جمهوری اسلامی در عرصه های سیاسی، دفاعی و اقتصادی تأکید 
کردند: دشمن هیچ غلطی نمی تواند بکند و چهل سال دوم 
جمهوری اسلامی قطعاً از چهل سال اول، برای ما بهتر و برای 

دشمنان بدتر خواهد بود.
ایشان در بخش پایانی سخنان خود به موضوع کشمیر اشاره کردند 
و با ابراز ناراحتی از وضع مسلمانان این منطقه گفتند: ما با دولت هند 
روابط خوبی داریم اما انتظار و توقع از دولت هند این است که 
سیاستی منصفانه در قبال مردم نجیب کشمیر در پیش بگیرد و به 

مردم مسلمان این منطقه زور گفته نشود.
رهبر انقلاب اسلامی وضعیت کنونی منطقه کشمیر و اختلافات 
هند و پاکستان در این زمینه را نتیجه اقدامات انگلیس خبیث به 
هنگام خروج از شبه قاره هند دانستند و گفتند: انگلیسیها برای 
استمرار درگیری در کشمیر، تعمداً این زخم را در این منطقه برجای 

گذاشتند.
پیش از سخنان رهبر انقلاب اسلامی، آقای روحانی رئیس جمهور 
به  اقدامات صورت گرفته در کمک  به  اشاره  با  در سخنانی 
آسیب دیدگان زلزله کرمانشاه در سال ۹۶ و سیل سال ۹۸، از 
استمرار خودکفایی در برخی بخشها از جمله در تولید گندم خبر 
داد و خاطرنشان کرد: به رغم تحریمها، در ذخیره و تأمین کالاهای 

اساسی در شرایط خوب و اطمینان بخشی قرار داریم.
آقای روحانی با اشاره به نوسانات در بازار کالا و ارز در سال گذشته، 
گفت: با وجود تلاشهای همه جانبه آمریکا برای جلوگیری از صادرات 

و واردات کالا، توانستیم در بازار تعادل و ثبات ایجاد کنیم.
رئیس جمهور با تجلیل از صبر و مقاومت ملت ایران در برابر فشارها 
گفت: امروز در سطح جهانی امریکا به عنوان یک پیمان شکن منزوی 
شناخته می شود و از لحاظ حقوقی، اولین بار در دو نوبت امریکا را 

در مجامع حقوقی جهانی محکوم کردیم.
رئیس جمهور، تحریمهای آمریکا را اقدامی تروریستی دانست و 
خاطرنشان کرد: امروز امریکا دست به تروریسم اقتصادی علیه همه 

ملت ایران و کودکان و زنان و مردان ایرانی زده است.
آقای روحانی با اشاره به گامهای متقابل ایران در کاهش تعهدات 
برجامی گفت: مسیر صحیح و درستی را در کاهش تعهدات انتخاب، 
و تأکید کرده ایم صبر ما حدی دارد و در برابر بی تعهدی آنها نمی 

توانیم تعهد کامل بپذیریم.
رئیس جمهور با بیان اینکه اگر مذاکرات با ۱+۴ موفق باشد می تواند 
شرایط را عوض کند، گفت: اگر گفتگوها ناموفق باشد، به مسیر خود 

ادامه خواهیم داد.
آقای روحانی افزود: قدرتهای جهانی می دانند که در صورت تحریم 
کامل نفت و به صفر رساندن صادرات نفت ایران، آبراههای بین 
المللی نمی تواند امنیت سابق را داشته باشد، بنابراین فشار یکجانبه 
علیه ایران نمی تواند به نفع آنها باشد و امنیت شان را در منطقه و 

جهان تضمین نمی کند.
رئیس جمهور در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به اقدامات 
بانک مرکزی و بخش اقتصادی دولت برای ایجاد آرامش در بازار 
گفت: قیمت ارز تا حدی متعادل شده، ضمن اینکه نسبت به تأمین 

کالاهای اساسی و ضروریات زندگی مردم اطمینان داریم.
آقای روحانی افزود: آمارها نشان می دهد از اردیبهشت ماه امسال، 

تورم نقطه به نقطه و ماهانه رو به کاهش است.
رئیس جمهور سیاست دولت را فروش فرآورده های نفتی به جای 
فروش نفت خام اعلام کرد و افزود: برای این کار پالایشگاه های 

موجود را توسعه داده و پالایشگاه های جدید ایجاد خواهیم کرد.
رئیس جمهور گفت: در قدم اول توانستیم در زمینه نفت گاز و 
گازوییل خودکفا شویم و به صادرات برسیم و امروز هم در زمینه 

بنزین خودکفا شده و بنزین صادر می کنیم.
آقای روحانی ادامه داد: باید مصرف بی رویه بنزین را کاهش دهیم 
که چارچوب مناسبی را در شورای عالی هماهنگی اقتصادی برای 

این هدف، تصویب کرده ایم.
رئیس جمهور با اشاره به دستور رهبر انقلاب درباره تغییر و اصلاح 
ساختار بودجه خاطرنشان کرد: هر چند در این مورد مقداری تأخیر 
داریم اما تحریم فرصتی برای تغییر ساختار بودجه به وجود آورده است.

آقای روحانی از کاهش بیکاری خبر داد و با اشاره به توسعه 
نقش آفرینی شرکتهای دانش بنیان گفت: گردشگری نیز ۴۳ درصد 
نسبت به سال قبل بیشتر و حدود ۳۰۰ هزار اشتغال در این حوزه 

ایجاد شده است.
رئیس جمهور با اشاره به تحول در روستاها در زمینه آب، برق، راه، 
بهداشت و درمان و ارتباطات خاطرنشان کرد: روزانه ۲۰ روستا به 
شبکه ملی اطلاعات و ۱۰ روستا به گاز وصل می شود، ضمن اینکه 

هر هفته ۳۰ روستا به آب اشامیدنی متصل می شود.
آقای روحانی با اشاره به توجه ویژه دولت به قشر ضعیف و تحت 
پوشش کمیته امداد و بهزیستی گفت: همه موفقیتهای دولت 
تا امروز در سایه لطف خدا، هدایت رهبری و حضور و حمایت 
مردم بوده و اگر این سه نبود، ناتوان تر از آن بودیم که در برابر 
یک توطئه عظیم جهانی کشور را اداره، و نیازهای مردم را تأمین 

کنیم.
رئیس جمهور با اشاره به ضرورت هم افزایی هر سه قوه تأکید کرد: 
اگر همه دستگاهها در کنار هم قرار بگیریم و همدیگر را یاری کنیم، 
با شتاب بیشتر از تحریمها عبور می کنیم، حل مشکلات مردم سریع 

تر می شود و آمریکا را به زانو در خواهیم آورد.



نمایندگان در جلسه علنی مجلس شورای اسلامی ایرادات شورای نگهبان به طرح یک فوریتی ساماندهی صنعت خودرو را اصلاح کردند.  مجلس شورای اسلامی ایرادات شورای نگهبان به طرح یک فوریتی ساماندهی صنعت خودرو را رفع کردند.به این 
ترتیب دولت موظف است طی مدت سه سال از لازم الاجرا شدن این قانون با اجرای صحیح سیاست های کلی اصل ۴۴ قانون اساسی و قانون اجرای سیاست های کلی اصل ۴۴ قانون اساسی و اصلاحات بعدی آن و سیاست های کلی تولید ملی، کار و 
سرمایه ایرانی، زمینه رقابت پذیری در صنعت خودرو را به نحوی فراهم کند که دولت صرفا اقدامات نظارتی و سیاستگذاری و تنظیم گری کند. بر منبای ماده ۳ این طرح، وزارت صنعت، معدن و تجارت مکلف است با همکاری وزارتخانه های ارتباطات 
و فناوری اطلاعات، نیرو، راه و شهرسازی و معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری نسبت به تدوین سند راهبردی فناوری های نوین در صنعت خودروسازی از جمله خودروهای تمام برقی، ترکیبی هیبریدی»انواعی که قابلیت پرشدن مخزن انرژی)شارژ( 
از طریق اتصال به منبع های خارجی را نیز دارند(« و خودران نیز امکان استفاده از سوخت های غیرسنگواره ای)غیر فسیلی( دیگر حداکثر ظرف مدت یک سال پس از لازم الاجرا شدن این قانون اقدام کند. نمایندگان در ماده ۳ این طرح تعریف خودروهای 
هیبریدی تغییر دادند؛ بر اساس ماده ۳ وزارت صنعت مکلف شده بود سند راهبردی فناوری های نوین در صنعت خودروسازی از جمله خودروهای تمام برقی و تمام هیبریدی را تهیه کند که با رفع ایراد شورای نگهبان واژه تمام هیبریدی به ترکیبی 
تغییر پیدا کرد. در اصلاحیه ماده ۶ این طرح، عبارت»شورای عالی رقابت« به عبارت»شواری رقابت« اصلاح شد. همچنین در نمایندگان در اصلاحیه ماده ۷ مقرر کردند در صورت وقوع تصادف تا 5 سال پس از اولین شماره گذاری، شرکت سازنده داخلی 

یا نماینده رسمی شرکت سازنده خارجی یا واردکننده در صورتی که خریدار از عیب و نقص مذکور مطلع نباشد به میزان دخالت عیب و نقص مذکور و ایمنی خودرو در وقوع تصادف در میزان خسارت و تلفات حادثه، دارای مسئولیت مدنی باشد.
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نگهبان به 
طرح ساماندهی 

صنعت خودرو 
اصلاح شد

ناصر سراج رئیس سازمان بازرسی کل کشور گفت: با ورود 
دستگاه قضایی و پیگیری های انجام شده ۲۰ هزار خودروی 

دپو شده به مشتریان واگذار می شود.
به گزارش اعتبار  ناصر سراج در گفت وگو با تسنیم در پاسخ 
به این سئوال که پیگیری سازمان بازرسی کل کشور در مورد 
قراردادهای خودروسازان چه شد؟، به وضعیت نابسامان 
صنعت خودرو کشور اشاره کرد و اظهار داشت: چند روز قبل، 
»وزیر صنعت، معدن و تجارت، کل خودروسازان، قطعه سازان 
و شورای روابط و تعزیرات را دعوت به جلسه و به طور کامل 
مشکلات را بررسی کردیم که تعداد زیادی ماشین در شهرها 

و استان های مختلف دپو شده بود.
وی با بیان اینکه مشکل اساسی خودورسازها مربوط به 
قطعه سازان بود که قطعات مورد نیاز را در اختیار خودروسازها 
قرار نمی دادند، افزود: با ورود دستگاه قضایی و پیگیری های 
انجام شده این مشکل مرتفع و ۲۰ هزار خودروی دپو شده به 

مشتریان واگذار می شود.
رئیس سازمان بازرسی کل کشور تصریح کرد: پیگیری های 
قوه قضائیه در این زمینه همچنان ادامه دارد و این اطمینان 
را به مردم عزیز می دهیم که سازمان بازرسی کل کشور تا 
بدست آوردن نتیجه مطلوب پیگیر رفع مسائل و مشکلات 

حوزه صنعت خودرو است.
وی هشدار داد: باید مفسدان بدانند که قوه قضائیه در مبارزه 
با آنان به جد پای کار است و ریز به ریز تخلفات را رسیدگی 
کرده و در مقام برخورد بدون توجه به جایگاه افراد عمل 

می کند.
سراج در پاسخ به دیگر سؤال که آخرین اخبار سازمان 
بازرسی برای مردم چیست؟ گفت: می توان به پیگیری های 
سازمان  تخلفات  تکلیف  تعیین  با  ارتباط  در  مکرر 
خصوصی سازی اشاره کرد که در نهایت منجر به استعفای 
رئیس سازمان خصوصی سازی شد و امیدواریم رئیس 
جدید این سازمان هدفی جز رونق تولید و ایجاد اشتغال 

نداشته باشد.
وی ادامه داد: بدون شک قوه قضائیه و سازمان بازرسی کل 
کشور به هیچ وجه اجازه تکرار این گونه واگذاری ها را نخواهد 
داد و باید حداکثر شفافیت در واگذاری ها مدنظر قرار گیرد و 
واگذاری فقط به افراد واجد شرایط صورت گیرد تا رانت و فساد 

در این حوزه ریشه کن شود.
رئیس سازمان بازرسی کل کشور با تاکید بر اینکه قوه 
قضائیه در مبارزه با فساد و بررسی پرونده ها خط قرمزی 
ندارد، اظهار کرد: براساس اصل ۱۷۴ قانون اساسی نظارت 
بر حسن جریان امور کشور و اجرای صحیح قوانین در 
ادارات برعهده سازمان بازرسی است و ما به طور دائم در 
وزارتخانه ها و سازمان هایی که جزو برنامه هاست مستقر و 

به امور رسیدگی می کنیم.

خبرخبر

سراج: تحویل ۲۰ هزار خودروی دپوشده به مردم
پیگیری دستگاه قضا منجر به استعفای 

رئیس سازمان خصوصی سازی شد

  تزریق نقدینگی به قطعه سازان 
باید تا چه میزان باشد؟

ارشد  کارشناس  مدنی  سعید 
تزریق  گفت:  خودرو  صنعت 
نقدینگی به قطعه سازان باید تا 
حدی باشد که آنها قادر باشند هم 
خطوط تولید و هم خودروهای 

ناقص را تغذیه کنند.
خودروهای  تولید  سویی  از 
ناقص با هدف استفاده از کل 
سیاستی   ، کارخانه  ظرفیت 
است که از قبل نیز وجود داشته 

؛ به این امید که قطعات هر چند با تأخیر ، تأمین و خودروها 
تکمیل و روانه بازار شوند متأسفانه به دلیل شرایط تحریم و 
مشکلات مالی خودروسازان در تأمین نقدینگی قطعه سازان، 
پیشبرد این موضوع کند شد؛ اما برای اینکه بتوان از ظرفیت 
های موجود حداکثر استفاده را کرد ، تولید خودروهای ناقص 
ادامه یافت و تعداد آنها به قدری زیاد شد که دیگر امکان تولید 
وجود نداشت؛ چرا که این موضوع عوارض و عواقب خاص 
خود را مانند کاهش کیفیت خودروها و مشکلات انتقال از 
پارکینگ به خط تولید و بازار داشت . خوشبختانه حد اکثر 
انرژی معطوف به تکمیل خودروهای ناقص شد و در حال 
حاضر تعداد این خودروها زیاد است و امیدواریم که ظرف چند 
ماه آینده به تدرج کاهش یابد.همچنین در خصوص تأثیر این 
مسأله برتیراژ تولید خودروسازان باید گفت این مسأله به هر 
ترتیب تأثیر خود را روی تیراژ تولید خواهد گذاشت. باید تمام 
تلاش به کار گرفته شود تا تاثیرات ۷ هزار میلیارد تومانی به 
منظور تخصیص به قطعه سازان هرچه سریع تر محقق شود؛ 
زیرا در حال حاضر خودرو ها بازیان به فروش می رسند و بخش 
زیادی از خودرو ها با قیمت های قدیمی عرضه می گردد و 
خودرو ساز به ازای برخی پیش فروش ها و پیش پرداخت ها 
سود مشارکت پرداخت می کند؛ با این شرایط، نقدینگی ای 
برای خودرو ساز باقی نخواهد ماند. از سویی در خصوص تاثیر 
تکمیل خودرو های ناقص بر کاهش ذخایر قطعات خودرو 
سازان برای تولیدات جدید نیز این مساله بر ذخایر قطعات 
خودرو سازان تاثیر می گذارد، اما به هرحال باید نقدینگی به 
حدی به قطعه سازان تزریق شود که آنها خطوط تولید و 

خودرو های ناقص را توامان تغذیه و تکمیل کنند. 

در حالی دوره ۶ ساله مدیریتی 
یکه زارع در شرکت ایران خودرو 
به اتمام رسید که صحبت های 
مختلفی در مورد دلایل این تغییر 
تابستانه  تعطیلات  در  آنهم 

خودروسازان مطرح است.
ربیعی سخنگوی دولت در نشست 
که  کرد  اعلام  خود  هفتگی 
مدیرعامل ایران خودرو به دلیل 
قیمت  منطقی  غیر  تغییر 
محصولات این شرکت برکنار و 
آقای عباس علی آبادی جایگزین 
او در این شرکت خودروسازی 

می شود.
به گفته ربیعی، مدیرعامل ایران 
خودرو به صورت عمدی و بدون 
هماهنگی قیمت محصولاتش را 
افزایش داده و به همین دلیل 
برکنار می شود. به اعتقاد دولت 
افزایش قیمت خودرو قانونی نبوده 
و باید بررسی شود که آیا اشتباه 
نرم افزاری یا خطای شخصی بوده 

است.
روز گذشته در حالی دوره ۶ ساله 
مدیریتی یکه زارع در شرکت ایران 
که  رسید  اتمام  به  خودرو 
مورد  در  مختلفی  صحبت های 
دلایل این تغییر آنهم در تعطیلات 
مطرح  خودروسازان  تابستانه 
است. برخی از فشار نمایندگان 
مجلس در تغییر مدیریت ایران 
خودرو صحبت می کنند و عده ای 
دیگر فروش تعدادی از خودرو ها 
آنهم خارج از ضوابط فروش را 

دلیل این موضوع می دانند.
پارسایی  اخیر  اظهارات  البته 
سخنگوی کمیسیون اصل ۹۰ 
مجلس هم در این تصمیم گیری 
وزارت صنعت بی تأثیر نیست. به 
گفته وی براساس گزارش مربوط 
به صنعت خودرو در کمیسیون 
اصل ۹۰ فساد کلان و عدم نظارت 
تبدیل  و  خودروسازی  بر 
مافیای  یک  به  خودروسازان 

قدرتمند محرز است.
وی اضافه کرد: یکی از مواردی که 
ما در این گزارش به آن رسیدیم و 
من چند بار این موضوع را ناباورانه 
سنگین  هزینه  کردم  مطالعه 
پژو  خودروی  صندوق  طراحی 
۲۰۶ است. طبق اسناد فقط بابت 
طراحی صندوق پژو ۲۰۶، ۲5۰ 
میلیون دلار هزینه شده که با ارز 
امروز قیمت آن به ۳ هزار میلیارد 
تومان می رسد. این در حالی است 

که با این میزان پول می شد یک 
خط کامل تولید خودروی جدید 

را طراحی کرد.
 ۱۲۰ طراحی  درباره  پارسایی 
میلیارد تومانی خودروی سمند در 
دهه ۷۰ نیز گفت: در آن زمان 
کشور،  اختلاس  بزرگترین 
اختلاس ۱۲۳ میلیارد تومانی بود. 
میزان  این  شرایطی  چنین  در 
خودروی  طراحی  برای  هزینه 
سمند آن هم با ارز ۴۰۰ تومانی 
که  حالی  در  گرفته  صورت 
استاندارد جهانی در این طراحی 
رعایت نشده و برای مصرف کننده 

هم جذابیتی نداشت.
به گفته سخنگوی کمیسیون اصل 
۹۰، بین سال های ۸۴ تا ۹۳ نیز به 
دلیل غیراستاندارد بودن و جذاب 
نبودن سمند سه مرحله تغییرات 
ایجاد کردند که آن هم  آن  در 
مجموعاً ۱۱۰ میلیارد تومان هزینه 
داشته است، یعنی برای طراحی 
خودروی سورن ۲۲ میلیارد تومان، 
برای طراحی خودروی دنا ۴۹.5 
طراحی  برای  و  تومان  میلیارد 
خودروی دنا پلاس ۳۹.5 میلیارد 

تومان هزینه شده است.
بحث  موضوعات  این  بر  علاوه 
دریافت و هزینه کرد ارز دولتی هم 
در این شرکت با ابهامات زیادی 
عده ای  نوعی  به  است  همراه 
معتقدند هزینه کرد ارز ها در مسیر 

درست تولید نبوده است. در کنار 
این موارد نباید بدقولی این شرکت 
در تحویل خودرو ها به مشتریان را 
نادیده گرفت به نحوی که بسیاری 
از مشتریان هر روز ناراضی تر از 
تحویل  در  تأخیر  بابت  دیروز 
البته  خودرو های خود هستند. 
افزایش چندین باره قیمت ها که 
در مقطعی با مخالفت دولت و در 
فنی  ایرادات  بهانه  به  مقطعی 
اجرایی شد هم در این رابطه بی 

تأثیر نیست.
در بررسی کارنامه ۶ ساله یکه زارع 
شاید  خودرو  ایران  شرکت  در 
مهم ترین موضوع را باید تعامل او 
با شرکای فرانسوی برای ادامه 
خودروسازان  با  آن ها  فعالیت 
عنوان کرد. در دور جدید رایزی ها 
که نقطه شروع آن از ۸ بهمن ۹۴ 
با سفر رئیس جمهور به فرانسه بود 
گفته شد »برای نخستین بار است 
که یکی از خودروسازان برتر دنیا از 
مالی  گذاری  سرمایه  طریق 
مستقیم در صنعت خودروی ایران 
حضور پیدا می کند«. اما متأسفانه 
خبری از سرمایه گذاری نشد و در 
نهایت نه تنها ایران غرامتی از 
بدقولی پژو دریافت نکرد بلکه فقط 
این قرارداد صرف آموزش تعدادی 

از پرسنل شرکت شد.
ایران  مدیرعامل  مقطع  آن  در 
انتقادات  به  واکنش  خودرو در 

بر  مبنی  مجلس  نمایندگان 
محرمانه بودن قرارداد اعلام کرد 
که رقم دقیق غرامت ایران از پژو 
را ۴۲۷ میلیون و ۶۰۰ هزار یورو 
است که ۱۱۶ میلیون یورو به 
مسائل جاری و گذشته و ۳۱۱ 
میلیون و ۶۰۰ هزار یورو مربوط به 

مسائل آتی است.
وی تأکید کرد »ما در قرارداد 
جدید بیشترین منافع را برای ایران 
خودرو کسب کرده ایم البته باید 
تأکید کنم پژو در هیئت مدیره 
خود برای ارائه امتیاز به ما با مشکل 
همان  در  من  و  شده  روبه رو 
جلسه ای که در فرانسه برای انعقاد 
به  بود  شده  برگزار  قرارداد 
نمایندگان خود گفتم اگر آن ها بر 
سر موضوعات خود اصرار دارند 
کنند،  ترک  را  مذاکره  میز 
خوشبختانه در نهایت توانستیم تا 
حدودی منافع شرکت خود را در 

این قرارداد تأمین نماییم«.
با این وجود شرکای فرانسوی در 
۶ آگوست )۱5 خرداد( ۹۷ شروع 
سرمایه  فعالیت های  تعلیق  به 
گذاری مشترک )در ایران( کردند 
به نحوی که با تعلیق همکاری این 
شرکت با خودروسازان ایرانی عملًا 
تجربه چند سال گذشته ایرانی ها 
با شریک بدقول فرانسوی تکرار 
روز های  همان  از  هرچند  شد. 
نخست تنظیم قرارداد جدید با پژو 

هشدار هایی داده شد، اما وزارت 
صنعت و خودروسازان سخن از 
شریک  از  تعهداتی  گرفتن 
قرارداد  اجرای  برای  فرانسوی 
مطرح می کردند که هیچ وقت 
جزئیات این موضوع رونمایی نشد.
چرا سخنگوی دولت خبر 
برکناری مدیرعامل ایران 

خودرو را اعلام کرد؟
در همین ارتباط سعید باستانی با 
اشاره به اینکه هنوز مشکل دولتی 
خودروساز  شرکت های  بودن 
می گوید:  است،  نشده  برطرف 
درحالی سخنگوی دولت خبر از 
برکناری مدیرعامل ایران خودرو را 
اعلام می کند که این موضوع باید 
توسط هیئت مدیره شرکت مطرح 
می شد. این امر نشان می دهد که 
هنوز تکلیف خودروسازان با دولت 
مشخص نیست و همچنان نخ 
خودروسازان به دولت وصل است.

وی با بیان اینکه مدیریت دولتی 
شرکت های خودروساز عاملی 
شده تا آن ها بعد از اتمام عملکرد 
خود در شرکت های خودروسازی 
کیف خود را برداشته و توضیحی 
ارائه نمی کنند، افزود: فارغ از 
اینکه یک مدیرعامل در دوره 
مدیریت خود چه فعالیتی داشته 
و به فرض محال آیا تخلفی انجام 
داده یا خیر باید در پایان دوره 
عملکرد  جوابگوی  مدموریت 
خود باشد، اما کسی از او سوال 

نمی کند.
این عضو کمیسیون صنایع مجلس 
به تغییر مدیریتی ایران خودرو 
اشاره کرد و افزود: ضعف مدیریتی 
تا  شد  عاملی  شرکت  این  در 
تغییرات مدیریتی اعمال گردد 
البته بنده در جریان جزئیات کامل 
اما  نیستم،  تغییر  این  دلایل 
می توان گفت زیان انباشته تأمین 
کف  خودرو های  شرکت،  مالی 
کارخانه و عدم ترخیص مواد اولیه 
تولید خودرو در گمرکات از جمله 

دلایل این موضوع بوده است.
باستانی با اعلام اینکه اخیرا شرکت 
ایران خودرو با وجود کاهش قیمت 
به  اقدام  بازار  خودرو در سطح 
از  تعدادی  قیمتی  تغییرات 
اظهار  کرد،  خود  محصولات 
داشت: این یک مدیریت اشتباه 
بود مگر می شود این اشتباه را به 
گردن اشکالات فنی در صدور 

دعوت نامه ها عنوان کرد.
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تعهــدآور از قبیــل قراردادهــا ، چــک، ســفته، بــرات بــا امضــاء رئیــس هیئــت مدیــره و یکــی 
از اعضــاء هیئــت مدیــره بــا مهــر شــرکت و ســایر اســناد و ارواق عــادی و مکاتبــات بــا امضــاء 
مدیــر عامــل و مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره 

ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )571532( 

ــت  ــماره ثب ــه ش ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــا ب ــوار بن ــرکت تل ــرات ش ــی تغیی آگه
302494 و شناســه ملــی 10103388875 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومی 
ــرخ  ــای ف ــد : آق ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی ــورخ  1398/05/02تصمیم ــاده م ــوق الع ف
ــا پرداخــت مبلغــی بــه صنــدوق  ســبک روح بــه شــماره ملــی 2754667857 ب
شــرکت ســهم الشــرکه خــود را بــه میــزان 350000000 ریــال افزایــش داد. آقــای 
هرمــز ایلیــه بابــرودی بــه شــماره ملــی 2754268928 بــا پرداخــت مبلغــی بــه 
صندوق شــرکت ســهم الشــرکه خــود را بــه میــزان 350000000 ریــال افزایــش داد. 
ســرمایه شــرکت از مبلــغ 500000000 ریــال بــه 700000000 ریــال افزایــش و مــاده 
4 اساســنامه بنحــو مذکــور اصــلاح مــی گــردد. لیســت شــرکا پــس از افزایــش 
ــزان  ــی 2754667857 می ــماره مل ــه ش ــبک روح ب ــرخ س ــای ف ــرمایه : آق س
ــه شــماره ملــی 2754268928  ــرودی ب 350000000 ریــال آقــای هرمــز ایلیــه باب
میــزان 350000000 ریــال ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت 

هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )571534( 

ــارس  ــت پ ــی گلدش ــی پژوهش ــی اموزش ــن الملل ــه بی ــرات موسس ــی تغیی آگه
بــه شــماره ثبــت 14608 و شناســه ملــی 10100545165 بــه اســتناد صورتجلســه 
مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ  1398/03/20تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : 
ــاده مربوطــه در اساســنامه  ــر یافــت و م ــل تغیی ــه شــرح ذی موضــوع شــرکت ب
ــه خدمــات در زمینــه برگــزاری همایــش هــا و ســمینارهای  اصــلاح گردیــد: ارائ
ــه  ــه، ارائ ــنل موسس ــه پرس ــوزش ب ــات آم ــه خدم ــی، ارائ ــی و عموم تخصص
خدمــات مدیریــت پــروژه و مدیریــت پیمــان، عقــد قــرارداد بــا کلیــه اشــخاص 
ــی.  ــی و خصوص ــدات دولت ــات و مزای ــرکت در مناقص ــی و ش ــی و حقوق حقیق
مطالعــه و پژوهــش در رابطــه بــا موضــوع فعالیــت موسســه )در صــورت ضــرورت 
ــه  ــرکت ب ــام ش ــای لازم( ن ــذ مجوزه ــس از اخ ــات پ ــام موضوع ــی انج قانون
ــارس ادیــب » تغییــر یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح  »گلدشــت پ
گردیــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات 

ــران )571535(  ــاری ته غیرتج

آگهــی تغییرمحــل شــرکت مهندســی اریکــه ســازان کاســپین شــرکت بــا 
مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 4306 و شناســه ملــی 10320128860 
بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ 1397/12/12 
تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : -مرکــز اصلــی شــرکت به اســتان تهــران – 
شهرســتان شــهریار – بخــش مرکــزی – شهرشــهر جدیــد اندیشــه – فــاز1 
اندیشــه – خیابــان ارغــوان هشــتم غربــی – بلــوار آیــت الله ســید محمــود 
طالقانــی – پــلاک177 – طبقــه همکــف – کــد پســتی:3354441113 تغییر 
یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه بشــرح فــوق اصــلاح گردیــد. حجــت 
الــه قلــی تبــار سرپرســت اداره ثبــت شــرکتها و موسســات غیــر تجــاری 
شهرســتانهای اســتان تهــران ســازمان ثبــت اســناد و امــلاک کشــور اداره 
ــا و  ــرکت ه ــت ش ــع ثب ــران مرج ــتان ته ــلاک اس ــناد و ام ــت اس کل ثب

موسســات غیرتجــاری شــهریار )571536( 

آگهــی تغییــرات موسســه غیــر تجــاری حفاظتــی و مراقبتــی حامــی نظــم پویــا 
بــه شــماره ثبــت 34859 و شناســه ملــی 10102713222 بــه اســتناد صورتجلســه 
مجمــع عمومــی عــادی بطــور فــوق العــاده مــورخ  1398/04/14و مجــوز شــماره 
 1745/7/680/05/9834859مــورخ  1398/05/7پلیــس پیشــگیری فاتــب تهــران 
بــزرگ تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : آقــای علــی اســمعیل خــو بــه کــد ملــی: 
ــای داود  ــره 2- آق ــت مدی ــو هیئ ــل و عض ــر عام ــمت مدی ــه س 4609651602 ب
ناصحــی بــه کــد ملــی: 0041064429 بــه ســمت رئیــس هیئــت مدیــره 3- آقــای 
ــب رئیــس  ــه ســمت نائ ــه کــد ملــی: 1219624527 ب عباســعلی شــاه حیــدری ب
ــه  ــی: 0060550376 ب ــد مل ــه ک ــدی ب ــاز محم ــم فرحن ــره 4- خان ــت مدی هیئ
ســمت عضــو هیئــت مدیــره 5- آقــای حســینعلی نــور محمــدی ســیکارودی بــه 
ــرای مــدت 2 ســال  ــه ســمت عضــو هیئــت مدیــره ب کــد ملــی: 2709698153 ب
ــا  انتخــاب گردیدنــد. کلیــه اوراق و اســناد بهــادار و تعهــدآور و عقــود اســلامی ب
امضــاء مدیــر عامــل یــا رئیــس هیئــت مدیــره هــر کــدام بــه تنهائــی همــراه بــا 
مهــر موسســه و نیــز اوراق عــادی و اداری بــا امضــاء مدیــر عامــل منفــردا همــراه 
بــا مهــر موسســه معتبــر اســت. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت 

ــران )571538(  ــاری ته ــات غیرتج ــا و موسس ــرکت ه ش

تاســیس شــرکت بــا مســئولیت محــدود برمــا بنیــان مانــدگار درتاریــخ  1398/04/15بــه شــماره 
ثبــت 543495 بــه شناســه ملــی 14008442473 ثبــت و امضــا ذیــل دفاترتکمیــل گردیــده کــه 
ــام  ــت :انج ــوع فعالی ــردد. موض ــی میگ ــوم آگه ــلاع عم ــت اط ــر جه ــرح زی ــه ش ــه آن ب خلاص
ــیون  ــازی و دکوراس ــواع آن، بازس ــاختمان و ان ــاخت س ــه س ــوط ب ــکاری مرب ــور پیمان ــه ام کلی
ســاختمان و انــواع آن، انبــوه ســازی مســکن ، ســاخت و مرمــت پیــاده رو هــا، عملیــات جــدول، 
ــل، راهســازی تاسیســات ســاختمانی و عملیــات تاسیســات و تجهیــزات  ســاخت پــل، ســد، تون
ــه اقــلام  ــروش کلی ــد و ف ــدات خصوصــی و دولتــی، خری مکانیکــی، شــرکت در مناقصــات و مزای
مجــاز ســاختمانی. درصــورت لــزوم پــس از اخــذ مجوزهــای لازم از مراجــع ذیربــط مــدت فعالیــت 
: از تاریــخ ثبــت بــه مــدت نامحــدود مرکــز اصلــی : اســتان تهــران ، شهرســتان تهــران ، بخــش 
ــا  ــهید رض ــه ش ــی)17( ، کوچ ــری کلاش ــهید امی ــه ش ــه ، کوچ ــران، مجیدی ــهر ته ــزی ، ش مرک
ــی  ــخصیت حقوق ــرمایه ش ــتی 1633893361 س ــه اول کدپس ــلاک 10 ، طبق ــند ، پ ــوری پس کش
ــای  ــرکا آق ــک از ش ــر ی ــرکه ه ــهم الش ــزان س ــدی می ــال نق ــغ 1000000 ری ــت از مبل ــارت اس عب
ــرکه  ــهم الش ــال س ــده 10000 ری ــی 0079625495 دارن ــماره مل ــه ش ــه ب ــی نیگج ــل یزدان ابوالفض
خانــم ثریــا باباخانــی بــه شــماره ملــی 4501086963 دارنــده 990000 ریــال ســهم الشــرکه اعضــا 
ــمت  ــه س ــی 0079625495و ب ــماره مل ــه ش ــه ب ــی نیگج ــل یزدان ــای ابوالفض ــره آق ــت مدی هیئ
عضــو هیئــت مدیــره بــه مــدت نامحــدود و بــه ســمت رئیــس هیئــت مدیــره بــه مــدت نامحــدود 
خانــم ثریــا باباخانــی بــه شــماره ملــی 4501086963و بــه ســمت عضــو هیئــت مدیــره بــه مــدت 
نامحــدود و بــه ســمت مدیرعامــل بــه مــدت نامحــدود دارنــدگان حــق امضــا : کلیــه اوراق و اســناد 
بهــادار و تعهــدآور شــرکت از قبیــل چــک، ســفته، بــروات، قراردادهــا و عقــود اســلامی و همچنین 
کلیــه نامــه هــای عــادی و اداری بــا امضــاء مدیرعامــل بــه تنهایــی همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر 
مــی باشــد. اختیــارات مدیــر عامــل : طبــق اساســنامه ثبــت موضــوع فعالیــت مذکــور بــه منزلــه 
ــت  ــور اداره ثب ــنادواملاک کش ــت اس ــازمان ثب ــد. س ــی باش ــت نم ــه فعالی ــدور پروان ــذ و ص اخ

شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )571533( 

ــه شــماره ثبــت  آگهــی تغییــرات شــرکت تعاونــی تولیــدی آویســا پــاک صنعــت ب
ــی  ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 10320209723 ب ــه مل 2906 و شناس
ــورخ 1398/04/16  ــماره  982/106/89184م ــوز ش ــورخ  1398/02/02و مج ــادی م ع
اداره تعــاون، کار و رفــاه اجتماعــی شهرســتان ورامیــن تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد 
ــو  ــوان عض ــه عن ــی 0452527465 ب ــماره مل ــه ش ــت ب ــه ثاب ــام فرزان ــای حس : آق
اصلــی هیــأت مدیــره و آقایــان فــرزام فرزانــه ثابــت بــه شــماره ملــی 0070508232 
ــی  ــای عل ــوان اعض ــه عن ــی 1580840957 ب ــماره مل ــه ش ــادی ب ــن آب ــب امی و حبی

البــدل هیــأت مدیــره بــرای بقیــه مــدت تصــدی هیــأت مدیــره انتخــاب گردیدنــد. 
ــی و  ــازرس اصل ــوان ب ــه عن ــی 0383533724 ب ــماره مل ــه ش ــلال ب ــا اج ــم ثری خان
ــوان  ــه عن ــی 0451379217 ب ــماره مل ــه ش ــی ب ــژاد فراهان ــنی ن ــواد حس ــای ف آق
بــازرس علــی البــدل بــرای مــدت یــک ســال مالــی انتخــاب گردیدنــد. حجــت الــه 
قلــی تبــار سرپرســت ثبــت شــرکتها و مؤسســات غیر تجــاری شهرســتانهای اســتان 
تهــران ســازمان ثبــت اســناد و امــلاک کشــور اداره کل ثبــت اســناد و امــلاک اســتان 

تهــران مرجــع ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری ورامیــن )571537( 

با اعلام سخنگوی دولت، عباس علی آبادی مدیر عامل ایرانخودرو شد 

یکه تازی دولت در خودروسازی 

مردم از پیش  خرید خودرو از سوی 
شرکت های متفرقه اجتناب کنند

سازمان حمایت از مصرف کنندگان و تولیدکنندگان در اطلاعیه ای اعلام 
کرد مردم از پیش خرید خودرو از طرف شرکت های متفرقه اجتناب 
کنند. سازمان حمایت از مصرف کنندگان و تولیدکنندگان در واکنش به 
درخواست استعلام نسبت به وجاهت قانونی آگهی های فروش اقساطی 
خودرو توسط بعضی شرکت های متفرقه اعلام کرد مردم از پیش خرید 
خودرو از شرکت های متفرقه اجتناب کنند.در اطلاعیه صادر شده این 

سازمان آمده:
۱-در ارتباط با خودروهای تولید داخل شرایط فروش و پیش فروش 
خودرو تنها توسط شرکت اصلی تولیدکننده خودرو مشخص می شود. 
براین اساس کلیه خریداران خودروهای مذکور از عقد قرارداد خودرو 
با شرکت های متفرقه ای که اقدام به تبلیغات فروش در قالب ارائه 
پیشنهادات متفاوت برای خرید های کوتاه مدت یا بلند مدت اقدام 
به دریافت بخشی از قیمت یا کل مبلغ خودرو از متقاضیان می کنند 

اجتناب نمایند.
۲-فروش خودرو توسط نمایندگی های رسمی خودروسازان تحت 
عنوان کاردکس تنها با قیمت مصوب و رسمی شرکت های عرضه کننده 
مجاز خواهد بود. لذا اخذ مبالغ بیش از قیمت رسمی توسط نمایندگی ها 

تخلف بوده و قابل پیگیری است.
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امیر سرتیپ سعید شعبانیان رئیس بازرسی وزارت دفاع و پشتیبانی 
نیروهای مسلح با تأکید بر اینکه »امروز در بهترین شرایط دفاعی و 
امنیتی قرار داریم«، گفت: صنعت دفاعی کشور نه تنها به خودکفایی 
رسیده است و همه نیازهای نیروهای مسلح را تأمین می کند، بلکه برای 
تأمین نیازهای فناورانه کشور هم اعلام آمادگی کرده است. به گزارش 
ایسنا، او در سخنرانی پیش از خطبه نماز جمعه تهران با اشاره به روز 
۳۱ مرداد روز صنعت دفاعی افزود: امروز از هر نوع تجهیزات بهترین آن 
در کشور ساخته شده و در اختیار نیروهای مسلح قرار گرفته است.  امروز 
نه تنها قادر به تأمین کل نیازهای نیروهای مسلح هستیم، بلکه قادر به 
صدور اقلام دفاعی و خدمات فنی به کشورهای مسلمان نیز هستیم و 
صنعت دفاعی ایران امروز به خودکفایی کامل رسیده است. وی با اشاره 
به عرصه موشکی کشور افزود: امروز ترس دشمن از عرصه موشکی ایران 
است و ما تا شعاع ۲ هزار کیلومتری آمادگی داریم هر دشمنی را مورد 

هدف موشکی قرار دهیم.

امیر سرتیپ سعید شعبانیان

 قادر به صدور اقلام 
دفاعی به کشورهای 
مسلمان هستیم

محمد خدادی معاون مطبوعاتی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: »امروز 
رسانه ها در دسترسی به کاغذ مشکلی ندارند و کمبود کاغذ نیست آنچه که ما 
امروز به دنبال آن هستیم تأمین کاغذ به قیمت ارزان دو سال پیش است. در 
گام نخست محدودیت منابع منجر به محدودیت واردات کاغذ شد و در دوره ای 
انبارها از کاغذهای وارداتی که کاغذ روزنامه هم بخشی از آن است خالی شد و 
این امر فشارهایی به فعالان این بخش وارد کرد اما با همکاری همه ارکان کشور 
و با دستور رهبرمعظم انقلاب، تأکید رئیس جمهوری و نشست های مکرر معاون 
اول رئیس جمهوری و وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی باعث شد واردات کاغذ به 
وفور با ارز نیمایی انجام شود.« او تأکید کرد حق رسانه هاست که با توجه به 
شرایط اقتصادی، افزایش قیمت کاغذ به آنها تحمیل نشود. به گفته او چهار هزار 
تن کاغذ توزیع شده و در هفته های آینده تا سقف ۱5 هزار تن توزیع کاغذ انجام 
می شود و به مرور در اختیار رسانه ها قرار می گیرد و بزودی نیز هزار تن کاغذ 
توزیع می شود که در حال برقراری تماس با روزنامه ها هستیم که به نسبت 

شرایطی که دارند کاغذ مورد نیاز آنها در اختیارشان قرار می گیرد.«

محمد خدادی 

 هزار تن 
کاغذ برای 
روزنامه ها

محمد اسلامی، وزیر راه و شهرسازی پیرامون نتایج »نشست مشترک پنج کشور 
ساحلی دریای خزر«، اظهار داشت: قرار شد کشتی های مسافری گردشگری 
و تفریحی بین بنادر دریای خزر راه اندازی شوند که ایران نیز با پیش بینی این 
اتفاق، برنامه  از قبل تهیه شده خود را ارائه داد، همچنین طرف روسیه آمادگی 
خود را برای راه اندازی نخستین کشتی بزرگ گردشگری خود به نام »پتر کبیر« 
در آب های دریای خزر اعلام کرد. اسلامی اظهار داشت: همچنین برای افزایش 
ظرفیت حمل دریایی پیشنهاد ایران تشکیل شرکت  مشترک کشتیرانی بود و 
روسیه افزایش ظرفیت عبور کشتی از رودخانه ولگا که جزو درخواست های 
دیرینه ایران بوده، به عنوان یکی از راهکارها و برنامه های جدی خوداعلام کرد. 
وزیر راه و شهرسازی استفاده از تمام ظرفیت های حمل ونقلی کشور در جهت 
حمل ونقل ترکیبی و چند وجهی را از برنامه های کلان این وزارتخانه معرفی کرد و 
گفت: دستیابی به تفاهم ها و توافق های مهمی که در هر دو اجلاس ترکمن باشی و 
سوچی امضا شد، بوسیله حمل ونقل ترکیبی ریلی-دریایی سهم ایران از صادرات 

و ترانزیت کالا در دریای خزر و کشورهای پیرامون آن افزایش خواهد یافت. 

محمد اسلامی

تردد کشتی های 
مسافری گردشگری 
بین بنادر خزر

سید عباس صالحی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با اشاره به تامین و تایید حدود 
۱۸ هزار تنُ کاغذ توسط این وزارتخانه، از کاهش و فروکش کردن التهابات بازار 
این کالا خبرداد که مسیر خوبی برای تامین و تخصیص آن آغازشده است. وی 
اظهارداشت: تا امروز حدود ۱۸ هزار تنُ کاغذ توسط وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی مورد تایید قرار گرفته که از این میزان حدود ۱۳هزار تنُ آن با رقمی 
حدود ۱۳ میلیون دلار تامین ارز شده است. وی به وقفه ایجاد شده درباره کمبود 
و گرانی کاغذ در یک برهه در گذشته اشاره کرد وافزود: این وقفه متاسفانه آثار 
و تاثیرات منفی بر بازار این کالا گذاشته و مصرف کنندگان را در مدت زمانی 
کوتاه دچار مشکل کرد اما خوشبختانه با تدابیر اتخاذ شده توسط این وزارتخانه 
وهمچنین کمک و حمایت دولت، مسیر تقریبا هموار شده و شرایط خوبی 
هم اکنون برای تامین و تخصیص کاغذ آغاز شده و همچنان ادامه خواهد داشت. 
وی افزود: با مجموعه اقدامات و تدابیر در نظر گرفته شده درصدد هستیم که 
موارد تامین کاغذ به مرور زمان وارد بازار و به دست مصرف کنندگان برسد تا 

از این طریق هم از التهابات بازارآزاد این کالا کاسته و هم قیمت ها متعادل شود.

سید عباس صالحی 

قیمت، عرضه 
و تقاضای کاغذ 
متعادل می شود

طی روزهای گذشته خبری منتشر شد مبنی بر اینکه هر ۶ فرزند 
شهردار قم در خارج از کشور تحصیل و زندگی می کنند موضوعی 
که در طول این مدت با انتقاد رسانه ها و مردم رو به رو شد و در نهایت 
این مسئول را به واکنش وا داشت.  سید مرتضی سقاییان نژاد شهردار 
قم در اینباره گفت: »خانواده بنده مذهبی بوده و به رعایت اخلاق 
اهتمام دارند؛ همسر و تعدادی از فرزندانم در حال حاضر در قم ساکن 
هستند و خبرها و شایعات مطرح شده مبنی بر اینکه تمام خانواده ام 
در خارج کشور زندگی می کنند، کذب محض است.«به گزارش مهر، 
او در ادامه با اشاره به اینکه زندگی ساده و عادی دارد اضافه کرد: 
»اگر برخی فرزندان من برای تحصیل علم و دانش به خارج رفته اند 
همگی به عنوان سفیران گویا برای نظام بوده اند؛ یکی از فرزندانم بعد 
از تحصیلات عالی در قم می خواهد تحصیلات خود را دنبال کند و 
خانواده من هیچ علاقه ای به زندگی در خارج از کشور نداشته و در 

خدمت نظام هستند.«

سید مرتضی سقاییان نژاد

همه چیز درباره 
خارج نشینی فرزندان 
شهردار قم

محمدرضا بادامچی نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی با تاکید 
بر لزوم افزایش مبلغ وام ازدواج گفت: شرایطی را فراهم کنیم که جوانان 
این وام را پس ندهند. وی درخصوص طرح موضوعی درباره شکل گرفتن 
برخی ازدواج های صوری با هدف بهره مندی از وام ۳۰ میلیون تومانی اظهار 
کرد: ممکن است یک در هزار این گونه مسائل رخ دهد، افرادی که با دید 
منفی به این مسائل می پردازند قصد دارند فکر مردم را از مسائل اساسی 
منحرف کنند. مگر ۳۰ میلیون تومان رقمی است که فرد بخواهد به چنین 
کار نادرستی دست بزند؟ افرادی که این مسائل را مطرح می کنند شاید در 
جامعه نیستند که ببینند با این مبلغ چه چیزی می توان خرید؟! به گزارش 
ایسنا، وی افزود: ما باید به نیازهای جوانان توجه کنیم و بر افزایش این مبلغ 
به ۳۰ میلیون تومان تمرکز کنیم یا تمهیداتی بیندیشیم که این وام ازجوانان 
پس گرفته نشود، باید به تسهیل تشکیل زندگی جوانان کمک کنیم. وی 
اظهار کرد: تا آنجا که می توانیم باید به جوانان کمک کنیم، بازگشت این ۳۰ 

میلیون تومان برای جوانی که اشتغال مناسب ندارد خود یک مشکل است.

محمدرضا بادامچی

 وام ازدواج 
بلاعوض شود 

 حسین تاجمیر ریاحی، مدیرکل دفتر حقوقی سازمان امور مالیاتی کشورگفت:  برخی 
باربران که مورد سوءاستفاده و کلاهبرداری سودجویان قرار می گیرند، مشمول 
چندصد میلیارد مالیات قرار گرفته اند. وی گفت: هنگامی که نام فردی بدون داشتن 
حتی سواد خواندن و نوشتن به عنوان مدیرعامل یک شرکت بزرگ واردات معرفی و 
ثبت می شود کاملا مشخص است که این شرکت محلی برای سوءاستفاده افراد سودجو 
قرار خواهد گرفت. وی گفت: چرا باید نام پیرزن و پیرمردی به عنوان مدیرعامل ثبت 
شود که حتی روحشان هم از فعالیت کلان اقتصادی افراد خبر ندارد، اینجاست که 
معتقدیم نظام مالیاتی نیازمند اصلاحات و انجام راستی آزمایی های سخت برای 
انتخاب افراد به عنوان مدیرعامل است. ایشان افزود: متاسفانه مشاهده می شود که در 
بازارها، با سوءاستفاده از باربران، آنها را با پرداخت مبلغی ناچیز مجبور به افتتاح حساب 
می کنند، سپس تمام تراکنش ها را از طریق این حساب انجام می دهند، با پایان سال 
مالی فرد باربری که حتی یک ستاره هم در آسمان ندارد مشمول پرداخت چند صد 
میلیارد مالیات می شود. در نهایت هزاران میلیارد تومان مالیات به و اسطه همین فرار ها 

به دلیل صدور مجوز های خارج از قانون برخی نهاد ها از دست می رود.

 حسین تاجمیر ریاحی

باربران مشمول 
چندصد میلیارد 
مالیات 

رضا رحمانی، وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: با وجود نوسانات ارزی و 
تحریم ها، قیمت کالاهای اساسی و موردنیاز مردم به ثبات نسبی رسیده و این 
امر نویدبخش روزهای خوبی برای مردم است. وی در نشست با فعالان اقتصادی 
تویسرکان اظهار کرد: این وزارتخانه هر روز موظف است قیمت ۱۰۰ کالای 
اساسی و ضروری خانوارها را گرفته و طی یک هفته بررسی کند و از نوسانات 
و افت و خیزهای قیمت این اجناس آگاه شده، به دولت گزارش دهد که طی این 
بررسی های روزانه و هفتگی با کاهش قیمت ۱۰۰ قلم کالا در کارگروه تنظیم 
بازار مواجه و در مجموع با روند کلی کاهش قیمت ها روبه رو بودیم. وی به موضوع 
قیمت مرغ اشاره کرد و گفت: تولید مرغ در حوزه جهاد کشاورزی است و قیمت 
آن در کارگروه تنظیم بازار که بنده ریاست آن را بر عهده دارم، بررسی می شود و 
در آنجا هم دستگاه های دیگر نظر می دهند. وزیر صنعت، معدن و تجارت تصریح 
کرد: بحث تولید و قیمت مرغ هم به تولیدکننده، هم جهاد کشاورزی و هم به 
اتحادیه مرغداران برمی گردد و در قالب تفاهمنامه کارهایی در این زمینه انجام 

دادیم که مرغ به وفور و با قیمت مناسب در اختیار مردم قرار بگیرد.

رضا رحمانی

ثبات قیمت 
کالاهای اساسی

سیدجواد حسینی کیا عضو هیات رئیسه کمیسیون صنایع و معادن 
مجلس می گوید برای تعمیق داخلی سازی قراردادی بالغ بر ۴۸5 میلیون 
یورو بین قطعه سازان و خودروسازان منعقد شد تا زمینه ساخت قطعات 
وادراتی در داخل فراهم شود.  ایشان درباره گرانی روغن موتور، گفت: از یک 
سو سازمان تعزیرات باید از گرانفروشی و فروش روغن های تقلبی در بازار 
جلوگیری کند و از سوی دیگر وزارت صنعت، معدن و تجارت زمینه افزایش 
تولید و عرضه به بازار و در نتیجه کاهش قیمت ها را فراهم کند. روغن 
موتورهای داخلی نباید با بهانه هایی مانند افزایش نرخ ارز قیمت محصولات 
خود را افزایش دهند چراکه مواد اولیه موردنیاز برای تولید روغن موتور از 
داخل تامین شده و متاثر از نرخ ارز نیست. وی با بیان اینکه کیفیت روغن 
موتورهای ایرانی  در برخی موارد از همتایان خارجی بهتر است، افزود: 
تولیدکنندگان روغن موتورهای داخلی نباید با بهانه هایی مانند افزایش نرخ 
ارز قیمت محصولات خود را افزایش دهند چراکه مواد اولیه موردنیاز برای 

تولید روغن موتور از داخل تامین شده و متاثر از نرخ ارز نیست.

سیدجواد حسینی کیا 

انعقاد قرارداد ۴۸۵ میلیون یورویی 
میان قطعه سازان و خودروسازان 
برای داخلی سازی قطعات

بیژن زنگنه وزیر نفت»فاز نخست انتقال و توسعه فناوری بخش 
بالادست شامل بهبود تولید و ازدیاد برداشت در ۲۰ میدان نفتی و 
گازی شامل 5۲ مخزن با همکاری ۹ دانشگاه و مرکز تحقیقاتی« را به 
عنوان اولویت اعلام کرد. وی در حکمی خطاب به محمدزاده، معاون 
مهندسی، پژوهش و فناوری وزارت نفت، وی را به عنوان مجری پروژه 
یادشده منصوب و تاکید کرده است که این پروژه، اولویت کاری سال 
۹۸ این معاونت در برنامه ملی اقتصاد مقاومتی است. زنگنه در بخشی 
از این حکم یادآور شده است: »با توجه به ضرورت تدوین برنامه اجرایی 
و ارائه عملکرد پروژه مصوب مزبور به دبیرخانه ستاد فرماندهی اقتصاد 
مقاومتی مطابق دستورالعمل صادر شده، مقتضی است ترتیبی اتخاذ 
نمایید تا برنامه اجرایی و عملکرد اقدامات مربوطه مطابق زمان بندی 
ارائه شده در سامانه »نظام یکپارچه پیشبرد و پایش اقتصاد مقاومتی« 
درج و گزارش خلاصه عملکرد پروژه مزبور به معاونت برنامه ریزی 

ارسال شود.«

بیژن زنگنه 

تاکید وزیر نفت بر 
توسعه فناورانه ۲۰ 
میدان نفت و گاز

شرکت کروز برای تولید قطعات باقیمانده و جمع شدن خودروهای 
مانده در کف پارکینگ های سایپا و ایران خودرو، تعطیلات تابستانی 
خود را کاهش داد تا تولید در این شرکت بزرگ قطعه ساز متوقف 
نشود و شرکت های خودروسازی بتوانند تعهدات خود را به مشتریان 
انجام دهند.  به گزارش روابط عمومی این شرکت در حالی که هر 
سال و در اواسط تابستان کارخانه های خودروسازی به مدت ۱۰ روز 
تعطیلات تابستانی خود را در تقویم کاری قرار داده اند و پیرو تعطیلی 
خودروسازان، قطعه سازان نیز این مدت را به کارگران خود تنفس 
می دهند. امسال اما با توجه به نابسامانی بازار خودرو شرکت کروز 
برای تولید قطعات باقیمانده و جمع شدن خودروهای مانده در کف 
تعطیلات  خودرو،  ایران  و  سایپا  خودروسازی های  پارکینگ های 
تابستانی خود را کاهش داد تا تولید در این شرکت بزرگ قطعه ساز 
متوقف نشود و شرکت های خودروسازی بتوانند تعهدات خود را به 

مشتریان خود انجام دهند.

شرکت کروز

تلاش کروز برای 
رساندن قطعه به 
خطوط تولید خودرو 

علی صحرایی مدیرعامل بورس اوراق بهادار تهران در مورد عرضه 
سهام عدالت در بورس تهران گفت: این مسئله در صورت تصویب در 
مجلس، انجام خواهد شد. وی  در مورد عرضه سهام عدالت در بورس 
اوراق بهادار تهران گفت: نمایندگان مجلس در کمیسیون های اصل 
۴۴ و کمیسیون اقتصادی در حال بررسی هستند و تصمیم گیری 
نهایی با مصوبه مجلس انجام خواهد شد. وی با بیان اینکه عرضه 
سهام عدالت در بورس نیاز به قانون مجلس دارد، گفت: در حال حاضر 
مالکیت این سهام در اختیار شرکت های تعاونی سهام عدالت استانی 
قرار دارد و برای عرضه در بورس باید از ساختار قبلی جدا شود. وی در 
مورد روش عرضه سهام عدالت گفت: باید هم به روش عرضه مستقیم 
سهام عدالت و هم به روش صندوق های قابل معامله بورسی موسوم 
به ETF عرضه صورت گیرد که این شیوه عرضه مزایا و معایبی دارد 
که باید روش عرضه را نمایندگان مجلس با همکاری دولت مشخص 

کنند.

علی صحرایی

عرضه سهام عدالت 
در بورس منتظر 
مصوبه مجلس است 

اقتصاد کلان

www.etebar.net
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ارسال لایحه مالیات بر هفته نامه اقتصادی ایران

عایدی سرمایه تا 
پایان شهریور 

به مجلس

امیدعلی پارسا رییس سازمان امور مالیاتی گفت:مد به مجلس ار ارسال این لایحه با طرح مالیات بر عایدی مسکن نمایندگان، مغایرتی ندارد. به گزارش اعتبار به نقل از روابط سازمان امور 
مالیاتی کل کشور وی در رابطه با علت ادغام لایحه مالیات بر عایدی سرمایه با لایحه مالیات بر مجموع درآمد، اظهار داشت: مقرر شده بخشی از مالیات بر مجموع درآمد به مالیات بر عایدی 
سرمایه اختصاص یابد. رییس سازمان امور مالیاتی افزود: در ابتدا قرار بر ارسال جداگانه این دو لایحه بود اما نظر وزیر امور اقتصادی و دارایی برخلاف این موضوع بود. وی ادامه داد: اگر 
مجموع درآمد مبنای مالیات قرار گیرد، حتما برآورد دقیق تری است. پارسا افزود: با توجه به اینکه عایدی هم بخشی از درآمد است نظر وزیر اقتصاد این بود که دو لایحه مالیات بر 
عایدی سرمایه و لایحه مالیات بر مجموع درآمد با هم باشند.وی در رابطه با اینکه طبق گفته وزیر اقتصاد لایحه مذکور دی ماه به مجلس ارسال خواهد شد، گفت: فکر می کنم به 
احتمال زیاد کل لایحه مالیات بر مجموع درآمد حداکثر تا پایان شهریور ماه به مجلس می رود. رییس سازمان امور مالیاتی در پاسخ به این سوال که نمایندگان در حال تلاش برای 
ارسال طرح مالیات بر عایدی مسکن به صحن مجلس هستند، آیا این طرح با لایحه دولت تداخلی ندارد، تصریح کرد: البته در این مدت مجلس بیکار نمانده است و نمایندگان طرحی 

را تهیه کرده اند اما بردن لایحه مغایرتی با طرح نمایندگان ندارد. پارسا گفت: آن طرح به روایت نمایندگان است و لایحه ما نیز نظر دولت است. هر دو طرح هم را پیدا می کنند.

یک اقتصاددان با انتقاد از اعمال تبعیض 
نفع  به  مالیاتی  معافیت های  در 
»سرمایه ها« گفت که این حمایت ها و 
باعث  یک جانبه،  معافیت های 
اقتصاد  در  مالی  بخش  بزرگ شدن 
نسبت به بخش های مولد شده است.  
در ایران ۸۲ میلیون نفری، فقط ۶ 
میلیون مؤدی مالیاتی وجود دارد این 
امر بدان معنی است که حاکمیت یا 
سازمان امور مالیاتی اطلاعی از درآمد 

عموم مردم جامعه ندارد. به گزارش اعتبار به نقل ازایسنا، علی 
نصیری اقدم - عضو هیئت علمی دانشگاه علامه طباطبایی - در 
نشستی علمی با موضوع الگوی مناسب مالیات بر درآمد اشخاص، 
با انتقاد از معافیت های گوناگونی که برای سرمایه ها در نظر گرفته 
شده است، اظهار کرد: توجیه این معافیت های مالیاتی بر اساس اصول 
اقتصادی حمایت از تولید است، در حالی که امروزه ما می دانیم این 
حمایت ها و معافیت های یک جانبه باعث بزرگ شدن بخش مالی 
اقتصاد نسبت به بخش های مولد شده است. این پدیده در دنیا هم 
رخ داده و و در حال حاضر یک شکست ساختاری در سهم سرمایه 

و نیروی کار دیده می شود.
او با بیان اینکه هیچ دلیلی برای اعمال تبعیض مالیاتی به نفع 
سرمایه ها وجود ندارد، ادامه داد: در ابتدا باید حداقل های زندگی 
برای شهروندان فراهم شود و سپس همه شهروندان با هر درآمدی 
به عنوان مؤدی مالیاتی شناخته شوند. بعد از این مرحله می توان به 
نسبت درآمد و رفع نیاز های اولیه شهروندان، به هرکدام از آن ها 

نوعی معافیت مالیاتی تخصیص داد.
این عضو هیئت علمی دانشگاه علامه طباطبایی با تأکید بر اینکه 
همه درآمد ها باید مشمول مالیات شوند، به بررسی عملکرد سازمان 
امور مالیاتی نیز پرداخت و گفت: تا زمانی که نظام مالیاتی کشور 
تفصیلی و پرونده محور باشد، نمی تواند ماهیت درآمد ها را فهم کند 

و به همین خاطر مالیات ستانی هم مختل می شود.
او با تأکید بر اینکه باید یک موتور شناسایی مالیاتی راه اندازی شود، 
خاطرنشان کرد: هر کدام از ایرانیان باید به عنوان یک مؤدی مالیاتی 
شناسایی شده و بر اساس هر کد ملی، زمانی که یک حساب بانکی 
باز شود یا یک نقل و انتقال مالی انجام شود، سازمان امور مالیاتی از 

آن آگاهی پیدا کند.
نصیری اقدم با بیان اینکه در بسیاری از کشور های توسعه یافته فاصله 
بین تعداد شهروندان با تعداد مؤدیان مالیاتی بسیار کم است، اظهار 
کرد: این در حالی است که طبق آمار های موجود، در ایران فقط ۶ 

میلیون مؤدی مالیاتی وجود دارد.
برای اینکه حاکمیت بتواند اصل شمولیت عام مؤدیان مالیاتی را 
رعایت کند باید بتواند جریان ورود و خروج پول ها را تشخیص دهد، 
در غیر این صورت در جریان تعارض منافع، عده ای برنده و عده ای 

هم بازنده خواهند بود.

معافیت سرمایه از مالیات برای اقتصاد 
ایران دردسر ساز شده است 

حسین نعمتی حسین نعمتی معاون وزیر، رئیس هیئت مدیره 
و مدیرعامل شرکت ملی پست جمهوری اسلامی ایران طی 
مراسمی با حضور  مسئولین شرکت ملی پست، مدیرعامل 
نیرومحرکه و مدیران بانک قرض الحسنه مهر ایران، از ناوگان 
موتوری موزعین و لوگوی جدید شرکت ملی پست، رونمایی 
شد. به گزارش روابط عمومی شرکت ملی پست این مراسم در 
آستانه عید غدیرخم، در محوطه ساختمان اداره کل تجزیه و 
مبادلات، با حضور مدیرعامل شرکت ملی پست، تعدادی از 
اعضای هیئت مدیره، مدیران و کارکنان شرکت و نیز مدیران 
شرکت نیرومحرکه و بانک قرض الحسنه مهر ایران از ناوگان 
نوسازی شده موتوری موزعین و نیز آرم و لوگوی جدید شرکت 
پست رونمایی شد. در این مراسم پس از پرده برداری از لوگوی 
جدید شرکت ملی پست، وی طی سخنانی همزمانی این برنامه 
را با ایام عید غدیر به فال نیک گرفت و ضمن تشکر از همکاران 
و مدیرانی که در تهیه مقدمات این نوسازی زحمات اصلی را 
متحمل شدند، ابراز داشت: شبکه پستی کشور رسالت و 
مأموریت بزرگ، یکتا و روبه رشدی در ارائه خدمات به اقصی 

نقاط کشور دارد.
رئیس هیئت مدیره گفت: برای پایداری و استمرار در انجام این 
رسالت دشوار، همواره نیاز به نوسازی و بهسازی ناوگان و 

پشتیبانی مستمر در  انجام خدمات وجود دارد.
وی افزود: در سال رونق تولید و با استفاده از توان داخلی صنعت 
کشور، با همکاری شرکت نیرومحرکه و بانک قرض الحسنه مهر 
ایران، بیش از دو هزار دستگاه موتورسیکلت متعلق به ناوگان 
توزیع پست نوسازی شد و این تازه آغاز همکاری در این زمینه 

است.
نعمتی اظهار امیدواری کرد که در ادامه این همکاری طی سال 
آینده بتوانیم این ناوگان را به موتورهای برقی نیز مجهز کنیم 
که موضوع مهمی برای کلان شهرهای ما از نظر کاهش 

آلایندگی و ارتقای کیفیت حمل و نقل است.
وی ضمن تأکید بر اینکه در فرآیندهای خدمات پستی، فرآیند 
توزیع مهمترین قسمت است، شرایط واگذاری موتورسیکلتها 
به بخش توزیع سراسر کشور را در چهار فاز تعریف کرد و افزود: 
در فاز نخست استان تهران و در فازهای بعد موتورسیکلتها به 

کلان شهرها و سایر استانها واگذار خواهد شد.
نعمتی در توضیح ضرورت تغییر لوگو و نشان شرکت نیز اظهار 
داشت: ما چون یک شرکت خدمات رسان هستیم همواره باید 

در حال بهبود و نوسازی باشیم و این تغییر برند و نشانه بخشی 
از این کار است. 

وی افزود: در کنار تحول در سایر ارکان پست این تغییر صورت 
پذیرفته است و من امیدوارم که تحولات تازه در این زمینه ها 
در نهایت منجر به بهبود خدمت رسانی و جلب رضایت مردم و 

شهروندان شود. 
مدیر عامل ادامه داد: لوگو و نشانه جدید ما خیلی ساده تر، 
شکیل تر و دارای مفهوم شده و امیدواریم مورد توجه مردم 
قرار گیرد و به خدمت رسانی بهتر ما کمک کند. رئیس هیئت 
مدیره تصریح کرد: نامه رسانهای ما به عنوان نماینده مورد 
اعتماد دولت به درب منازل مراجعه می کنند و ما به خاطر 
سابقه امانتدارای این نیروهای زحمتکش که اعتماد مردم و 
دولت را به خود جلب کرده خوشحالیم و آن را برند معتبر خود 

می دانیم. 
سلیمان توکلی عضو هیئت مدیره بانک قرض الحسنه مهر ایران 
ضمن قدردانی از سایر هم پیمانان این تفاهمنامه برای کمک 
به اجرای شعار رونق تولید اظهار داشت: بانک ما افتخار دارد که 
متولی انجام این کار بزرگ است و توانسته منابع مالی آن را 
فراهم کند.  وی افزود: یکی از اهداف ما کمک به محیط زیست 
است زیرا طبق تحقیقات، میزان آلایندگی حاصل از یک 
موتورسیکلت هفت تا سیزده برابر یک وانت پیکان است و اجرای 
این نوسازی ناوگان در سطح تهران حتماً کمک بزرگی به بهبود 
این مشکل است. در ابتدای مراسم هم محمد سلگی مدیرکل 
تأمین، نگهداری و پشتیبانی شرکت ملی پست طی گزارشی 
از روند انجام این تفاهمنامه گفت: یکسال روی این پروژه کار 

شده تا امروز به نتیجه برسد. 
وی اضافه کرد: در حال حاضر هفتاددرصد موتورسیکلتها در 
تهران تحویل شده و می کوشیم طی یک ماه آینده واگذاری 

سایر موتورسیکلتها به همه استانها نیز انجام پذیرد.

ناوگان موتوری موزعین شبکه پستی کشور نوسازی شد

حسین نعمتی : اعتماد به نامه رسانها برند معتبر پست است 
گفت وگو

آمریکا تلاش مي کند که صادرات نفت ایران را به صفر 
برساند و هر روز نیز بر فشار تحریم ها علیه ایران مي افزاید. 
واشنگتن حتي معافیت هاي تحریمي خریداران نفتي ایران 
را لغو کرده و ایران مجبور به استفاده از راه هاي دیگر براي 
صادرات نفت است. با توجه به شرایط فعلي آینده صنعت 

نفت به کجا خواهد رسید؟ 
نفت، متاعي ارزشمند در دنیاست و همیشه هم مشتري هاي خاص 
خود را داشته است. زماني که من وزیر نفت شدم، مجلس سوال کرد 
که چگونه اداره نفت را برعهده مي گیري و چگونه این محصول را 
خواهي فروخت. من به نمایندگان گفتم روزي ۶۰ میلیون بشکه نفت 
در جهان فروخته مي شود و دست من شکسته باد اگر نتوانم روزي 
دو میلیون بشکه به فروش برسانم. آن زمان امکانات امروز را هم در 
اختیار نداشتیم و حتي از داشتن نفتکش محروم بودیم. با این حال 
ظرف یکي دو سال مشکلات با برنامه ریزي حل شد. بنابراین نفت 
مشتري زیاد دارد و امروز ایران نیز امکانات فراواني دارد. هرچند که 
تحریم هستیم و مشکلاتي قانوني در جهان وجود دارد، وقتي روزي 
۱۱۰ میلیون بشکه نفت در جهان فروخته مي شود، ایران نیز مي تواند 
از راه هاي جانبي فروشي حداقلي داشته باشد تا در آمد خود را تامین 
کند. خوب است که تلاش کنیم فروش نفت در انحصار دولت نباشد 
اما باید حواسمان به مشکلات رانتي و کلاهبرداري هاي برخي افراد 
باشد که سعي مي کنند آب را به جاي نفت بفروشند. مصرف کنندگان 
نفت نیز فقط دولت ها نیستند. اگر خاطرتان باشد گروه تروریستي 
داعش نیز حتي مي توانست نفت بفروشد. ایران که یک حکومت 
مشروع قانوني و مردمي و توانمند است و صد در صد خواهد توانست 
که گلیم خود را از آب بیرون بکشد. در بازار جهاني امروز فروش یکي 
دو میلیون نفت کار سختي نیست. کاش برخي جریان هاي سیاسي 
تلاش خود را براي کمک به اداره دولت بگذارند، نه امتیازگیري.       

قسمت پایانی

چهار  از  نوشت:  نگهبان  شورای  حقوقدان  عضو 
شرکت زیرمجموعه وزارت نفت به جز شرکت ملی 
نفت که با تأکید و تذکرات متعدد شورای نگهبان 
صاحب اساسنامه گردید، سه شرکت دیگر یعنی 
شرکت ملی گاز، شرکت پتروشیمی، شرکت پالایش 
و پخش همچنان بی اساسنامه! هستند و این امر 
زیبنده آنان و نظام حقوقی کشور نیست. هادی 
طحان نظیف عضو حقوقدان شورای نگهبان در 
صفحه شخصی خود درباره نشست اخیر شورای 
نگهبان نوشت: قبلا هم این نکته را عرض کرده بودم 
که از چهار شرکت زیرمجموعه وزارت نفت به جز 
شرکت ملی نفت که با تأکید و تذکرات متعدد 

شورای نگهبان صاحب اساسنامه گردید، سه شرکت 
دیگر یعنی شرکت ملی گاز، شرکت پتروشیمی، 
بی اساسنامه!  همچنان  پخش  و  پالایش  شرکت 
هستند و این امر زیبنده آنان و نظام حقوقی کشور 
نیست؛ لذا شورای نگهبان تا وقتی صاحب اساسنامه 
نشوند، آنها را به رسمیت نمی شناسد و قانون گذار 
بدون ذکر نام با عنوان »وزارت نفت از طریق شرکت 
دولتی تابعه« از آنها یاد می کند.  ای کاش دولت ها در 
این خصوص اهتمام بیشتری به خرج می دادند. به 
گزارش  اعتبار به نقل از خبرگزاری فارس، در بخش 
دیگری از این مطلب آمده است: یکی از مسائلی که 
نظام حقوقی ما بسیار با آن مواجه است و هر روز نیز 

فراوانی بیشتری پیدا می کند، سندهایی است که 
قانون گذار، دولت را موظف به تصویب آنها می کند 
اما جایگاه این سندها در نظام حقوقی ما روشن 
نیست و اینکه چه مراجعی ملزم به مراعات آنها 
هستند در حالی که به نظر می رسد بهتر است این 
اسناد یا به تصویب مجلس شورای اسلامی  برسند و 
یا حداقل با پیشنهاد مراجع تخصصی به تصویب 
هیئت وزیران برسند؛ این مسئله امروز در بررسی 
لایحه مدیریت بحران کشور بسیار مورد بحث و 
چالش بود؛ فارغ از جمع بندی جلسه باید بگویم که 
یک  نیازمند  ما  حقوقی  نظام  در  مسئله  این 

ساماندهی جدی است. 

 عضو حقوقدان 
شورای نگهبان:
شرکت های 
ملی گاز، 
پتروشیمی، 
پالایش و پخش 
همچنان 
بی  اساسنامه 
هستند 

 سید محمد غرضی:
 من به موفقیت صنعت نفت 

در ادامه کار ایمان دارم



 مدیرعامل بانک ملت در این نشست که عباس جعفرلو و سیدابوطالب دیبایی معاونان 
مدیرعامل، مسعود نصر اصفهانی مدیر امور بانکداری شرکتی، قاسمی رئیس شعبه ظفر 
و خسروی مدیر مشتری بانکداری شرکتی وی را همراهی می کردند با تشریح وضعیت 
بانک ملت در صنعت بانکداری کشور و موفقیت های حاصله، اظهار امیدواری کرد که 
سطح همکاری های بانک و شرکت ارتباطات سیار به عنوان بزرگ ترین اپراتور مخابراتی 
کشور به ویژه در بخش محصولات و خدمات مبتنی بر فناوری اطلاعات ارتقا یابد. دکتر 
بیگدلی همچنین در راستای ارتقای همکاری های فی مابین، دستور تشکیل کارگروهی 
را در زمینه های مختلف از جمله تامین مالی صادر کرد. دکتر فرهنگ، مدیر عامل 
شرکت ارتباطات سیار هم در این نشست، با تمجید از عملکرد بانک ملت طی سال های 
اخیر و حرکت رو به رشد این بانک، مراتب رضایت خود را از همکاری های فی ما بین 
اعلام کرد. وی با اشاره به این نکته که نزدیک به ۴۰ درصد از تبادلات مالی شرکت 
ارتباطات سیار از طریق بانک ملت انجام می شود، از افزایش سطح تعاملات و مراودات 
فی مابین در آینده استقبال کرد و با تشریح نیازهای اعتباری این شرکت، خواستار 

سرمایه گذاری بانک ملت در حوزه تکنولوژی های جدید و رفع موانع پیش رو شد.

حمید فرهنگ

انجام ۴۰درصد تبادلات 
مالی شرکت ارتباطات 
سیار با بانک ملت 

اصغر مسعودی نماینده مجلس شورای اسلامی درباره وضعیت گرانی 
کاغذ در کشور، گفت: ارز اختصاص یافته برای واردات کاغذ نیازمند 
شفاف سازی  است؛ زیرا باید بررسی شود که میزان کاغذ وارد شده به 
کشور با میزان ارز تخصیص داده شده، همخوانی دارد یا خیر. نماینده 
مردم نی ریز در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه نوسان قیمت 
و عدم همخوانی ارز وارداتی با میزان ورود کالا علت اصلی گرانی کاغذ 
است، تصریح کرد: افزایش قیمت تصاعدی کاغذ، اهالی نشر و مطبوعات 
را  وارد چالش های اساسی کرده است.وی ادامه داد: حال و روز کنونی 
بازار کاغذ نشانه عدم نظارت جامع بر بازار اقتصادی کاغذ است؛ بنابراین 
تمام کسانی که ارز وارداتی کاغذ را دریافت کرده اند باید پاسخگو 
باشند که کاغذ وارداتی را در اختیار چه کسانی قرار داده اند. نماینده 
مردم نی ریز در مجلس افزود: احتکار کاغذ به هیچ وجه پذیرفته شده 
نیست زیرا با احتکار کاغذ به طور مستقیم، وضعیت تولید در اهالی نشر و 

مطبوعات با معضلات اساسی روبه رو می شود. 

اصغر مسعودی

قوه قضاییه با 
احتکارکنندگان کاغذ 
قاطعانه برخورد کند

شاپور محمدی رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار اعلام کرد: به پیشنهاد 
نهاد ناظر بازار سرمایه و با موافقت وزیر امور اقتصادی و دارایی، معاملات بازار 
سهام از دایره مالیات بر عایدی سرمایه خارج شد. او با تأکید بر اینکه بازار 
سرمایه مشمول مالیات عایدی بر سرمایه نیست، عنوان کرد: به پیشنهاد 
نهاد ناظر بازار سرمایه و با موافقت وزیر امور اقتصادی و دارایی، معاملات بازار 
سهام از دایره مالیات بر عایدی سرمایه خارج شد.  او گفت: در جلساتی که 
با موضوع مالیات بر عایدی سرمایه برگزار شده، نهاد ناظر همواره از عملکرد 
شفاف بنگاه های حاضر در بورس حمایت کرده است. ایشان افزودند: در این 
جلسات تأکید کردیم ناشران بورسی ضمن ارائه اطلاعات صحیح مالی 
بیشترین میزان مالیات را پرداخت می کنند و از سوی دیگر بازار سرمایه 
مسیر هموار هدایت نقدینگی به بخش مولد اقتصاد است.  وی  افزود: با این 
پیش فرض ها، سازمان بورس و اوراق بهادار پیشنهاد کرد تا معاملات بازار 
سرمایه از دایره مالیات بر عایدی سرمایه خارج شود و فرهاد دژپسند، وزیر 

امور اقتصادی و دارایی نیز با این پیشنهاد موافقت کرد.

شاپور محمدی

بورس مشمول 
مالیات بر عایدی 
سرمایه نیست

فرشته دست پاک رئیس مرکز ملی فرش ایران با اشاره به ۳ برابر شدن بودجه 
بیمه قالیبافان برای سال ۹۸، اعلام کرد مجلس بودجه اختصاص یافته برای 
بیمه قالیبافان را به دولت ابلاغ کرده است، اما هنوز تخصیصی انجام نشده است.
وی در نشست خبری برنامه های مرکز ملی فرش دستباف ایران اظهار داشت: 
دو میلیون نفر در حوزه فرش دستباف فعالیت می کنند و با کمترین سرمایه 
گذاری در این بخش می توان ارزش افزوده ایجاد کرد. وی افزود: در بودجه 
امسال مبلغ ۱۸۸۸ میلیارد ریال از سوی مجلس برای بیمه قالیبافان در نظر 
گرفته شد که این رقم در مقایسه با سال گذشته حدود سه برابر افزایش یافته 
است. مجلس شورای اسلامی بودجه اختصاص یافته برای بیمه قالیبافان را به 
دولت ابلاغ کرده است، اما هنوز با توجه به شرایط جنگ اقتصادی تخصیصی 
انجام نشده است. رئیس مرکز ملی فرش ایران به واردات ابریشم از چین و پشم 
از نیوزیلند برای تولید فرش اشاره کرد و گفت: بالا رفتن قیمت ارز در قیمت تمام 
شده این کالا بی تاثیر نبود، اما با اقداماتی از جمله جلوگیری از صادرات پشم 

و ساماندهی صادرات ابریشم تا حدودی قیمت مواد اولیه را کنترل کرده ایم.

فرشته دست پاک 

بیمه قالی بافان در سال 
جاری هنوز تخصیص 
نیافته است 

 عبدالرضا رحماني فضلي وزیر کشور گفت: ۸۰ درصد مطالبات مردم در حوزه تأمین معیشت، 
مسکن و اشتغال است. وی در نشست هم اندیشي معاونان اقتصادي استانداري هاي سراسر 
کشور بیان داشت: تنش ها و اعتراضات در سه ماهه اول امسال نسبت به سال گذشته 
۳۷درصد کاهش داشته است زیرا مردم شرایط کشور را درک مي کنند، دشمن را مي شناسند 
و از ماحمایت مي کنند و نمي خواهند دشمنان با فشار اقتصادي بر ما، موفق شوند. وي ادامه 
داد: اگر مي خواهیم حمایت مردم مستمر شود، لازم است به وضعیت زندگي مردم رسیدگي 
کنیم زیرا رضایتمندي مردم باعث پشتیباني از ما مي شود. مردم بابد در شرایط مناسب و 
راحت زندگي کنند و ما در این رابطه مسئولیت داریم.وزیر کشور تأکید کرد: اگر استانداران و 
فرمانداران در بین مردم و داخل حوزه هاي کاري خود بروند و ارتباط برقرار کنند، ۷۰ درصد 
مشکلات از نظر بنده که یک مدیر اجرایي هستم، قابل حل است. وي خطاب به معاونان 
اقتصادي حاضر در جلسه پیشنهاد کرد، کلینیک ۲۴ ساعته و فعال رسیدگي به مشکلات 
اقتصادي راه ببندازید، با راه اندازي این محور، موفقیتي بالاي 5۰ درصد خواهید داشت. 
رحماني فضلي اضافه کرد: طبق آمار و نظرسنجي هایي که صورت گرفته است ۷5 تا ۸۰ 

درصد مطالبات مردم در حوزه اقتصادي در تأمین معیشت، مسکن و اشتغال است.

 عبدالرضا رحماني فضلي 

۸۰ درصد مطالبات مردم 
در حوزه تأمین معیشت، 
مسکن و اشتغال است

حسن ساسانی معاون حفاظت و بهره برداری شرکت آب منطقه ای اصفهان گفت: 
آب تا نیمه دوم شهریورماه در رودخانه زاینده رود جاری خواهد بود. وی در گفت وگو 
با تسنیم، درباره آخرین وضعیت سد و رودخانه زاینده رود اظهار داشت: حجم آب 
پشت سد زاینده رود هم اکنون ۷۰۶ میلون مترمکعب است که در چنین روزی در سال 
گذشته ۲۲۹ میلیون مترمکعب بود. وی افزود: این میزان در متوسط بلندمدت ۸۶۰ 
میلیون مترمکعب است.معاون حفاظت و بهره برداری شرکت آب منطقه ای اصفهان 
میزان آب ورودی به سد زاینده رود را ۳5 مترمکعب بر ثانیه و میزان خروجی را ۸۴ 
مترمکعب بر ثانیه دانست و گفت: آب تا نیمه دوم شهریورماه در رودخانه زاینده رود 
جاری خواهد بود.وی درباره وضعیت جریان آب در رودخانه زاینده رود پس از این 
تاریخ و در پاییز امسال بیان کرد: در این خصوص در جلسه آینده شورای هماهنگی 
حوضه آبریز زاینده رود تصمیم گیری می شود و این موضوع اطلاع رسانی خواهد 
شد.به منظور انجام کشت تابستانه در تابستان امسال، آب در ۳ دوره ۱۸ روزه برای 
کشاورزان غرب و ۳ دوره ۲۰ روزه برای شرق رهاسازی شد و مابه التفاوت آن نیز 

با هدف تامین حقابه زیست محیطی هم اکنون در رودخانه زاینده رود جریان دارد.

حسن ساسانی

زاینده رود تا نیمه 
دوم شهریورماه 
جاری است

محمود واعظی در بازدید از چهارمین نمایشگاه دستاوردهای روستاییان و 
عشایر کشور و در گفتگو با خبرنگاران اظهارداشت: با توجه به اهمیت توسعه 
اشتغال و تولید در روستاها، دولت با اجازه مقام معظم رهبری و با تصویب مجلس 
شورای اسلامی مبلغ یک و نیم میلیارد دلار از محل منابع صندوق توسعه ملی 
برای اشتغال روستایی و کمک به روستاها تخصیص داد که تا الان، نیمی از این 
مبلغ با تبدیل شدن به ریال از طریق چهار بانک عامل و با حمایت بخش های 
مختلف دولت پرداخت کرده است. وی افزود: طبق گزارش ها ۱5۰ هزار شغل 
در دو سال گذشته ایجاد شده است و این روند همچنان افزایش خواهد یافت. 
به گفته رئیس دفتر رئیس جمهور، دولت همچنین تلاش کرده است با هدف 
جلوگیری از مهاجرت روستاییان به شهرها، امکانات موجود در شهرها را به 
روستاها ببرد و در جهت این سیاست، هم اکنون حدود ۹۰ درصد روستاهای 
بالای ۲۰ خانوار کشور به تلفن، تلفن همراه و اینترنت دسترسی دارند که این 
امر، خود موجب معرفی جاذبه های گردشگری و بومگردی روستاهای کشور از 

طریق توسعه اپلیکیشن ها و برنامه های تحت وب گردیده است.

محمود واعظی

اعتبار ۷۵۰ میلیون 
دلاری برای اشتغال 
روستایی

محمود حجتی در برنامه نگاه یک سیما، با اشاره به تولید گندم، تصریح 
کرد: انتقاداتی مطرح می شود که چرا گندم تولید می کنیم زیرا با 
قیمت ارزان تر می توانیم آن را وارد کنیم در حالی که این موضوع، 
درست نیست. ضمن اینکه اکثر کشورها به محصولات راهبردی، یارانه 
اختصاص می دهند از جمله ترکیه حدود ۱5 میلیارد دلار در بخش 
کشاورزی یارانه می پردازد و آمریکا حدود ۱۰۰ میلیارد دلار و اروپا 
حدود ۲۰۰ میلیارد یورو یارانه می پردازند. وی با بیان اینکه امسال در 
تولید گندم خودکفا هستیم، افزود: بر اساس آمار و ارزیابی ها، امسال 
بیش از نیاز کشور، گندم تولید کردیم. پیش بینی ما این بود که امسال 
حدود یک تا یک و نیم میلیون تن بیشتر از نیاز کشور تولید می کنیم 
و کسری پارسال جبران می شود زیرا امسال دو برابر پارسال بارندگی 
داشتیم.  وزیر جهاد کشاورزی ادامه داد: دولت گندم را امسال با قیمت 
۱۷۰۰ تومان خواهد خرید و ۷۰ هزار نانوا، گندم را با قیمت ۶۶۰ تومان و 

آزادپزها هم حدود ۹۰۰ تا ۹5۰ تومان ، تحویل می گیرند.

محمود حجتی

قیمت گندم 
وارداتی ارزان تر از 
تولید داخلی نیست 

 فرشاد مقیمی معاون امور صنایع وزارت صنعت، معدن و تجارت با اشاره 
به ابلاغ بخشنامه تسویه و تهاتر بدهی های دستگاه ها به واحدهای صنعتی 
توسط معاون رئیس جمهوری گفت: با توجه به شرایط اقتصادی کشور، 
استان ها اجرای این بخشنامه را در اولویت کاری خود قرار دهند تا بخشی 
از مشکلات واحدهای صنعتی رفع شود. وی  در دومین روز گردهمایی 
معاونان امور صنایع و مسئولان کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید سراسر 
کشور با تاکید بر لزوم جلوگیری از بروز هرگونه چالش در فرآیند تولید، 
کاهش بوروکراسی اداری و تسهیل خدمات را در این چارچوب کارساز 
توصیف کرد. معاون وزیر صنعت تاکید کرد: شناسایی مشکلات بین 
دستگاهی و ارائه راهکارهای اجرایی باید در اولویت باشد تا رفع مشکلات 
در سطح ملی تسریع شود. وی در ادامه با اشاره به نشست های قرارگاه 
تولید با حضور نمایندگانی از نهادهای تاثیرگذار در کشور، خواستار آن شد 
تا استان ها با اعلام به موقع چالش ها از فرصت قرارگاه تولید برای رفع موانع 

پیس روی صنعتگران استفاده کنند و حضور فعال داشته باشند.

 فرشاد مقیمی 

تسریع در تهاتر بدهی های 
دستگاه های دولتی به 
واحدهای صنعتی

مهرداد جمال ارونقی، معاون فنی و امور گمرکی اعلام کرد که به منظور 
تسهیل و تسریع در انجام تشریفات گمرکی کالاهای اساسی و ضروری از 
گمرک، بخشنامه جدیدی به گمرکات کشور ابلاغ شده است. وی گفت: 
براساس این بخشنامه در صورت ارائه درخواست از سوی صاحبان کالا باید 
با حمل یکسره کالای موضوع اظهارنامه موافقت شود؛ البته که دریافت 
و ارائه مجوزهای قانونی مربوط به اظهارنامه به صورت سیستمی قبل از 
خروج کالا الزامی است. وی ادامه داد: همچنین لازم است دستگاه های 
متولی صدور مجوزهای قانونی از جمله استاندارد، جهاد کشاورزی، 
بهداشت و... نسبت به نمونه برداری کالاهای موضوع اظهارنامه روی کشتی 
حامل کالا قبل از تخلیه یا هنگام تخلیه کالا اقدام کنند. به گفته ارونقی، در 
صورت قرارگیری اظهارنامه این اقلام در مسیرهای زرد و قرمز اظهارنامه 
به صورت تصادفی، کارشناسان و متصدیان رسیدگی کننده باید نسبت به 
بررسی و انجام تشریفات گمرکی این اظهارنامه با رعایت قوانین و مقررات 

مربوطه در حداقل زمان ممکن و در خارج از نوبت اقدام کنند.

مهرداد جمال ارونقی

دستورالعمل جدید 
برای تسریع تشریفات 
گمرکی کالاهای اساسی

سیدرضا مفیدی مدیرکل دفتر صنایع خودرو و نیرومحرکه وزارت صمت 
گفت: در نخستین میز تعمیق ساخت داخل خودرو، ۷۴۰ میلیارد تومان 
قرارداد برای داخلی سازی ۳5 قطعه موردنیاز توسط۳۲ قطعه ساز منعقد 
شد که داخلی سازی ۷ قطعه به تولید انبوه رسید.  وی در گردهمایی 
معاونان امور صنایع و نمایندگان ستاد تسهیل و رفع موانع تولید استان ها، 
با اشاره به برنامه های این وزارتخانه برای تعمیق ساخت داخل، بیان کرد: 
مدیریت برنامه های تعمیق ساخت داخل به ایدرو واگذار شده و حدود 
۲۰۰ قطعه از مجموعه قطعات موردنیاز برای داخلی سازی شناسایی 
شده و هر هفته جلسات منظم برای پیگیری برنامه ها و اقدامات ساخت 
داخل برگزار و گزارش کار ارائه می شود. او با اشاره به راه اندازی اولین میز 
ساخت داخل در حوزه خودرو توسط دفتر صنایع خودرو و نیرومحرکه 
وزارت صمت، یادآوری کرد: در این میز حدود ۷۴۰ میلیارد تومان قرارداد 
برای داخلی سازی قطعات و ملزومات موردنیاز بسته شد که این قراردادها 

کاهش ارزبری را به میزان ۸5 میلیون یورو به دنبال دارند.

سیدرضا مفیدی

تولید انبوه هفت 
قطعه خودرویی در 
کشور 

کاربرد لیزر در درمان های دندانپزشکی می تواند سبب کاهش درد و 
التیام سریع تر پس از درمان شود.دکتر میثم مهابادی، دبیر علمی 
دومین کنگره دندانپزشکی نقش جهان تصریح کرد: از لیزر می توان 
برای پیشگیری از پوسیدگی دندانی استفاده کرد که مقاومت به 
پوسیدگی از طریق ذوب کریستال مینایی در شیار دندان ایجاد 
می شود و این مساله کاهش نفوذپذیری میکروب به دندان و 
مقاومت در مقابل پوسیدگی را به همراه خواهد داشت. همچنین با 
فرآیندی ساده در پیشگیری از پوسیدگی دندانی می توان اقدامات 
موثر را با استفاده از لیزر انجام داد. وی ادامه داد: با استفاده از لیزر 
می توان در تسریع سفید کردن دندان ها اقدام کرد و تحقیقات 
زیادی در مورد لیزر برای تراش دندان ها به جای توربین پر سرعت 
انجام گرفته که می تواند در آینده منجر به ارائه روش کاربردی 
تراش دندان بدون نیاز به بی حسی و تحمل صدای ناشی از توربین 

دندانپزشکی شود.

میثم مهابادی

پیشگیری از 
پوسیدگی دندانی 
با لیزر

هفته نامه اقتصادی ایران
اقتصاد کلان

www.etebar.net
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عبدالرضا رحمانی فضلی وزیر کشور در دومین همایش بین المللی فعالان اربعین حسینی در مشهد گفت: روابط دوستانه بین مردم ما و مردم عراق، بین مسئولان ما و مسئولان عراق به نحو احسن جاری است و 
این روابط حسنه نه بر مبنای پروتکل های رسمی بلکه بر اساس عشق و اخلاق است. به گزارش خبرگزاری صدا و سیما،  وی افزود: مسأله اربعین مسأله شیعه و اهل تسنن و فارس و عرب نیست، مسأله اربعین 
موضوع انسانی است که به همه انسان های آزادیخواه و انسان هایی که با ذات خود زندگی می کنند برمی گردد و به همین دلیل هم این مراسم با همکاری مردم به بهترین صورت برگزار می شود. فقط به سبب اینکه 
بیش از ۸۰ درصد مراسم اربعین توسط مردم انجام می شود ایران قادر است بیش از ۲ میلیون و ۳۰۰ هزار زائر را با تأمین همه امکانات و زیرساخت ها ظرف ۲۰روز به کشور دوست و همسایه )عراق( اعزام کند. 
وزیر کشور گفت: برای بازگشایی مرز خسروی توافق اولیه انجام شده و این امر را در تفاهمنامه با معاون وزیر کشور عراق گنجاندیم و موافقت اولیه را انجام دادیم، امیدواریم نهایی شود تا مردم بتوانند از مرز خسروی 
نیز برای مراسم اربعین به عراق بروند. در سفر شنبه وزیر کشور عراق به ایران نیز این جزو موضوعات اصلی است. او با بیان اینکه پاسپورت هویت هر فردی است که حتماً باید همراه داشته باشد اظهارداشت: با 
توافقی که انجام دادیم بعد از دهه محرم تا آخر صفر برای شرکت در مراسم اربعین در عراق  روادید لازم نیست. رحمانی فضلی عنوان کرد: البته این به معنای عدم نظارت بر ترددها نیست، حتماً نظارت کافی 

انجام خواهد شد و متناسب با ظرفیت هایی که امسال تدارک بیشتری دیدیم، صورت خواهد گرفت. مرزها نیز آمادگی لازم را از نظر امکانات خدماتی، پشتیبانی و امنیتی دارند و مشکل خاصی نداریم.

اسحاق جهانگیری معاون اول رئیس 
جمهوری روستاها و مناطق عشایری 
را کانون اصلی تولید کشور دانست و 
گفت: اگر به دنبال افزایش تاب آوری 
اقتصاد کشور هستیم قطعاً روستاها و 
مناطق عشایری یکی از کانون های 
اصلی برای افزایش تاب آوری اقتصاد 
هستند.  معاون اول رئیس جمهوری 
چهارمین  از  بازدید  حاشیه  در 
نمایشگاه توانمندی های روستاییان و 
عشایر اظهار داشت: روستاها و مناطق عشایری نقش مؤثری در بخش 
تولید و بخصوص تأمین مواد غذایی کشور ایفا می کنند.معاون اول 
رئیس جمهوری با تأکید بر اینکه باید اقداماتی انجام دهیم تا 
بپردازند  به فعالیت تولیدی  بمانند و  روستاییان در روستاها 
خاطرنشان کرد: باید شرایطی در روستاها فراهم کنیم تا روستاییان 
به حاشیه شهرها مهاجرت نکنند که لازمه اش این است که امکانات 
مناسبی برای زندگی و رفاه روستاییان و عشایر فراهم شود. وی افزود: 
خوشبختانه اقدامات وسیعی برای ماندگاری روستائیان در روستاها 
انجام شده و امروز کسب و کار روستاییان رونق گرفته و همین 
نمایشگاه نمونه ای از فعالیت و کسب و کار روستائیان و عشایر است.

جهانگیری همچنین با اشاره به اختصاص ۱۸ هزار میلیارد تومان . 
برای اشتغال پایدار روستایی و عشایری خاطرنشان کرد: کارآفرینان 
روستایی و کسانی که علاقه مند به اجرای طرح های تولیدی در 
روستاها هستند می توانند از این تسهیلات استفاده کرده و به اشتغال 
و اقتصاد روستاها کمک کنند.معاون اول رئیس جمهوری افزود: این 
تسهیلات از جذابیت بالایی برای کارآفرینان برخوردار است زیرا در 
شرایطی که نرخ سود بانکی بالا است، نرخ سود این تسهیلات 

حداکثر ۶ درصد است.
جهانگیری ادامه داد: برنامه ایجاد اشتغال پایدار در مناطق روستایی 
و عشایری با استفاده از این تسهیلات تاکنون روند و عملکرد بسیار 
خوبی داشته و بر اساس گزارشی که چندی پیش در جلسه شورای 
عالی اشتغال ارائه شد، تاکنون ۱5۰ هزار نفر از محل این .ات مشغول 

به کار شده اند.
معاون اول رئیس جمهوری گفت: با توجه به اینکه هنوز نصف بیشتر 
این .ات باقی مانده است امیدوارم بتوانیم فرصت های شغلی بیشتری 
در روستاها و مناطق عشایری کشور ایجاد کنیم.جهانگیری در ادامه 
با اشاره به فعالیت شرکت های دانش بنیان و استارتاپ های روستایی 
افزود: استارتاپ ها امروز در همه رشته ها نقش تعیین کننده ای دارند 
و هم در مناطق شهری و هم مناطق روستایی، نیروهای تحصیلکرده 
جوان کشور طرح های بسیار خوبی برای اقتصاد روستاها در دست 
اجرا دارند.معاون اول رئیس جمهوری با بیان اینکه این طرح ها در 
زمینه های مختلف از جمله صرفه جویی در منابع آب، بهره برداری 
مطلوب از منابع طبیعی و بازاریابی و فروش محصولات کشاورزی 
است گفت: فعالیت هایی که استارتاپ ها در روستاها آغاز کرده اند 
می تواند یک تحول جدی در آینده اقتصاد روستایی کشور ایجاد 

کند.

جهانگیری: پرداخت تسهیلات با نرخ 
6 درصد به کارآفرینان روستایی 

وزیر کشور: 80 
درصد مراسم 
اربعین توسط 

مردم انجام 
می شود

فرمان  اجرایي  رئیس ستاد  محمد مخبر 
حضرت امام)ره( گفت: در حال حاضر ۹۷ 
درصد داروي کشور تولید داخلي است و مواد 
اولیه آن که حدود ۷۰۰ میلیون دلار است از 
خارج تأمین مي شود که ما با جلساتي که با 
داروسازان برگزار کردیم، قرار شد این ۷۰۰ 
میلیون دلار نیز در داخل کشور تولید شود. 

به گزارش فارس، محمد مخبر در افتتاح 
پویش مشق احسان که در هفتمین نمایشگاه 
نوشت افزار ایراني برگزار شد، اظهار داشت: 
بنیاد احسان که یکي از زیرمجموعه هاي ستاد 
اجرایي فرمان حضرت امام است، دو سال است 
که این اقدام را ساماندهي کرده است و امسال 
توزیع  براي  احسان  مشق  پویش  نیز 
لوازم التحریر در مناطق محروم کشور اجرایي 

شده است. 
وي ضمن تبریک عید غدیر خم بیان داشت: 
اگر عید غدیر را جدي مي گرفتیم، عاشورا 
اتفاق نمي افتاد و شاید اگر غدیر را جدي 
مي گرفتیم، امروز عدالت در دنیا وجود داشت 

و خیلي از جنابت ها اتفاق نمي افتاد. 
وي بیان داشت: برخي از دستورات مقام 
معظم رهبري چندوجهي است و اصرار مقام 
معظم رهبري به تولید چه به عنوان تولید 
کالاي ملي و چه رونق تولید و مسائلي که در 
موارد اقتصادي مطرح مي شود، خیلي از موارد 
را پوشش مي دهد و اثرات فرهنگي تولید 
رئیس ستاد  است.  زیاد  فوق العاده  داخل 
اجرایي فرمان حضرت امام)ره( بیان داشت: 
این صنعت فرهنگي نوشت افزار جزو صنایع 
مغفول جامعه است و باید به آن توجه بیشتري 

خلاق،  نیروهاي  کارگیري  به  با  و  شود 
امیدواریم بتوانیم بعضي از مسائل را در این 
حوزه حل کنیم. مخبر گفت: اگر فرزندي 
برخلاف خانواده مذهبي خود پیش رفته و 
تفکر مي کند، به دلیل آن دفتر و قلمي است 
که در سال اول مدرسه به آن داده اند و یا 
تربیتي که در مهدکودک ها اتفاق افتاده است. 
وي با تأکید بر اینکه بعضي از اتفاقات در 
مهدکودک ها خانواده ها را تغییر مي دهد، 
گفت: کودکي که در مهدکودک حضور دارد، 
به دلیل تربیتي که اتفاق مي افتد، از اینکه 
مادرش چادري است شرم مي کند و مادر نیز 

به همین دلیل چادر را از سرش برمي دارد. 

بخش  در  خواست  احسان  بنیاد  از  وي 
نوشت افزار، آنچه که در داخل تولید نمي شود، 
با حمایت از تولیدکنندگان، نسبت به تولید 
داخلي این محصولات نیز اقدام شود و لازم 
است که یک صندوق براي پشتیباني از صنعت 
فرهنگي ایجاد شود و تمامي کالاهایي که ارائه 
مي دهیم، تولید داخل باشد که در سیل اخیر 
نیز ستاد اجرایي فرمان حضرت امام)ره(، لوازم 
خانگي و لوازم تحریري که ارائه داد، کاملا 

تولید داخل بود. 
رئیس ستاد اجرایي فرمان حضرت امام)ره( با 
اشاره به اینکه ستاد اجرایي فرمان حضرت 
امام)ره( به تولید داخلي ویلچر نیز کمک کرده 

است، گفت: در حال حاضر ۹۷ درصد داروي 
کشور تولید داخلي است و مواد اولیه آن که 
حدود ۷۰۰ میلیون دلار است از خارج تأمین 
مي شود که ما با جلساتي که با داروسازان 
برگزار کردیم، قرار شد این ۷۰۰ میلیون دلار 

نیز در داخل کشور تولید شود. 
کشاورزي،  بخش  در  داشت:  بیان  مخبر 
پروتئین و  حتي کره کشور نیز برنامه ریزي 
کرده ایم و این اقدامات نیز تنها با کمک و 

همیاري مردم نتیجه بخش خواهد بود.
وي با اشاره به اینکه محور اصلي نظام عدالت 
است و تمامي فعالیت هاي ما در جهت تقویت 
این موضوع است، گفت: به همین دلیل است 
که ما وارد مسائل اجتماعي و اقتصادي در 

کشور شده ایم. 
وي بیان داشت: ستاد اجرایي فرمان حضرت 
امام)ره( تعداد ۱۴۰۰ مدرسه در سراسر کشور 
ساخته است که تا ۲ هزار مدرسه نیز افزایش 

خواهد یافت. 
رئیس ستاد اجرایي فرمان حضرت امام)ره( 
ادامه داد: در حوزه تجهیزات مدرسه، سال 
گذشته ۱5۰ هزار بسته لوازم التحریر را ستاد 
اجرایي فرمان حضرت امام)ره( توزیع کرد و 
به همین میزان نیز مردم و دستگاه هاي 
مختلف تأمین و توزیع کردند، امسال نیز 5۰۰ 
هزار بسته لوازم التحریر در سراسر کشور 
توزیع مي شود که ۲5۰ هزار بسته را ستاد 
تقبل کرده است. امیدواریم بتوانیم تا سال 
آینده این ۷۰ درصد محصولات نوشت افزاري 
که در داخل کشور تولید نمي شود را تولید 

کنیم.

رئیس ستاد اجرایي فرمان حضرت امام)ره(: 

97 درصد داروي کشور تولید داخل است
خبـــر

و  راه  وزیر  اسلامی،  محمد 
شهرسازی اعلام کرد یاردهای 
ساخت و تعمیر کشتی ما از 
رونقی  تاکنون  تاسیس  بدو 
ندیده  خود  به  امسال  نظیر 
روز  همایش  در  وی  است. 
جهانی  روز  و  دریانورد 
داشت:  اظهار  دریانوردی 
دشمن در طول ۴۰ سال اخیر 
دنبال  را  اصلی  هدف  یک 
کرده است و آن اینکه اجازه 

موفقیت و پیروزی را در انقلاب اسلامی ساقط کند و مانع حرکت 
و توسعه ایران شود و ۴۰ سال از این حرکت دست نکشیده است. 
وی افزود: دشمن برای رسیدن به هدف خود مفتخر به ابزار تحریم 
است که پیچیده ترین آن را علیه ایران اعمال کرده و به صورت 
کنترل میز به میز ما را تحریم می کند. ساده ترین جلوه اقتدار ایران 
این است که سفارتخانه های آمریکا در همه کشورهای دارای حق 
وتو و غیر از آن مداخله می کنند. وزیر راه و شهرسازی ادامه داد:  
باید سهم خود را از اقتصاد جهانی دریایی کسب کنیم. ما اتصال به 
دریاهای آزاد داریم و این ظرفیت می تواند مشاغل متعدد ایجاد 
کند و باید جهت رونق اقتصادی از این ظرفیت استفاده کنیم. بنادر 
ما می تواند جذب گردشگر کند. اسلامی بیان کرد: سازمان بنادر و 
دریانوردی در حوزه ساخت و تعمیر شناور تسهیلاتی از محل 
وجوه اداره شده پرداخت  می کند و این باید توسعه یابد.  در 
جلسه ای که اخیرا با مدیرعامل ایزو ایکو داشتیم به ما گفت که 
یاردهای ساخت و تعمیر کشتی ما از بدو تاسیس تاکنون رونقی 
نظیر امسال به خود ندیده است. به گفته وی، اما شیپ  یاردهای ما 
به تعدادی که باید یک کشور به عنوان کشور قدیمی دریایی باشد، 
نیست. وزیر راه و شهرسازی  ادامه داد: ۱۰ سال  پیش رهبری به 
موضوع نیروی دریای راهبردی جمهوری اسلامی ایران تاکید 
از  دارد  راهبردی  قدرت  که  نیرویی  کردند  اعلام  و  کردند 
خلیج فارس به بیرون را امنیت ایجاد کند و خلیج فارس و تنگه 
هرمز در راستای ایجاد امنیت در اختیار نیروی دریایی سپاه باشد و 
امروز همه عزت آفرینی این تصمیم را درک می کنند. در این 
همایش، علیرضا تنگسیری، فرمانده نیروی دریایی سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی اظهار داشت: ما معتقدیم ۷+۱ می تواند امنیت را در 
خلیج فارس ایجاد کند؛ هفت کشور جنوبی خلیج فارس در کشور 
ایران که طولانی ترین مرز دریایی را با خلیج فارس دارد می توانند 

به امنیت پایدار در منطقه کمک کنند. 

وزیر راه و شهرسازی خبر داد
 رونق بی نظیر تعمیر کشتی ها 

با استفاده از توان داخلی 

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس 
با بیان اینکه وزیر اقتصاد باید پاسخگوي 
تخلفات خصوصي سازي باشد، گفت: 
میلیاردها سهام شرکت هاي دولتي به 
نهادهایي داده شده تا این بنگاه ها ضمن 
خارج شدن از چتر نظارتي به حیاط 
خلوتي براي گماردن اقوام در هیئت 
مدیره ها تبدیل شود.محمد حسیني در 
گفت وگو با تسنیم، با اشاره به ماجراي 
بازداشت رئیس سازمان خصوصي سازي، 
گفت: متأسفانه کشمکش هاي فراوان و 

عدم پیگیري  مناسب خصوصي سازي در 
چارچوب قانون، یک سري واگذاري هاي 
غیرقانوني را در پي داشت که تولید کشور 
را زمین گیر کرده است.وي گفت: هدف 
از خصوصي سازي توسعه بخش تعاوني و 
کاهش سهم دولت به معناي واقعي بود تا 
اقتصاد کشور به گونه اي فعال شود که 
چالش هاي معیشتي مردم کاهش یابد، 
این درحالي است که اگر قانون به درستي 
اجرا شده بود شرمنده مردم نبودیم و این 
گونه آثار تورمي ناشي از اقدامات نادرست 

اقتصادي فشار بر اقشار ضعیف جامعه 
وارد نمي کرد.حسیني خاطرنشان کرد، با 
گذشت چند سال از اجراي این قانون، 
از  یکي  به  خصوصي سازي  متأسفانه 
براي  روش هاي درآمدزایي بودجه اي 
دولت تبدیل شد. امروز مي بینیم که 
میلیاردها سهام شرکت هاي دولتي بابت 
رد دین به نهادهایي داده شده تا این 
بنگاه ها ضمن خارج شدن از چتر نظارتي 
به حیاط خلوتي براي گماردن اقوام در 
شود.نماینده  تبدیل  مدیره ها  هیئت 

کرد:  تأکید  اسلامي  شوراي  مجلس 
افرادي هم که از بخش خصوصي وارد 
موضوع واگذاري ها شدند خیلي موفق 
نبوده اند و دلیل آن هم کم رونقي تولید از 
مسیر خصوصي سازي هاي انجام شده 
است. البته در برخي مواد نقاط قوت هم 
دیده مي شود اما یک اشتباه هم براي 
کارگزاران نظام اسلامي قابل اغماض 
نیست به خصوص اینکه رئیس سازمان 
خصوصي سازي سال ها تجربه حضور در 

این سمت را داشته است.

عضو کمیسیون برنامه و 
بودجه مجلس: 
وزیر اقتصاد باید 
پاسخگوي تخلفات 
پوري حسیني 
باشد
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جلسۀ کمیتۀ مدیریت شرکت فولاد مبارکه 
مدیرعامل،  عظیمیان  مهندس  حضور  با 
و  بهره برداری  نواحی  مدیران  و  معاونان 

پشتیبانی برگزار شد.
به گزارش خبرنگار فولاد، در این جلسه، 
ایمنی  وضعیت  و  عملکرد  گزارش  ابتدا 
شرکت در ماه های اخیر ارائه شد. مهندس 
عظیمیان در این خصوص ضمن قدردانی از 
همکاری کارکنان شرکت و متولیان ایمنی 
گفت: همچنان که پیش از این نیز تأکید 
برای  هم  حادثه  یک  حتی  است،  شده 
شرکت زیان بار و زیاد است؛ به همین دلیل و 
به منظور پیشگیری از بروز هرگونه حادثه 
باید با مطالعۀ دقیق شبه حوادث و استخراج 
علل حوادث جزئی از بروز حوادث بزرگ 

پیشگیری کنیم.
در ادامۀ این جلسه، گزارش وضعیت کیفی 
محصولات شرکت ارائه شد و مدیرعامل 
فولاد مبارکه ضمن تأکید بر اهمیت کیفیت 
محصولات خاطرنشان کرد: به یقین کیفیت 
مواد اولیۀ ورودی به شرکت می تواند تأثیر 
داشته  نهایی  بر محصولات   انکارناپذیری 
با  موارد  همۀ  برای  باید  ازاین رو  باشد؛ 
استفاده از کارشناسان زبده و کنترل های 
دقیق به روند روبه رشد کیفیت محصولات 

شرکت کمک کرد.
آهن سازی،  نواحی  مدیران  سپس 
فولادسازی، نورد گرم و سرد گزارش های 

جداگانه ای از روند تولید در چهارماهۀ اخیر 
ارائه کردند و مدیرعامل فولاد مبارکه در این 
تولید  توسعۀ  اهمیت  به  اشاره  با  بخش 
محصولات ویژه در شرکت گفت: تیم های 
تحقیقاتی در شرکت باید برای گسترش 
تولید محصولات خاص برنامه های مدونی 
واحدهای  همکاری  با  و  باشند  داشته 
تولیدکننده شرایطی فراهم کنند تا هرگاه 
نیاز باشد، محصولات جدید را به هر میزان 
که سفارش داشته باشیم، تولید کنند و 
توانمندی تولید پایدار در شرکت همچنان با 

قوت و صلابت ادامه داشته باشد.
وی در همین خصوص با اشاره به اهمیت 
ایجاد یک واحد پایلوت برای تولید برخی 
محصولات جدید در نواحی تصریح کرد: 
همان گونه که این واحد پایلوت در ناحیۀ 
آهن سازی شرکت وجود دارد، باید با مطالعۀ 
طرح و بررسی های دقیق به سمتی حرکت 
کنیم که در واحدهای پایلوتِ کوچک تر از 
خطوط اصلی، ابتدا محصولات جدید تولید 
شود تا بتوان با صرف کمترین هزینه در مواد 
اولیه، نیروی انسانی و وقت، به اطلاعات عدم 

و نفع تولید محصول جدید دست یافت. در 
این صورت تصمیم گیری برای ورود به تولید 
انواع محصولات بسیار به صرفه تر است و با 

خطای کمتری مواجه خواهد بود.
و  سنگ آهن  تأمین  موضوع  آن،  از  پس 
میزان موجودی کنسانتره، گندله و آهن 
مهندس  و  شد  مطرح  شرکت  اسفنجی 
کرد:  تصریح  این خصوص  در  عظیمیان 
خوشبختانه با پیگیری های به عمل آمده و 
همکاری خوب مسئولین کشور ان شاءالله 
سنگ آهن  تأمین  مشکل  به زودی 
فولادسازان کشور نیز مرتفع خواهد شد.وی 
در همین خصوص گفت: فولاد مبارکه باید 
برای تکمیل حداکثری زنجیرۀ تولید فولاد، 
به معادن وصل شود. این امر اجتناب ناپذیر 
است و باید برای آن برنامه های بلندمدت، 

زودبازده، دقیق و مدونی داشته باشیم.
مدیرعامل فولاد مبارکه در بخش پایانی 
سخنان خود اظهار داشت: درست است که 
فولاد مبارکه در منطقۀ اصفهان بنا نهاده 
شده، اما نباید فراموش کرد که این دستاورد 
بزرگ صنعتی کشور که درست در زمان 
جنگ و با اولویت دست یابی به تولید ورق و 
رهایی از وابستگی به واردات ساخته شده 
است، سرمایۀ ملی است؛ ازاین رو همۀ مردم 
نگاه  هرگونه  به دوراز  باید  مسئولان  و 
منطقه ای و قومی از دل وجان برای حفظ و 

ارتقای آن همت کنند.

اجرای پروژه خط انتقال 
۲۳0 کیلوولت و پست 
فشار قوی ۲۳0/۳۳ 
کیلوولت اختصاصي 
شرکت پالایش نفت 
اصفهان

سید منصور سید فتاحی مدیر مهندسی و پروژه های شرکت پالایش نفت اصفهان گفت: شرکت پالایش نفت اصفهان به منظور تأمین برق واحد های عملیاتي پالایشگاه 
به صورت پیوسته و پایدار باَ قابلیت اطمینان بالا و ایمن از شبکه برق سراسري، اقدام به خریدMW۶۰ دیماند از شرکت برق منطقه اي اصفهان نموده است. وی افزود: 
اجراي این طرح در قالب دو پروژه، خط انتقال ۲۳۰ کیلوولت هوائي دومداره از نیروگاه شهید محمد منتظري  به پالایشگاه اصفهان با طول تقریبي 5/5 کیلومتر و پست 
فشار قوي  ۲۳۰/۳۳ کیلوولت اجرا گردیده است. سید منصور سید فتاحی مزایاي این طرح را برشمرد و گفت:تامین کمبود برق مورد نیاز واحدهاي عملیاتي پالایشگاه، 
بالا بردن قابلیت اطمینان، پایداري و ایمني شبکه برق پالایشگاه، کاهش آب مصرفي پالایشگاه و  صرفه جویي در مصرف انرژي از مزایاي این طرح به شمار مي رود.  وی 
هزینه اجرای خط انتقال را ۶۰ میلیارد ریال  و هزینه اجراي پست را ۲۰۰ میلیارد ریال و ۲/۶میلیون یورو اعلام و تصریح کرد : تاکنون  خط انتقال طرح  ۱۰۰% و  پست 
۹۷% پیشرفت داشته است.   سید فتاحی با بیان اینکه   از ۲۰ فروردین ماه سال جاري، خط انتقال و پست، برق دار شده و به مرحله  بهره برداري رسیده، اذعان کرد: با 
توجه به عدم تکمیل موارد فني وتجهیزاتي در پست نیروگاه شهید محمد منتظري در حال حاضر پست ۲۳۰ کیلو ولت پالایشگاه از طریق یک خط تغذیه مي گردد 

و امیدواریم با رفع مشکلات موجود طي یک ماه آینده بهره برداري از مدار دوم نیز آغاز  گردد و قابلیت اطمینان انشعاب برق پالایشگاه به  ۱۰۰% طراحي شده برسد.

خبــر

حمیدرضاعظیميمدیرمرکزارتباطاتوروابطعموميبانکشهربااشارهبهحمایت
اصفهان کلانشهر در نوجوانان و کودکان فیلمهاي جشنواره سيودومین از بانک این
فرهنگي مجموعه در آن برگزاري با همزمان جشنواره، این منتخب هاي فیلم گفت:
ورزشيتختيسرپلذهابکرمانشاهبرايکودکانونوجواناناینمنطقهاکرانمي
بهبرگزاري اشاره با بانکشهر،وی ارتباطاتوروابطعمومي شود.بهگزارشمرکز
سيودومینجشنوارهفیلمهايکودکانونوجواناندرکلانشهراصفهانافزود:حمایت
ازاینجشنوارهدرادامهکمکونگاهویژهاینبانکبهپیشبردبرنامههاوفعالیتهاي

نشان خاطر شهر بانک عمومي روابط و ارتباطات مرکز درشهرهاست.مدیر فرهنگي
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اکران همزمان فيلم هاي سي ودومين جشنواره فيلم کودکان و نوجوانان اصفهان در سرپل ذهاب

سرپرست امور کنترل کیفی شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان اعلام کرد:

3 مرکز مستقل کیفیت و سلامت آب 
آشامیدنی اصفهان را می سنجند

 در دیدار مدیرعامل ذوب آهن اصفهان با فرمانده 
سپاه صاحب الزمان )عج( اصفهان عنوان شد :

 تحقق تولید حداکثری مد نظر 
رهبر معظم انقلاب، وظیفه همه ما است

در آستانه اعیاد قربان و غدیر مهندس منصور یزدی زاده 
مدیرعامل ذوب آهن اصفهان به همراه تنی چند از مسئولین 
شرکت با سرتیپ پاسدار فدا،فرمانده سپاه صاحب الزمان )عج( 

اصفهان دیدار و گفتگو نمود.
ذوب آهن اصفهان در اشتغال زایی وکارآفرینی 

پیشگام است
در این دیدار که سرهنگ محمدی فرمانده ناحیه سپاه لنجان 
نیز حضور  فرمانده بسیج ذوب آهن  و سرهنگ مختاری 
داشتند،سرتیپ فدا از خدمات ذوب آهن اصفهان در عرصه 
های مختلف از جمله دوران انقلاب و دفاع مقدس ) پشتیبانی 
لجستیک و رزمی( در حوادث غیر مترقبه تشکر و قدردانی 
زایی  اشتغال  در  پیشگام  را  اصفهان  آهن  ذوب  و  نمود 
سایر  و  ملی  ریل  تولید  وی  نمود.  معرفی  وکارآفرینی 
محصولات جدید و دارای ارزش افزوده در ذوب آهن اصفهان 
را بسیار موثر برشمرد و خاطر نشان کرد : امیدواریم با برطرف 
شدن چالش های مالی و همچنین تامین پایدار مواد اولیه این 

شرکت مادر صنعتی مانند گذشته در اوج قرار گیرد.
تحقق تولید حداکثری مد نظر رهبر معظم انقلاب، 

وظیفه همه ما است  
در ادامه مهندس منصور یزدی زاده مدیرعامل شرکت حمایت 
از ارزش ها و دستاوردهای نظام و انقلاب اسلامی را وظیفه 
اصلی شرکت عنوان کرد و تصریح نمود : امید است بتوانیم با 
همدلی و حمایت همه جانبه کارکنان شرکت وظیفه ای که 
تولیدی  واحدهای  برای  اسلامی  انقلاب  امروز رهبر معظم 
معیین نمودند که همان تولید حداکثری است را محقق نماییم 
و در رفع تنگناهای اخیر که استکبار جهانی ایجاد نموده به 
سهم خویش نقش آفرین باشیم. وی اظهار داشت :امیدواریم با 
حمایت اخیر دولت در تامین بخشی از نیازها ، ذوب آهن 
اصفهان بتواند به ظرفیت اسمی خود دست یابد. مدیرعامل 
شرکت بیان کرد : برنامه دراز مدت شرکت حرکت به سمت 

تولیدات کیفی و محصولات با ارزش افزوده بیشتر است. 

خبر
رئیس کل دیوان محاسبات کشور: حمایت فولاد مبارکه 

از صنعت عامل اشتغال زایی و رونق تولید است

عادل آذر رئیس کل دیوان محاسبات کشور که به همراه استاندار 
و جمعی از مدیران و مسئولان استان چهارمحال و بختیاری از 
خطوط تولید و طرح های توسعۀ در دست اجرای شرکت های 
ورق خودرو و فولاد سفیددشت چهارمحال و بختیاری بازدید 
می کرد، طی سخنانی گفت: حمایت فولاد مبارکه از شرکت های 
بختیاری  و  چهارمحال  خودرو  ورق  و  سفیددشت  فولاد 

اشتغال زایی و رونق تولید را  به همراه داشته است.
 به گزارش خبرنگار فولاد، رئیس دیوان محاسبات کشور ابتدا با 
حضور در شرکت فولاد سفیددشت چهارمحال و بختیاری از 
فرایند تولید آهن اسفنجی و روند تکمیلی واحد فولادسازی این 
شرکت بازدید کرد. در جریان این بازدید، محمود ارباب زاده، 
مدیرعامل شرکت فولاد سفیددشت، ضمن ارائۀ گزارشی از 
عملکرد کارکنان این شرکت گفت: تولید آهن اسفنجی در این 
مجتمع به عنوان بزرگ ترین واحد صنعتی استان و اولین طرح به 
بهره برداری رسیده از طرح های هفت گانۀ استانی، با اتکا به توان 

نیروهای متخصص از ۷۰ هزار تن در ماه فراتر رفته است.
ارباب زاده با اشاره به وضعیت پیشرفت احداث پروژۀ فولادسازی 
این شرکت اظهار کرد: عملیات احداث واحد فولادسازی با 
پیشرفت ۷۷ درصدی در حال اجراست و پیش بینی می شود تا 
اواخر مردادماه سال جاری، عملیات برق رسانی به پست ۴۰۰ 
کیلوولت به منظور انجام تست های سرد و گرم قبل از راه اندازی 

اجرایی شود.
تأکید بر تعامل و حمایت های هرچه بیشتر از بخش 

صنعت در استان چهارمحال و بختیاری
در ادامۀ این بازدیدها دکتر آذر با مدیرعامل و کارکنان شرکت 
ورق خودرو چهارمحال و بختیاری دیدار و از نزدیک خط تولید 

این شرکت را مورد بازدید قرار داد.
 وی با تأکید بر اهمیت تولید تصریح کرد: باید با تعامل و 
حمایت های هرچه بیشتر از بخش صنعت در استان چهارمحال 
و بختیاری شرایط رونق تولید و اشتغال زایی در این استان 

بیش ازپیش فراهم شود.
در این بازدید، اصغر اسماعیلی مدیرعامل شرکت ورق خودرو 
دیوان  رئیس  به  مقدم  خیر  ضمن  بختیاری  و  چهارمحال 
محاسبات کشور تصریح کرد: این شرکت نقش به سزایی در تولید 

ورق موردنیاز خودروسازان کشور ایفا می کند.
وی با اشاره به کیفیت محصولات شرکت ورق خودرو تصریح 
کرد: شرکت ورق خودرو چهارمحال و بختیاری یکی از واحدهای 

صنعتی پویا و پیشتاز در عرصه های داخلی و بین المللی است.

 مطالعۀ طرح ایجاد واحدهای پایلوت 
در دستور کار فولاد مبارکه

بسته پیشنهادی شهردار اصفهان مورد استقبال 
مقامات سن پترزبورگ قرار گرفت

»قدرت الله نوروزی« شهردار اصفهان که به منظور شرکت 
در بیستمین سالگرد خواهرخواندگی شهرهای اصفهان و 
سن پترزبورگ، به کشور روسیه سفر کرده است، به همراه 
رؤساي کمیسیون هاي اقتصاد و گردشگري و امور اجتماعي 
و محیط زیست شوراي شهر اصفهان، در نشستي مشترک با 
اعضاي  و  پترزبورگ  سن  استاندار  معاون  بوندارنکوف، 
دولت_شهر سن پترزبورگ که عالي ترین مرجع تصمیم 
گیرنده در این شهر محسوب مي شوند، حضور یافت. نماینده 
ارشد سفارت ایران در روسیه، در این سفر هیئت اصفهاني 
متشکل از نمایندگان مدیریت شهري و نمایندگان اتاق 
بازرگاني اصفهان را همراهي مي کند. شهردار اصفهان در 
بسته  پترزبورگ،  سن  دولت_شهر  اعضای  با  جلسه 
پیشنهادی شهرداری اصفهان را در محورهایي چون اقتصاد، 
گردشگري، فناوري، همکاري هاي محیط زیستي و... با 
شهر  دو  بین  متقابل  هاي  همکاري  افزایش  هدف 
خواهرخوانده اصفهان و سن پترزبوگ، ارایه داد که مورد 
استقبال مقامات طرف مقابل قرار گرفت.   نوروزی در این 
باره گفت: در این جلسه براساس توافق به عمل آمده مقرر 
شد، ظرف یک ماه آینده کارگروهي مشترک متشکل از 
کارشناسان حوزه هاي صنعت، سرمایه گذاري، محیط 
زیست، مدیریت شهري، گردشگري، فرهنگي و اجتماعي 
تشکیل شده و علاوه بر بررسي پیشنهادهاي مطرح شده در 
بسته پیشنهادي شهرداري اصفهان، پیشنهادهاي نهایي 
شده مورد توافق دو طرف را تدوین کرده تا این پیشنهادها 
ظرف دو ماه آینده در قالب تفاهم نامه اي تنظیم شده و به 
امضاي شهردار اصفهان و استاندار سن پترزبورگ، برسد.   
وی با تأکید بر اینکه هماهنگی های لازم با استاندار اصفهان 
نیز صورت خواهد گرفت، افزود: خوشبختانه پیشنهادهاي 
تیم مدیریت شهري اصفهان مورد استقبال طرف مقابل قرار 
گرفت و پیش بیني مي شود از دل این تفاهم نامه و موارد 
مطرح شده، اتفاقات خوبي براي اصفهان را شاهد باشیم.   
پیشنهادی،  بسته  این  طریق  از  افزود:  اصفهان  شهردار 
همکاری متقابل بین دو شهر در محورهاي مختلف اتفاق 
سن  و  اصفهان  خواهرخواندگي  روابط  و  افتاد  خواهد 
دارد، شکل  قرار  بیستمین سال خود  پترزبورگ که در 
اجرایي، کاربردي تر و محسوس تري به خود خواهد گرفت.

وی تصریح کرد: بسته پیشنهادی ظرف دو ماه آینده بررسي و 
کارشناسي مي شود، در هر دو شهر، مراحل قانوني لازم را 
طي مي کند و در نهایت در سفر هیئتي از سن پترزبورگ به 

اصفهان به امضا مي رسد.

اقتصاد مقاومتی راهبردی جامع و پویاست
دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
گفت: اقتصاد مقاومتی، راهبردی 
جامع، پویا و مانایی است که همه 
نیازها در آن دیده شده است و 
می تواند آینده کشور را تضمین 

کند.
روابط  کل  اداره  گزارش  به 
الملل  بین  امور  و  عمومی 
فرهاد  اصفهان،  استانداری 
شورای  جلسه  در  دژپسند 
راهبردی اقتصاد مقاومتی استان 
اظهار  استانداری  در  اصفهان 
داشت: اقتصاد مقاومتی بر خلاف 
تصور برخی افراد، اقتصاد پویایی 
است که توسعه درون زا و برون زا 
را مد نظر قرار دارد و تعامل با 
به منظور دست  اقتصاد جهان 
نوین،  های  فناوری  به  یابی 
صادرات  و  تولید  افزایش 
محصولات ملی و بالابردن سهم 
کشور در بازارهای بین المللی را 

دنبال می کند.
وی با اشاره به این که تاکیدات، 
رهنمودها و بیانات رهبر معظم 
اقتصاد  تحقق  برای  انقلاب 
مقاومتی بهترین پشتیبان این 
در  اظهارداشت:  است،  راهبرد 
اقتصاد مقاومتی استفاده از تمام 
ظرفیت ها برای جهش اقتصادی 
مورد تاکید است و برای تسریع 
در تحقق این هدف، استفاده از 
توانایی های علمی و شرکت های 
دانش بنیان مورد توجه جدی 

قرار دارد.
وزیر امور اقتصادی و دارایی با 
مقاومتی،  اقتصاد  که  این  بیان 

در  کشور  اقتصاد  شدن  برتر 
منطقه را هدفگذاری کرد، گفت: 
تاب  افزایش  اقتصاد،  نوع  این 
آوری اقتصاد در مواجه با هجمه 
های بیرونی را افزایش می دهد و 
و  مانایی  پویایی،  موجب 
روزآمدی اقتصاد کشور می شود.

اقتصاد مقاومتی به  از  دژپسند 
و  منطقی  راهبردی  عنوان 
پرتحرک برای اجرای برنامه های 
به  رسیدن  جهت  مدت  بلند 
در  تاثیرگذار  و  پویا  اقتصادی 
و  برد  نام  کشور  توسعه 
مقاومتی،  اقتصاد  اظهارداشت: 
مانایی  و  پویا  جامع،  راهبردی 
است که همه نیازها در آن دیده 
آینده  تواند  می  و  است  شده 

کشور را تضمین کند.
وی از صنعت، کشاورزی و آب به 
عنوان بخش های تاثیرگذار در 
تحقق اقتصاد مقاومتی نام برد و 

بیان کرد: این دستگاه ها در کنار 
بخش های علم و فناوری برای 
اقتصاد  برنامه های  اجرای 
مقاومتی ماموریت های سنگینی 

برعهده دارند.     
وزیر امور اقتصادی و دارایی با 
اشاره به اینکه اصفهان صنعتی 
ترین استان کشور است، گفت: 
اقتصاد  های  برنامه  اجرای 
مقاومتی در این خطه وضعیت 
مشخص دارد و چنانچه شورای 
این  مقاومتی  اقتصاد  راهبردی 
استان خوب کار کند می تواند 
الگویی موفق برای سایر استان ها 

باشد.
وی خاطرنشان کرد: اصفهان در 
بسیاری از زمینه ها کارنامه خوب 
و قابل قبولی داشته است و به 
یقین در تحقق اقتصاد مقاومتی 
خواهد  درخشانی  کارنامه  نیز 

داشت.  

 وزیر امور اقتصادی و دارایی: همیاری مردم و 
مسئولان اقتصاد را به ثبات نسبی رسانده است

وزیر امور اقتصادی و دارایی گفت: شرایط اقتصادی کشور با کمک 
مردم، فعالان بخش خصوصی و نظام مدیریت اجرایی کشــور به 
مرحله ای از ثبات نســبی رسیده است.به گزارش اداره کل روابط 
عمومی و امور بین الملل اســتانداری اصفهان، فرهاد دژپسند در 
هفتاد و هشتمین جلسه شورای گفت و گوی دولت و بخش خصوصی 
در اتاق بازرگانی اصفهان اظهار داشت: متناسب با محدودیت ها، 
مزاحمت ها و پیچیدگی های موجود می توان گفت که شرایط امروز 
اقتصادی کشور مقبول است.وی ادامه داد: دشمنان در پنج ماهه 
گذشته بدترین نوع شیطنت ها از جمله جنگ اقتصادی علیه کشور 
ما بکار گرفتند اما این فشارها و تحریم ها که می توانست در شرایط 
دیگر تاثیرات شکننده ای بر اقتصاد ما بگذارد با همکاری و همدلی 
و همراهی مردم، بخش خصوصی و سایر دستگاه ها به خوبی مدیریت 
شــد و تحریم ها تاثیر چندانی بر اقتصاد ما نگذاشت.وزیر امور 
اقتصادی و دارایی اظهار داشــت: مردم در این شــرایط حساس 
اقتصادی، نجیبانه از حقوق به حق و قانونی خود گذشتند و بخش 
خصوصی هم با ورود به وسط میدان در نقش خوبی ایفای نقش کرد.
دژپسند اضافه کرد: برای حفاظت و دفاع از هویت و استقلال کشور 
راه طولانی و درازی در پیش رو داریم و همانند دوران دفاع مقدس 
و جنگ تحمیلی هشت ساله باید ثابت کنیم که می توانیم و در مقابل 
همه مسائل، سختی ها و مشکلات ایستادگی و مقاومت کنیم.وی 
ادامه داد: با قابلیت ها و پتانســیل های موجود در کشور و مردم 
دستیابی به این اهداف والا چندان دور از دسترس و دشوار نیست.
وزیر امور اقتصادی و دارایی تصریح کرد: امروز همکاری و همدلی 
بی نظیری در کشور و استانهای مختلف بوجود آمده و این همکاری، 
دیوار چدنی بسیار محکمی در مقابل نفوذ دشمنان ایجاد کرده است.
وی اضافه کرد: باید با همکاری، اتحاد و همدلی، تقاضا برای استفاده 
از کالاهای داخلی را با تلطیف و کاهش قیمت ها بیشــتر کنیم و 
صادرات را افزایش دهیم و بذر امید را در سراسر کشور بپاشیم.به 
گفته دژپسند ملت ایران با برخورداری از وحدت، همدلی و همکاری 
بالای خود نیازی به داشتن بمب اتمی ندارند.وی خاطرنشان کرد: 
جامعه ایرانی از تمام شاخصه های عقل و علم خوبی برخوردارند، 
باید عزم و عمل را نیز به این شــاخصه هــا اضافه کنیم.وزیر امور 
اقتصادی و دارایی گفت: با همکاری، همدلی و هم افزایی می توانیم 
به مراتبی دســت پیدا کنیم که دیگران هم اذعان کنند با ایران و 
ایرانی نمی توان طرف شد.هفتاد و هشتمین جلسه شورای گفت و 
گوی دولت و بخش خصوصی روز پنجشنبه با حضور وزیر اقتصاد، 
معاونان، صاحب نظران و فعالان اقتصادی استان با موضوع رسیدگی 
به مسائل و مشــکلات فعالان اقتصادی استان اصفهان در حوزه 

گمرک و مالیات در اتاق بازرگانی اصفهان برگزار شد.

وزیر امور اقتصادی و دارایی گفت: خصوصی 
کارآیی  افزایش  راستای  در  باید  سازی 
اقتصادی باشد و به معنای چوب حراج زدن 
به دارایی ها نیست. به گزارش اداره کل 
روابط عمومی و امور بین الملل استانداری 
اصفهان، فرهاد دژپسند در نشست علمی 
مسائل اقتصادی کلان کشور در دانشگاه 
اصفهان اظهار داشت: خصوصی سازی باید 
در راستای افزایش کارآیی اقتصادی شکل 
بگیرد و در این راستا باید برخی واگذاری ها 
افزود:  وی  رود.  پیش  منطقی  و  درست 
چگونگی واگذاری سرمایه ها و دارایی ها از 
خود خصوصی سازی مهمتر است و باید این 
نکته مهم را همواره مد نظر قرار داد. وزیر 
امور اقتصادی و دارایی عنوان کرد: مولد 
سازی دارایی ها باید به گونه ای باشد که 
بتوان آن را برای حل معضلات و مشکلات 
اقتصادی خرج کرد. وی ادامه داد: در شرایط 

کنونی کشور باید بیش از گذشته از اندیشه 
و نظرات متخصصان اقتصادی و مدیریت 
بهره گیری کرد و بر همین اساس ۱۰ هسته 
از  اندیشه ورز در تهران متشکل  مشاوره 
بتوان  تا  گرفته  شکل  نظر  صاحب   ۲۰۰
موضوعات اقتصادی را تجزیه و تحلیل کرد. 
دژپسند تصریح کرد: شبکه تحلیل گران 
جوان اقتصادی متشکل از صاحب نظران 
جوان در رشته های مدیریت، حسابداری، 
اقتصاد و رشته هایی از این دست برای ایده 
پردازی و مشاوره تشکیل شده است. وزیر 
که  این  بیان  با  دارایی  و  اقتصادی  امور 
وضعیت فعلی اقتصادی در ایران آزمونی 
برای اقتصاددانان بشمار می رود، گفت: هر 
نظریه پرداز اقتصادی می تواند نسخه ای 
برای برون رفت از این شرایط ارائه کند و ما 
در وزارتخانه آماده دریافت تمامی نظرات و 
پیشنهادات کارشناسان امر هستیم. وی با 

بیان این که نرخ ارز دچار جهش عوامل 
برون زا شده است، گفت: این موضوع اثر 
خود را بر روند تولید می گذارد و باید اصلاح 
شود. به گفته دژپسند ۸5 درصد واردات 
کشور به کالاهای سرمایه ای و واسطه ای 
اختصاص دارد. وزیر امور اقتصادی و دارایی 
با بیان این که مولد سازی دارایی های دولت 
باید صرف پیشرفت همان  استان  در هر 
منطقه شود اظهار داشت: در این خصوص 
می توان واگذاری ها را به صورت اجاره به 
شرط تملیک یا واگذاری مدیریت پیش برد. 
امیدواری کرد که وضعیت  ابراز  دژپسند 
اقتصادی کشور در سال جاری در مقایسه با 
ارتباط  این  بهتر شود و در  سال گذشته 
های  تئوری  بکارگیری  کرد:  خاطرنشان 
اقتصادی در زمان حاضر بیش از گذشته 
قاضی  حس می شود. دکتر سید حسن 
اقتصادی  امور  هماهنگی  معاون  عسگر، 

استانداری اصهان در این نشست در افزود: 
چندگانگی در نرخ ارز موضوع ناخوشایندی 
است و بیش از هر چیز به فرایند تولید ضربه 
می زند و به طور قطع مسوولان باید به 
دنبال حل و فصل آن باشند. وی ادامه داد: 
بی شک وضعیت اقتصادی فعلی کشور برای 
بهبود نیازمند داشتن نرخ ارز واحد است و از 
سوی دیگر باید جلوی فرار مالیاتی به طور 
جدی گرفته شود. معاون هماهنگی امور 
اقتصادی و توسعه منابع استانداری اصفهان 
خاطرنشان کرد: ارز چند نرخی به خصوص 
برای مجموعه ها و شرکت های دانش بنیان 
مضر است. در این نشست همچنین معاون 
وزیر و رییس کل سازمان امور مالیاتی کشور 
گفت: فرار مالیاتی خط قرمز این مجموعه به 
شمار می رود و ما معتقد هستیم که می 
توان در کنار فعالیت درست مالیاتی مقتدر و 

کارساز بود.

وزیر امور اقتصادی و دارایی: وضعیت اقتصادی کشور در سال جاری در مقایسه با سال گذشته بهتر می شود

سرپرست امور کنترل کیفی شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان 
درباره چگونگی سنجش میزان سلامت آب آشامیدنی و چگونگی 
رصد آن اظهارداشت: آب آشامدینی اصفهان به طور روزانه در 5۰ 
میکروبی،  نظیر  متعدد  های  شاخص  در  شهر  مختلف  نقطه 
شیمیایی، باکتری، ویروس، کلر و کدورت نمونه برداری و آزمایش 

می شود.
محمود نجفی اضافه کرد: تمامی شاخص ها و فاکتورهای مورد 
سنجش به 5۰ مورد می رسد و این پایش و اندازه گیری به طور 
تقریبی در تمام محدوده شهر چه به صورت سیار و چه در محل 

آزمایشگاه مرکزی شرکت انجام می گیرد.
آب  خانه  تصفیه  آزمایشگاه  مرکز  اینکه  بیان  با  وی 
اصفهان)باباشیخعلی( واقع در غرب اصفهان و شبکه بهداشت زیر 
نظر دانشگاه علوم پزشکی متولی امر سلامت مردم نیز به طور مجزا 
بررسی شاخص های های کیفی را بر عهده دارند، افزود: بنابراین می 
توان نتیجه گرفت که آزمایش های اندازه گیری سلامت آب در سه 
مجموعه مستقل انجام می شود و بی شک سلامتی و کیفیت آب 

در حد بالایی است.
سرپرست امور کنترل کیفی آبفا به آیین نامه های سنجش و پایش 
کیفیت آب که در قالب دستورالعمل های متعدد قابل اجرا دارد 
اشاره کرد و ادامه داد: اندازه گیری مواد شیمیایی مضر در آب مانند 
نیتریت و نیترات در کنار آزمایش های میکروبی در حد مطلوبی 

انجام می شود و آب تحویلی به مشترکان وضعیت مناسبی دارد.
نجفی با تاکید بر اینکه شبکه بهداشت استان اصفهان به عنوان یک 
دستگاه ناظر بر مقوله سلامت نیز به صورت تصادفی آب مناطق 
مختلف شهر را آزمایش می کند، اظهارداشت: وجود یک ناظر 
بیرون از بدنه شرکت آب و فاضلاب گواهی بر سلامت کامل آب 

شرب در منطقه است.



سرعت انتشار خبر در جهان امروز با هیچ پدیده ای قابل قیاس نیست. خبرها بالاتر از باور ما پرواز می کنند و اتاق شیشه ای در انتظار انسان معاصر است. 
شفاف سازی ره آورد دین ماست که پنهانکاری و ریا را مردود می داند و این شیوه الهی با بهره گیری از ابزار مدرن تمامی پرده های بی خبری را کنار زده و 
مردم و مسئولان در کنار هم اخبار و حوادث را رصد می کنند. در این میان خبرنگاران راستین و حرفه ای جایگاه ویژه ای دارند چرا که بر تمامی اصول و 
اجزای عرصه اطلاع رسانی تسلط دارند و حقیقت را فدای سرعت خبررسانی و سوژه خبری نمی کنند. ذهن نقاد و روحیه جستجوگر خبرنگاران راستین و 

توان تشخیص مرز باریک شایعه و حقیقت از شاخص های اصلی یک خبرنگار به شمار می رود که بی اغراق زمینه ساز ساختن جامعه ای نیک اندیش، 
صداقت محور و اخلاق مدار است. صنعت بیمه دست اصحاب رسانه را به گرمی می فشارد و بر این باور است که صنعت بی رسانه یک صنعت بی 
صداست و امیدوارم این تعامل حرفه ای بین بیمه و رسانه ها تداوم داشته باشد و هر روز رنگ خوشرنگتری به خود بگیرد. روز خبرنگار را به تمامی 

خبرنگاران شریف - به خصوص بیمه نویسان و بیمه باوران عزیز - تبریک می گویم و سلامت و سعادت تان را از خدواند بلندمرتبه خواستارم.
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پیام رییس کل بیمه مرکزی به 

مناسبت روز خبرنگار؛
خبر به دورترین نقطه 

جهان برسد

 دوره تخطی برخی 
از بانک ها به سرآمده است

خبــر

روز خبرنگار گرامی باد

 سقف مجاز تسویه بدهی بانک ها 
به بانک مرکزی اعلام شد

پرداخت ۱۵هزار میلیارد وام از منابع 
قرض الحسنه به کارکنان بانک ها 

بانک  کل  رئیس  همتی،  عبدالناصر 
مرکزی جمهوری اسلامی ایران معتقد 
است: بازار ارز پس از یک دوره سخت 
که بیشتر از ناحیه فشارهای خارجی 
و تحریم همه جانبه و انتظارات منفی 
سمت  به  بتدریج  بود،  آن  از  ناشی 
حرکت  پیش بینی پذیری  و  پایداری 
می کند. عبدالناصر همتی در حساب 
تلاش  نوشت:  خود  توئیتر  شخصی 
گذشته  یکسال  در  مرکزی  بانک 

به طور عمده متمرکز بر مدیریت بازار و ساماندهی آن بوده است 
و طرح مباحثی مانند تأمین مالی دولت یا کمک به بانک ها از راه 
تحولات نرخ ارز نه تنها براساس آمار بی اساس، بلکه جفای بزرگی 
افزود: کارشناسان می دانند که  بانک مرکزی است. وی  در حق 
کنترل نوسان های نرخ ارز فرآیند پیچیده ای است که با ابزارهای 
در اختیار بانک مرکزی انجام می گیرد. همتی تأکید کرد: همچنان 
بر عهد و برنامه یکسال پیش خود مبنی برصیانت از ذخایر بانک 
مرکزی پا برجا هستم و به صورت فزاینده به تقویت آن اهتمام جدی 
دارم. رئیس کل بانک مرکزی یادآورشد: بخش با اهمیت دیگری از 
اقدامات در دست انجام این بانک آن است که دوره تخطی برخی 
از بانک ها، از مقررات ابلاغی و برخی نسبت ها، بویژه درصدهای 
سهامداری، اجرای حاکمیت شرکتی، اعطای وام های خاص بویژه 
اشخاص و شرکت های مرتبط و... به سرآمده است و بانک ها باید 
بانکی،  نظام  اصلاح  برای  مرکزی  بانک  برنامه های  چارچوب  در 
دستورالعمل ها و تصمیمات جدی و قاطعی را که در بانک مرکزی 

اتخاذ و به آنها ابلاغ خواهد شد، با جدیت تمام پیگیری و اجرا کنند.

برای  فعالیتی  و  صنعت  هر  شک  بدون 
تصویری  ارایه  و  جامعه  به  خود  معرفی 
مناسب از خود در میان مردم و مخاطبان 
نیاز به رسانه و ارتباط با رسانه ها دارد و در 

این راه زحمات اصلی بر دوش عزیزان خبرنگاری است که با 
عشق و علاقه، تمام توان، فکر و قلم خود را به کار میگیرند و 
پل ارتباطی هر صنعت و فعالیتی با مردم و جامعه هستند و 
در این راه متحمل سختی های فراوانی هستند که تنها عشق 
به کارشان و عشق به مردم است که توان مضاعفی را به آنها 
می بخشد.اینجانب ۱۷مرداد روز خبرنگار را به این عزیزان 
تبریک و تهنیت گفته و برای تمامی خبرنگاران علی الخصوص 
خبرنگاران فعال در حوزه صنعت بیمه قلمی استوار و سلامتی 

و سربلندی را از درگاه خداوند متعال خواستارم.
هادی اویارحسین
نایب رییس هیات مدیره و مدیرعامل بیمه پارسیان

بانک مرکزی سقف مجاز تسویه بدهی بانک ها و موسسات اعتباری 
به این بانک که حداکثر تا پایان سال ۹۷ ایجاد شده باشد را اعلام 
کرد.به گزارش روابط عمومی بانک مرکزی، مدیر کل اعتبارات 
بانک مرکزی در نامه ای به مدیرکل بدهی ها و دارایی های مالی 
عمومی وزارت اقتصاد و دارایی اعلام کرد: در راستای اجرای جزء 
۲ بند »و« تبصره 5 قانون بودجه سال ۹۷ کل کشور و تبصره 
۳ ماده 5 آیین نامه اجرایی بند قانونی موصوف، مبنی بر اعلام 
حداکثر سقف مجاز تسویه بدهی بانک ها و موسسات اعتباری به 
بانک مرکزی که حداکثر تا پایان سال ۹۷ ایجاد شده باشد، به 
استحضار می رساند با عنایت به لزوم بررسی مانده بدهی برخی از 
بانک ها و موسسات به بانک مرکزی در مرحله اول مبلغ ۴۸۰۶۹۶ 
میلیارد ریال )به شرح جدول پیوست( جهت استحضار اعلام 
می گردد. لازم به ذکر است از آنجایی که بدهی برخی بانک ها 
و موسسات اعتباری به بانک مرکزی تقسیط گردیده و هر ساله 
به صورت ماهانه اخذ می گردند، سقف قابل تسویه فوق به میزان 
قسط ماهانه هر بانک کسر خواهد شد و بر این اساس اسناد خزانه 
باید بر اساس سقف قابل تسویه و یا کسر اقساط ماهانه در هر ماه 
صادر گردند و دیگر از تاخیر در صدور سند خزانه منجر به کاهش 

سقف قابل تسویه خواهد بود.

عضو کمیسیون کشاورزی مجلس گفت: ۱5 هزار میلیارد از منابع 
قرض الحسنه به عنوان وام به کارکنان بانک ها اعطا شده که این 
خلاف عدالت است. به گزارش خبرگزاری خانه ملت، علی ابراهیمی 
در نشست علنی دیروز )یکشنبه ۲۷ مرداد( مجلس شورای اسلامی 
در تذکری به وزیر اقتصاد اظهار کرد: ضمن تشکر از زحمات شما در 
زمینه ایجاد ثبات نسبی در نرخ ارز و حرکت به سمت شفاف سازی، 
وارد  زیرا عمدتا  باشید  بانک ها دقت داشته  به عملکرد  باید  اما 
بنگاهداری شده و رانت های فراوانی در بنگاه های تحت مدیریت 
آنها قرار دارد. نماینده مردم شازند در مجلس شورای اسلامی بیان 
کرد: بخش عمده ای از منابع قرض الحسنه که بیش از ۱5 هزار 
میلیارد تومان است به عنوان وام به کارکنان بانک ها داده شده که 
خلاف عدالت است، درصورتی که می توانستند از محل این اعتبارات 
وام ازدواج به جوانان بدهند. وی افزود: بانک ملی متاسفانه در زمینه 
بانکداری و پرداخت وام قرض الحسنه به کارکنان خود پیشتاز است، 
بانک پاسارگاد نیز عمدتا تسهیلات را به شرکت های تحت پوشش 
خود داده است. بانک سرمایه سال گذشته ۱۱هزار میلیارد زیان 
انباشته داشت و اگر بانک مرکزی به موقع ورود پیدا کرده بود، 
امسال این مبلغ به ۱۸ هزار میلیارد نمی رسید. این مساله باید 
رسیدگی و گزارش آن به مجلس ارائه شود. عضو فراکسیون امید 
در تذکری به وزیر بهداشت گفت: شهرستان شازند تنها شهرستانی 

است که از امکانات بیمارستان دولتی محروم است.

هرکهآگهتربوُدجانشقویاست اقتضایجانچوایدلآگهیاست
پیامتبریکمدیرعاملبانکحکمتایرانیانبهمناسبتهفدهممردادروزخبرنگار،چهمقدساستآنگاهکهچراغدارانراهحقیقت،آنانکهباقلمخویش
رسالتبزرگآگاهیبخشیبهمردمرابردوشمیکشند،بههمهمادرسحقانیتوپایمردیرادرراهاعتلایجامعهمیآموزند.گرامیبادیادشهیدصارمی
وشهدایوالامقامیکهشهادتمظلومانهشان،هفدهممردادماهرابهنامخبرنگارمزینکرد.بهراستیخبرنگارانطلایهدارانروشنیافکارعمومیجامعهاند
کههموارهودرهرشرایطیامانتدارانستودنیحقیقتهستند.درعصریبهسرمیبریمکهحجمشایعاتواخباردروغینآنقدرزیادشدهاستکهگاهیتمیز
وتشخیصدادناخبارصحیحازناصحیحدشواراستودرستدرهمینبزنگاه،خبرنگارورسانهمتعهدواخلاقمدارتمامتلاششرابکارمیبنددتااخبار

راستینرابهگوشمردمبرساند.امیدآندارمکههموارهشماتلاشگرانعرصهحقوحقیقتدرمسیرپیشروهمچونگذشتهسببسازاعتمادوآگاهیدرجامعهباشید.انشاالله...

به راستی خبرنگاران طلایه داران روشنی افکار عمومی جامعه اند
پیامتبریکدکترتقینتاجمدیرعاملبانکقوامینبهمناسبت17مردادماهبهاصحابرسانههفدهممردادماهروزگرامیداشتخبرنگاراست.
گرامیداشتچشمهاییکهمسئولانهمیبینندومتعهدانهتفکرمیکنندوعاشقانهمینویسند.روزگرامیداشتکسانیکهسختیحرفهیخودرا
باعشقعجینمیکنندوصداقتوراستیرامنتشرمیکنند.روزگرامیداشتجویندگان،پویندگانوگویندگانحقیقتدردنیاییکهامانتداری
واقعیتهاایمانیراسخمیخواهدوقلميصادقوروحيسترگووارسته.روزگرامیداشتقلمهاییگمنامکهدرخدمتبهاذهانمینویسندوتمام
قدازآنچهبرکاغذنقشمیبندددفاعمیکنند.روزگرامیداشتپیکرپاکشهیدانصارمیهاستکهفرهنگشهادتراباقلمخودسرودهاند
وبرپرچممقدسایرانعزیزمانثبتکردند.یادشهیدصارمیوسایرشهدایخبرنگاررادرطولتاریخپرفرازونشیبوطناسلامیمانگرامیمی

داریموزحماتارزشمندشانراارجمینهیم.

روز گراميداشت جویندگان ، پویندگان و گویندگان حقيقت

۸9۰۰ میلیارد تومان تسهیلات به خانه اولی ها پرداخت شد
ابوالقاسم رحیمی انارکی، مدیر عامل بانک مسکن افزود: از خرداد سال ۹۴ تا 

پایان سال ۹۷ تعداد 5۷5 هزار و ۴۲۶ فقره حساب در صندوق پس انداز مسکن یکم افتتاح 
شد که ۳۱۰ هزار فقره از حساب ها مربوط به ساکنان شهرهای با جمعیت بیش از ۲۰۰ هزار 
نفر و ۱۴۸ هزار فقره دیگر نیز مربوط به شهر تهران بوده است. همچنین بیش از ۱۱۷ هزار 
حساب افتتاحی در این مدت نیز مربوط به شهرهای کوچک )شهرهای با جمعیت کمتر از 
۲۰۰ هزار نفر( است.مدیر عامل بانک مسکن درباره آخرین وضعیت صندوق یکم اعلام کرد: 
در تیر ماه امســال تعداد مانده حساب ها در این صندوق به ۳55 هزار فقره و میزان ریالی 
مانده ســپرده ها نیز به بیش از 5 هزار و ۲۰۰ میلیارد تومان رســید که این آمار حکایت از 
جریان ورود و خروج متقاضیان به صندوق به معنای افتتاح حســاب در هر ماه و همچنین 
دریافت تسهیلات از سوی سپرده گذاران قبلی در هر ماه دارد.گزارش عملکرد صندوق یکم 
-ارایه شده از سوی مدیر عامل بانک مسکن- نشان می دهد: تا کنون رقمی معادل ۸ هزار و 
۹۰۰ میلیارد تومان تسهیلات خرید مسکن از محل صندوق پس انداز مسکن یکم به سپرده 
گذاران پرداخت شده است.سپرده گذاران در صندوق پس انداز مسکن یکم متناسب با مبلغ 
ســپرده گذاری لازم اســت دوره مشخصی را برای پس انداز یا همان انتظار سپری کنند تا 
پس از آن موعد دریافت تسهیلات توسط سپرده گذاران فرا برسد. چنانچه در زمان افتتاح 
حساب، شخص سپرده گذار به اندازه نصف مبلغ تسهیلات، در صندوق سپرده گذاری انجام 

دهد، تسهیلات مدنظر بعد از یکسال به او تعلق می گیرد.

قسم به قلم و آنچه می نویسد...
رییس اداره روابط عمومی بانک تجارت همزمان با روز خبرنگار در 

پیامی این روز را به اصحاب رسانه تبریک گفت:
قسم به قلم و آنچه می نویسد...

در عصر فرا ارتباطات، خبرنگاران بی شــک یکی از تاثیرگذارترین افراد در تنویر افکار 
عمومی محسوب می شوند.  اصحاب رسانه در جهانی مملو از خبر و اطلاعات با تعهد، 
شجاعت و مسئولیت پذیری نقش بسزایی در باز نمایی شرایط موجود و بهبود و توسعه 

جوامع بر عهده دارند.
 ۱۷ مرداد دیگری از راه رسید که یاد آور روز بزرگداشت خبرنگاران و اصحاب محترم 
رسانه است. آنان که در همه حال کنار مردم ماندند و با پایبندی به رسالت خود ، قلم 
را وسیله ای برای آگاهی بخشی شفاف به افکار عمومی قرار دادند تا چهره مردمان با 
ایمان این سرزمین رنگ یاس و ناامیدی بخود نبیند. براستی که ثبت و تداوم این اقتدار 

بی مدد همت بلند خبرنگاران میسر نبوده و نیست. 
افتخار داریم که به عنوان خدمتگزاران مردم در بانک تجارت ســالی دیگر را در مسیر 
تعامل منطقی و پایدار با اصحاب رسانه سپری کردیم تا از این طریق با انعکاس شفاف 
عملکــرد بانک بذر امید را در خاک حاصلخیز ایران بکاریم. ۱۷ مرداد فرصتی مغتنم 
اســت تا دوباره قدردان زحمات و از خود گذشــتگی جهادگران عرصه اطلاع رسانی 

باشیم.  

افتتاح 6 هزار باجه بانکی روستایی
دکتر شیری مدیرعامل پست بانک ایران گفت: ۶ هزار باجه بانکی روستایی و ا شتغال 
برای بیش از 5۳ هزار نیروی روســتایی بحثی که در رابطه با پست بانک از آغاز کار 

وجود داشــته، فعالیت این بانک در روستاهاست. در این رابطه به ما توضیح دهید که چینش و تعداد 
شــعبات به چه صورت است؟ پســت بانک ایران به موجب ماده واحده در سال ۱۳۷۴ ایجاد و مراحل 
تکمیل، تدوین و توســعه آن شکل گرفته است. از همان ابتدا پست بانک به عنوان بانکی که در حوزه 
بانکداری خرد مشــغول به فعالیت بوده، مطرح اســت. بر اسناد بالادستی که به موجب قوانین موجود 
مصوب شده در نقاط کم تر توسعه یافته و نقاط محروم روستایی مامور شده خدمات بانکی ارائه دهد و در 
این راستا برنامه ریزی های گسترده ای نیز انجام داده است. اگر بخواهیم مواردی را نام ببریم در چهارماهه 
اول سال جاری در شبکه پست بانک ایران، در مناطق روستایی از طریق ابزارهای پرداختی که ایجاده 
شده، روستائیان عزیز از این دستگاه های پرداخت استفاده می کنند که چیزی حدود ۷۲ میلیون تراکنش 
مالی صورت گرفته است. یعنی در مقیاس اقتصاد ملی ۷۲ میلیون بار سفر از روستا به شهر جلوگیری 
شده و به اندازه همین عدد، در زمان نیروی کار کشاورزی صرفه جویی شده است. بنابراین در مقیاس 
ملی و توسعه منطقه روستایی همچین خدماتی را پست بانک ایران به جامعه هدف ارائه می دهد. ما در 
مناطق روســتایی نزدیک به ۶ هزار باجه بانکی روستایی داریم که هر کدام از این باجه ها یک الی سه 
نفر را مشــغول به کار کرده که خدمات مالی و بانکی ارائه می دهند. این موضوع در حال ثبات است و 
این نیروها هر روز آموزش دیده تر از قبل برای ارائه خدمات ماهرتر می شوند تا رضایت جامعه هدف را 

به دست بیاورند. ما بیش از 5۳ هزار اشتغال ثابت و پایدار در مناطق روستایی و پایدار ایجاد کرده ایم.

تسهیلات بانک گردشگری برای ساخت جدیدترین هتل تهران
 جدید ترین هتل شمال تهران با تسهیلات بانک گردشگری به 

زودی راه اندازی می شود. به گزارش روابط عمومی بانک گردشگری، هتل 
ویستریا در منطقه دربند تهران با مشارکت بانک گردشگری و از محل منابع 
صندوق توسعه ملی به مساحت ۱5هزارمتر مربع بنا با ظرفیت ۱۰۰ اتاق در 
۲۰ طبقه ساخته و در اوایل شهریور ماه سال جاری به بهره برداری می رسد. 
محمد رضا صدری مالک این هتل گفت: با توجه به توریستی بودن منطقه 
دربند و حضور گردشگران خارجی و داخلی بازدهی سرمایه گذاری این پروژه 
بسیار بالا خواهد بود. وی افزود: بانک گردشگری به عنوان بانک حامی صنعت 
گردشگری نقش بسیار مهم و تعیین کننده ای در جهت احداث و راه اندازی 
این هتل ایفا کرده و مسلما ادامه این روند و حمایت بانک گردشگری از پروژه 
های حوزه گردشگری باعث رشد و توسعه بیش از پیش از این صنعت مهم 
و ارز آور خواهد شــد . صدری در ادامه خاطر نشــان کرد امروزه که صنعت 
گردشــگری توان بالقوه به دوش کشیدن ۴۰ درصد از اقتصاد کشور را دارا 

است حمایت از زیر ساختهای این حوزه بسیار مهم و حیاتی است.

بانک قرض الحسنه رسالت ۸ ساله شد
هفت ســال وفاداری و صبوری سهامداران و مشتریان و هفت سال تلاش 
شــبانه روزی کارکنان، روزهای خوبی را برای خانواده بزرگ بانک قرض 

الحسنه رسالت رقم زد. در این هفت سال تجربه های نـوی را با همکاران مرور کردیم. برنامه 
های جدیدی را کلید زدیم تا به سـرانجامی مطلوب برسیم. سرانجامی از جنس پیشرفت 
وتعالی. عهد بستیم کوچک قدم برداریم تا به گام های بزرگ برسیم. شـعار خود را بانکی 
اجتماعی با خدماتی نوین برگزیدیم تا بزرگترین کسب و کار اجتماعی ایران باشیم. حال 
با افتخار می گوییم بانکی جوان هستیم و خدماتی نوین به مشتریانمان عرضه می  داریم. 
بانکداری الکترونیک را برای رسیدن به بانکداری دیجیتال برگزیدیم.امروز مشتریان بانک 
قرض  الحسنه رسالت در هر زمان و مکانی می توانند تمام خدمات این بانک اعم از افتتاح 
حســاب، درخواست دسته چک، درخواست تسهیلات، پرداخت اقساط، ساتنا، پایا و...را به 
صورت غیرحضوری دریافت کنند. ارائه خدمات غیرحضوری، رضایت مشــتریان این بانک 
را به دنبال داشــته و این طعم رضایت، خداقوتی به تلاش کارکنان خانواده رسالت است. 
اینجانب آغاز هشــتمین سال فعالیت بانک قرض الحسنه رسالت  را به همکاران ارجمندم 
در این خانواده بزرگ تبریک عرض نموده و موفقیت مجموعه را مرهون تیم کاری متعهد و 
عِرق رسالتی کارکنان  در سراسرکشور می دانم. با یاری ایزد منان و تلاش همکاران چشم 

امید به آینده دوخته ایم و به سوی افق ترسیم شده گام برمی داریم.

با کارت گردشگری »باهمرو« به جزیره کیش سفر کنید
بــه گزارش روابط عمومی بانک صادرات ایران، این شــرکت با هدف 

توسعه گردشگری داخلی با موسسه جشنواره ها و مناسبت های جزیره کیش تفاهم نامه ای 
درقالب ارائه کارت های گردشــگری یک میلیون ریالی »باهمرو« به مسافران بزرگسال در 
فرودگاه کیش منعقد کرد.احســان کریمی، مدیرعامل شــرکت گردشگری سپهر جم در 
این باره، گفت: یکی از راهبردهای اصلی این شرکت، گسترش خدمات و توسعه فعالیت ها در 
بخش گردشگری و خدمات وابسته در راستای بهره گیری از ظرفیت های بالقوه کشور است. 
از این رو، انعقاد تفاهم نامه با ستاد برگزاری جشنواره کیش می تواند گامی موثر در توسعه 
خدمات گردشــگری سپهر جم برای ارائه به هم وطنان در سال رونق تولید باشد.کریمی با 
اشاره به اینکه رونق تولید ملی به ویژه در بخش صنعت گردشگری دارای دو وجه کمک به 
تولیدکننده و مصرف کننده است، اظهارکرد: یکی از راهکارهای مناسب برای رونق صنعت 
گردشــگری، تحریک تقاضای کل و بالا بردن تقاضا برای گردشگران است. لذا کارت های 
گردشگری »باهمرو« به منظور ایجاد رفاه برای گردشگران طراحی و ارائه شده است که در 
نهایت با افزایش تقاضا، موجب افزایش عرضه و تبع آن رونق اقتصاد ملی خواهد شد.محسن 
قریب، مدیرعامل موسسه جشنواره ها و مناسبت های جزیره کیش نیز با اشاره به نقش این 
اقدام شرکت گردشگری جم در تقویت و توسعه صنعت گردشگری کشور، تصریح کرد: این 
دست اقدامات زمینه رونق گردشگری و ترغیب گردشگران داخلی و خارجی برای استفاده 

از پتانسیل های کشور در این زمینه را فراهم می کند. 

بازدید مدیرعامل بانک کارآفرین از ایبنا به مناسبت روز خبرنگار
بازدید مدیرعامل بانک کارآفرین از ایبنا به مناسبت روز خبرنگار

حمید تهرانفرمدیرعامل بانک کارآفرین به مناسبت روز خبرنگار یکشنبه ۲۰ امرداد 
از ایبنا )خبرگزاری پژوهشکده پولی و بانکی( بازدید کرد. مدیرعامل بانک کارآفرین 
در ایــن بازدید با تجلیل از زحمات و تلاش های اصحاب رســانه و به ویژه هیات 
تحریریه این خبرگزاری خاطرنشــان کرد: اطلاع رســانی صحیح، دقیق و آگاهی 
بخش امری خطیر و پیچیده است. انعکاس اخبار با بی طرفی و بدون جهت گیری 
مسئولیتی بزرگ است که بر عهده دست اندرکاران حوزه اطلاع رسانی، خبرگزاری ها 
و مطبوعات است. تهرانفر همچنین افزود: بخش مهمی از اهداف توسعه ای کشور 
از طریق آگاهی بخشــی و انعکاس اخبار و رویدادهای اقتصادی محقق می شــود. 
اصولاً وظیفه وسایل ارتباط جمعی به ویژه در شورهای درحال توسعه، تمرکز بر اخبار 
توسعه ای است تا با اطلاع رسانی اخبار و رویدادها و امیدبخشی به مردم و همچنین 
نقد دلســوزانه سیاستگزاران و مسئولان ، زمینه را برای توسعه، پیشرفت و آبادانی 
کشــور هموارتر کنند. بر اســاس این گزارش دکتر دیواندری با خوشامدگویی به 
مدیرعامل بانک کارآفرین از حضور تهرانفر در خبرگزاری ایبنا تشکر کرد و اظهار 
داشــت: چنین بازدیدهایی خســتگی کار را از تن همکاران پرتوان و پرتلاش به 
درخواهد کرد و آنان با توان مضاعف و گام های اســتوارتر در عرصه اطلاع رســانی 

گام برخواهند داشت.

کاهش حجم مطالبات معوق و مشکوك الوصول بانک
دکتــر مهري مدیرعامل بانک صنعت و معدن تاکید کرد: با رعایت 

الزمات حاکمیت شرکتي و تشــکیل کمیته هاي ذیربط مي توان در دستیابي به 
اهداف بانک بیش از پیش توفیق داشته باشیم.  دکترمهري ضمن آسیب شناسي 
فعالیتهاي مرتبط با مدیریت ریســک، بیان داشت دقت نظر در پذیرش و ارزیابي 
طرح ها ســبب بازگشت سرمایه بانک پس از اخذ تسهیلات مي شود.  وي افزود: 
اگر در ابتدا توان مالي و اهلیت و صلاحیت مشــتري به درستي سنجیده شود ، از 
افزایش حجم مطالبات معوق و مشکوک الوصول بانک تا حد زیادي کاسته مي شود.  
مدیر عامل بانک صنعت و معدن تصریح کرد: به منظور انتقال دانش کارشناسي و 
تجــارب در خصوص نحوه وصول مطالبات باید به آموزش کارکنان توجه ویژه اي 
داشــته باشیم.  دکتر مهري همچنین استاندارد ســازي امور، وحدت رویه و عدم 
برخورد سلیقه اي را لازمه عملکرد مؤثر مدیران شعب برشمرد و افزود: لازم است 
با آموزش و توانمندسازي کارشناسان مستقر در شعب آمادگي خود را جهت ارائه 
مشاوره هاي تخصصي به مشتریان ارتقاء دهیم و کنترل و نظارت بیشتری داشته 
باشــیم.  در ادامه حسین مهري در جمع مدیران و سرپرستان شعب تصریح کرد: 
مي بایست با کمک یکدیگر و رعایت اصول سلامت، صداقت و سرعت همراه با دقت 
هرچه ســریعتر مشکلات موجود را رفع کنیم و دربحث کنترل داخلي نیز بیش از 

پیش جدي باشیم.

بهرمندی از نعمت وجود خبرنگاران صادق و متعهد و حق جو
فرج اله قدمی مدیرعامل بانک سرمایه به مناسبت روز خبرنگار 

پیام تبریکی به شــرح ذیل صادر نمود: در عصری که به تعبیر اندیشــمندان، 
ارتباط توده مردم با واقعیت، بیش از هرزمانی وابسته به رسانه هاست و این رسانه 
اســت که نه تنها به انعکاس واقعیت می پردازد بلکه حتی قادر است آن را خلق 
کند، بدیهی اســت که وظیفه و مسئولیت خبرنگاران در حفظ سلامت ارتباط 
مخاطبان با واقعیت تا چه اندازه ســترگ و خطیر خواهد بود. و همین جایگاه 
خطیر است که خبرنگاران را در هر نقطه از دنیا در معرض ناملایمات و سختی ها 
قرار داده و خبرنگاری را به شــغلی چنین پرخطر تبدیل کرده اســت. ره آورد 
ارزشــمند خبرنگاران و متاع گرانبهایی که در هریک از مأموریت های خویش 
بی هیچ چشمداشتی برای مخاطبان بازمی آورند، »آگاهی« است که البته هیچ 
قیمتی نمی توان روی آن گذاشت زیرا به انسان ها نسبت حقیقی و درستشان با 
واقعیت را گوشــزد می کند و آن ها را از خواب زدگی و رخوتی که ماحصل انبوه 
اخبار در گرداگرد ایشــان است و به تعبیری حجاب میان آن ها و واقعیت شده، 
بیدار می سازد و به اصلاح امور وامی دارد. خدا را سپاس که در میهن عزیزمان از 
نعمــت وجود خبرنگاران صادق و متعهد و حق جو به وفور بهره مندیم و انعکاس 
دلســوزانه واقعیت ها از سوی ایشان همواره ایران اسلامی را در مسیر توسعه و 

پیشرفت خود به بهترین صورت مساعدت نموده است.

همراهی رسانه ها، اهرم لازم برای کسب دستاوردهای اقتصادی است گرامیداشت روز خبرنگار 
مدیرعامل بانک ملت در پیامی، فرارسیدن ۱۷ مردادماه سالروز بزرگداشت 

مقام شامخ خبرنگار را به جامعه رسانه ای کشور تبریک گفت.به گزارش روابط عمومی بانک 
ملت، دکتر محمد بیگدلی در این پیام، خبرنگاران را گوش و چشــم بینا و شنوای جامعه 
خواند و افزود: روشــنگری و شفاف سازی فضای اقتصادی، اجتماعی، سیاسی و فرهنگی 
کشور مرهون وجود خبرنگارانی است که برای ایفای این رسالت سنگین، از هیچ کوششی 
فروگذار نکرده اند. وی در این پیام با تاکید بر این نکته که رسانه، رکن چهارم دموکراسی 
اســت، تقویت رســانه ها را موجب تقویت اقتصاد کشور دانست و ادامه داد: بدون کمک و 
همفکری اصحاب رسانه، بی تردید، اهداف و برنامه های اقتصادی کشور نیز به طور کامل 
به ســرانجام نخواهد رسید بنابراین همکاری و همراهی رسانه ها، اهرم لازم برای موفقیت 
و کسب دستاوردهای اقتصادی محســوب می شود. مدیرعامل بانک ملت در پیام خود با 
قدردانی از همراهی خبرنگاران و اصحاب رســانه با این بانک در طول یک ســال گذشته، 
خاطرنشان کرد: تلاش خستگی ناپذیر اهالی قلم را که در برهه های مختلف، حامی و همراه 
مدیران بانک ملت بوده اند، ارج می نهم و برای آنان در ادامه این راه خطیر آرزوی موفقیت 
می کنم. وی با اشاره به  موقعیت حساس اقتصاد کشور به ویژه در شرایطی که سخت ترین 
تحریم ها بر آن تحمیل شده است، از رسانه ها خواست تا پرقدرت تر از گذشته، به حمایت 
خود از برنامه های اقتصادی دولت ادامه دهند تا در سایه این همدلی و همراهی، کشور از 

این بحران نیز همچون گذشته سربلند خارج شود.

ایران  ملی  بانک  عمومی  روابط  از  نقل  به  اعتبار  گزارش  به 
فراخوان جشنواره عکس »نمای ملی« که قرار است به پاس نود و یکمین 
سال تاسیس بانک برگزار شود، مراسم گرامیداشت روز خبرنگار نیز با حضور 
جمع زیادی از خبرنگاران بر پا شد. همچنین شمارش معکوس برای شرکت در 
چهلمین مرحله قرعه کشی جوایز حساب های قرض الحسنه پس انداز بانک 
ملی ایران نیز آغاز شد.مراسم بزرگداشت روز خبرنگار، با حضور جمع زیادی از 
خبرنگاران در بانک ملی ایران برگزار شد. به گزارش روابط عمومی بانک ملی 
ایران، مدیر امور حوزه مدیریت و روابط عمومی بانک در این جلسه با تقدیر از 
زحمات خبرنگاران و اهالی رسانه، تاکید کرد: رسانه ها، یار دیرینه و همیشگی 
بانک بوده اند و همه ارکان بانک، رسانه ها را عضو جدایی ناپذیر از فعالیت های 
خود می دانند. سعداله عیسی زاده با اشاره به این که امروز زندگی کردن بدون 
رسانه بی معناست، اظهار کرد: خوشبختانه بانک ملی ایران تعامل بسیار خوبی 
با اهالی رسانه دارد و تلاش می کند این روند را با قوت ادامه دهد. نادر اکبری 
وند رئیس اداره کل روابط عمومی بانک ملی ایران نیز در این نشست ، ضمن 
تقدیر از زحمات یکسال گذشته خبرنگاران در اطلاع رسانی به موقع ، اظهار 
امیدواری کرد همکاری مطلوب دوجانبه میان بانک و خبرنگاران بیش از پیش 

توسعه یابد.

ای بی خبر بکوش که صاحب خبر شوی
حســین کریم خان زند مدیرعامل بیمه نوین در پیامی به مناسبت 

"هفدهم مردادماه؛ روز خبرنگار"، این روز را به اهالی رســانه و فعالان خبری حوزه 
بیمه تبریک گفت و از زحمات و تلاش آنها قدردانی کرد.

به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی و بین الملل بیمه نوین، در متن حسین کریم 
خان زند به مناسبت روز خبرنگار آمده است:

ای بی خبر بکوش که صاحب خبر شوی
در بیکرانگی اکنون، ما بی خبرانی بی فروغ هستیم که بدون چراغ  های حقیقت، در غار 
خود، تصویری از جهان واقعی نخواهیم داشــت. آنان قلم به دست گرفتند و روشنی 
بخشیدند. آنان تشعشع آگاهی بخشی و بیدارسازی نگاه های خفته اند. آنها فریاد رسای 

جامعه ای هستند که بی وجود آنان صدایشان شنیده نمی شود.
امید است که "خبرنگاران" ، همواره فرزندان جسور حقیقت، درستی و عدالت 
و بیگانه با قلم  های خام اندیش و کج رفتار باشــند. خبرنگارانی که به خصوص 
در صنعت بیمه، حضور و رسالتشــان به معنای همراهی پایدار در نشان دادن 
صراطی مســتقیم، اگرچه شاید ناهموار، به سوی توسعه اقتصادی و سربلندی 

کشور عزیزمان است.
حسین کریم خان زند مدیر عامل بیمه نوین

تقدیراز تلاش های مجدانه و اثرگذار اصحاب رسانه 
دکتــر پرویزیان با صدور پیامی به مناســبت روز خبرنگار از 

تلاش های مجدانه و اثرگذار اصحاب رسانه تقدیر کرد.متن پیام مدیرعامل 
بانک پارســیان و رییس کانون بانک ها و موسسات اعتباری خصوصی به 
شرح ذیل است: بی شک تحقق آرمان های ارزشمند انقلاب اسلامی جز با 
حق جویی، صداقت، مجاهدت و تلاش های مجدانه در عرصه اطلاع رسانی و 
آگاهی ممکن نمی شود. خبرنگاران به راستی تجسم امانت داری، مسئولیت 
پذیری، تعهد، دلســوزی و وظیفه اند. خبرنگاران طلایه داران جبهه قلم و 
اندیشه،زبان گویای جامعه و مهندسان افکار عمومی امروز و سازندگان باید 
ها و نبایدهای ذهن فردای جامعه هستند و از این جهت که نماینده و وکیل 
مردم هستند، شایسته تکریم و تحسین می باشند.اینجانب، به نمایندگی 
از خانــواده بزرگ بانک ها و موسســات اعتباری خصوصی،»روز خبرنگار« 
روز باشکوه تلاشگران این عرصه را تبریک عرض نموده و ضمن پاسداشت 
خاطره شــهدای اصحاب رسانه،تلاش وهمت شما عزیزان را در برافروختن 
چراغ اطلاع رسانی ارج می نهم و امیدوارم در سایه توسل به حق و همکاری 
گسترده تر و عمیق تر نظام بانکی و اصحاب رسانه، در مسیر خدمت رسانی 

به ملت سرافراز ایران، ثابت قدم باشیم.

پیام تبریک مدیر عامل بانک مهر اقتصاد به مناسبت روز خبرنگار

حمایت بانک از نمایشگاه توانمندی های روستایی
بانک سینا در راستای مســئولیت های اجتماعی و به منظور کمک به 

اشــاعه بهینه توانمندی ها و دســتاوردهای روستائیان به جامعه، از چهارمین نمایشگاه 
توانمندی های روستائیان و عشــایر حمایت کرده است. به گزارش روابط عمومی بانک 
ســینا، این بانک در کنار حمایت از طرح های اشتغالزایی روستایی که در قالب اعطای 
تسهیلات ۸ درصدی به متقاضیان به واسطه انعقاد تفاهم نامه همکاری با معاونت توسعه 
روســتایی و مناطق محروم ریاست جمهوری پرداخت می کند؛ از این نمایشگاه نیز که 
فرصت و محلی برای عرضه توانمندی های روستائیان محسوب می گردد، حمایت کرده 
است.  بانک سینا با برپایی غرفه، در این نمایشگاه حضور دارد و کارشناسان حاضر بانک، 
پاسخگوی مراجعین در خصوص خدمات بانک خواهند بود. لازم به توضیح است تاکنون 
بیش از ۳5۰۰ طرح اشتغالزایی روستایی در بانک سینا به تصویب رسیده که پیش بینی 

می شود جهت ۳۰ هزار نفر شغل ایجاد کند.
پیرو برگزاری مجمع عمومی عادی ســالانه )نوبت دوم( بانک سینا در روز ۲۰ مردادماه، 
سود سهامداران حقیقی به حساب سرفصل سود پرداختنی شرکت ها واریز شد. به گزارش 
روابط عمومی بانک ســینا، در پی این مصوبه، پرداخت ســود سهامداران حقیقی از ۲۷ 
مردادماه با ارائه کارت ملی در شــعب این بانک امکانپذیر است. گفتنی است در مجمع 

عمومی عادی سالانه نوبت دوم بانک سینا، سود هر سهم مبلغ ۱۱ ریال مصوب شد.

مدیر عامل بانک مهر اقتصاد به مناســبت هفدهم مردادماه و در آستانه 
روز خبرنگار در پیامی از خبرنگاران و اهالی عرضه خبر و اصحاب رســانه تقدیر کرد.  به 
گزارش اداره کل روابط عمومی و حوزه مدیریت در متن این پیام آمده است: هفدهم مرداد 
مصادف با عروج ملکوتی شهید محمود صارمی یادآور مجاهدت های زنان و مردانی حق 
طلب شد که با هدف روایت حقیقت، بیرق بزرگ " آگاهی بخشی  را بر دوش می کشند 
و خاضعانه و بی ادعا وجود خویش را چراغ راه نموده و به این حرفه خطیر، ارزشی معنوی 
و الهی می بخشند. آری این روز تداعی خاطراتی به پهنای یک سرزمین و یادآور کسانی 
است که در تمامی برهه های حساس این مرز و بوم، خاطرات تلخ و شیرین یک ملت را به 
رشته تحریر در می آوردند و با ثبت و نگارش وقایع، برگ برگِ حوادث این خاک را در دل 
تاریخ مانا و جاودان می ســازند. خبرنگاران طلایه داران وادی آگاهی و نیک اندیشی اند، 
قاصدانی امین و راویان صدیق وقایع و رویدادهای جامعه هستند، مجاهدانی که در نگارش 
خبر از جوهر جان خویش مرکّب می سازند و در سپهر شهادت و ایثار، ستارگانی جاویدند 
که با قلم خود جان های تشنه دانستن را سیراب می کنند و بذر آگاهی و معرفت را در 
دل ها می فشانند.گرامیداشت این روز را فرصت مغتنمی دانستم تا حق گویی، حقیقت 
جویی و پاسداشــت قلم را به همه ی خبرنگاران، نویسندگان و روزنامه نگاران، صاحبان 
اندیشه، قلم و آزادگان عرصه ی اطلاع رسانی صمیمانه تبریک و تهنیت عرض نمایم و از 

ایزد منان برای شما عزیزان آرزوی بهروزی، کامیابی و سرافرازی دارم.



سکه و ارز

قیمت بازار )تومان(نوع سکه

۴/۰۷۴/۰۰۰سکه طرح قد                    یم
۴/۱۶۲/۰۰۰سکه طرح جد                    ید                    

۲/۱۶۴/۰۰۰نیم سکه
۱/۳۶۷/۰۰۰ربع سکه
قیمت بازار )تومان(نوع ارز

۱۱/۶۹۸د                    لار
۱۳/۲۰۰یورو
۱۴/۲۳۳پوند                    

ولادت حضرت امام موسی کاظم )ع( گرامی باد
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هنگام فتنه چون شتر دو ساله باش که نه پشتی دارد تا سوارش شوند و نه پستانی تا شیرش دوشند.امام علی)ع(: »کُنْ فِی الْفِتْنَهِ کَابْنِ اللَّبُونِ لا ظَهْرٌ فَیُرْکَبَ، وَ لا ضَرْعٌ فَیُحْلَبَ.«  

عید غدیر خم بر تمام مسلمانان جهان مبارک باد 

زهرا سعیدی: مجلس پیگیر تصویب 
طرح مالیات بر عایدی مسکن است

مجلس مدت ها است در انتظار ارائه لایحه مالیات بر عایدی مسکن از سوی دولت مانده 
است و چون فرصت زیادی نداریم بنابراین به دنبال تصویب طرح نماینده ها در کمیسیون 
اقتصادی هستیم.به گزارش اعتبار به نقل از خانه ملت زهرا سعیدی مبارکه نماینده مردم 
مبارکه در مجلس شورای اسلامی با اشاره به تحولات بازار مسکن گفت: متاسفانه قانون 
موثری برای موضوع مالیات بر عایدی مسکن نداریم و از همین رو بود که مدتها قبل 
طرح مالیات بر عایدی مسکن یا همان CGT در مجلس تهیه و کلیات آن در کمیسیون 
اقتصادی مجلس به تصویب رسید؛ با توجه به اینکه این قانون در کشور معطل مانده 
است امیدواریم به صورت نهایی در کمیسیون اقتصادی به تصویب برسد. وی با اشاره به 
وجود ۲.5 میلیون خانه خالی در کشور و 5۰۰ هزار واحد مسکونی خالی در تهران افزود: 
متاسفانه برای مالیات بر عایدی مسکن، قانون موثری در کشور نداریم و به همین دلیل 
در کمیسیون اقتصادی مجلس به طور جدی پیگیر هستیم به تصویب برسد. سعیدی در 
عین حال توضیح داد: چند ماهی است منتظر ارایه لایحه دولت در این زمینه هستیم و از 
آنجایی که فرصت زیادی نداریم لذا به دنبال این هستیم که طرح مالیات بر عایدی مسکن 
در کمیسیون اقتصادی مجلس به تصویب برسد. وی در همین رابطه بیان کرد: امیدوارم که 
رسانه ها مطالبه جدی مردم در این زمینه را مطرح کنند تا این طرح مهم در مجلس دهم 
به نتیجه برسد. عضو کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی با اشاره به وضعیت فعلی 
بازار مسکن گفت: التهاب موجود در بازار مسکن پذیرفتنی نیست، طرح مالیات بر عایدی 
مسکن در مهار التهابات بازار مسکن موثر خواهد بود. نماینده مردم مبارکه در مجلس 
تصریح کرد: 5۰۰ هزار واحد خالی در تهران و ۲.5 میلیون مسکن خالی در کشور داریم، 
و قانونی موثر برای مقابله با این واحدهای خالی وجود ندارد بنابراین لازم است که طرح 
مالیات بر عایدی مسکن )به عنوان مکمل قوانین موجود( قانون شود تا بتواند از سوداگری 
این بازار جلوگیری شود. وی با تأکید بر اینکه طرح مجلس الگوگیری از ۱۷۰ کشور دنیا 
تهیه شده است، گفت: مالیات بر عایدی مسکن در طرح مجلس مشمول سرمایه گذاران 
نیست بلکه خطاب و هدفش سوداگران و دلالان کاذب بازار مسکن است و پیشنهاد بنده 

این است که درآمد حاصل از این مالیات صرف اعطای وام به خانه اولی ها شود.

 کسب مقام اول روابط عمومی آبفا استان اصفهان در نخستین 
جشنواره ارزیابی عملکرد روابط عمومی های صنعت آب و برق کشور

استان  وفاضلاب  روابط عمومی شرکت آب 
اصفهان در نخستين جشنواره ارزیابی عملکرد 
روابط عمومی های صنعت آب و برق موفق شد 
با کسب  7رتبه اول و یک رتبه سوم  بعنوان روابط 
عمومی برگزیده در بين شرکت های تابعه 

وزارت نيرو معرفی شود.
در نخستين جشنواره ارزیابی عملکرد روابط 
عمومی های صنعت آب و برق، 124 شرکت در 
13 بخش حضور پيدا کردند که از بين آنها 38 

شرکت برگزیده شده اند.
فرآیند انتخاب این 38 شرکت، طي سه مرحله 
صورت گرفته است در مرحله اول و در غربالگری 
اوليه در دفتر روابط عمومی و اطلاع رسانی 
وزارت نيرو آثار تمامی شرکت کنندگان شامل 
33 شرکت توزیع نيروی برق، 26 شرکت آبفای 
شهری، 26 شرکت آب منطقه ای ، 16 شرکت 
برق منطقه ای، 12 شرکت آبفار و  11 شرکت 
توليد نيروی برق و نيروگاه به علاوه شرکت 
نيرو  پژوهشگاه  و  ایران  برق  شبکه  مدیریت 
ارزیابی و مرحله دوم از سوی شرکت های مادر 
داوران  انتخاب  رویکرد  شد.:  انجام  تخصصی 
جشنواره علاوه بر سوابق آکادميک و مدارج 
علمی، مبتنی بر پيشينه عملی در کار روابط عمومی 
بوده است، به گونه ای که هر چهار داور نخستين 
دوره جشنواره ارزیابی عملکرد روابط عمومی های 
صنعت آب و برق دارای سوابق درخشان در حوزه 

علمی و عملياتی روابط عمومی هستند.
این کميته، رتبه بندی شرکت های برتر از 
ميان 29 شرکت را بر عهده داشت که در نهایت 
و بر اساس نتایج داوری در هر رشته شرکت هایي 
حائز مقام های اول تا سوم شدند و همچنين در 

مجموع  سه شرکت به عنوان اول تا سوم در 
صنعت آب و برق معرفی شدند .

جشنواره  نخستين  داوران  کميته  اعضای 
ارزیابی عملکرد روابط عمومی های صنعت آب 
و برق ؛ دکتر مهدخت بروجردی علوی، دکتر 
حسين افخمی، دکتر محمدمهدی فتوره چی و 
دکتر داود زارعيان بودند و با انتخاب آثار برتر، 
معيار جدیدی برای فعالان عرصه روابط عمومی 
در صنعت آب و برق و سایر بخش ها ترسيم 
کردندکه در نهایت و با داوری هيات داوران 
روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب استان 
اصفهان با کسب رتبه اول در بخش مستندسازی 
، مقام اول پژوهش، مقام اول مدیریت و برنامه 
ریزی ، مقام اول فرهنگ سازی ، مقام اول ارتباط 
با پاون ، مقام اول تبليغات محيطی، مقام اول 
جشنواره ونمایشگاهها  ونيز کسب مقام سوم در 
حضور در فضای مجازی توانست در مجموع با 
ارزیابی  کسب 8 مقام در نخستين جشنواره 
عملکرد روابط عمومی ها صنعت آب و برق به 

مقام اول این دوره از ارزیابی ها دست یابد
لازم به یادآوری است شرکت توليد و برق 
شهيد رجایی با کسب یک رتبه اول و 3 رتبه دوم 
به مقام سوم دست یابد و شرکت توزیع برق 
شهرستان اصفهان با کسب یک رتبه اول 2 رتبه 
دوم و یک رتبه سوم به مقام سوم این دوره از 
ارزیابی درست یابد این در حاليست که روابط 
عمومی شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان با 
کسب 7 مقام اول با اختلاف قابل توجهی مقام اول 
روابط  عملکرد  ارزیابی  جشنواره  نخستين 
عمومی ها صنعت آب و برق را به خود اختصاص 

دهد .

اد                    امه سرمقاله

سولٌ بلَّغ ما أنزِلَ الیک َ مِن رَبکًّ ... ( در روز غدیر خم دربارهً  آیه ً شریفه ً ) یا ایهـا الرًّ
حضرت علی )ع(  نازل شده است .

غدیر و مسئولیت پیامبر)ص(
روزی رسول اکرم )ص( رو به امیرموًمنان  )ع ( کرد و فرمود : ای علی ! خداوند آیهً  
شریفه  را دربارهً  ولایت تو ، برمن نازل کرده است ، آن چه را که به من امر شده از 
ولایت تو ، اگر تبلیغ نکنم هر آینه عملم باطل است و کسی  که خدا را بدون ولایت 

تو ملاقات کند ، عملش باطل است . ای علی ! من نمی گویم جز قول خدا را .
غدیر بالاترین فضیلت امیرالموًمنین )ع (

مردی به امیر الموًمنین ) ع ( عرض کرد :
بالاترین فضیلتی که شما از سوی پیامبر اکرم )ص ( دارید چیست ؟

علی ) ع ( فرمود :» منصوب کردن آن حضرت مرا در غدیر خم که ولایت مرا از طرف 
خداوند به امر او اعلام فرمود « 

تحول میراث انبیاء )ع( قبل از غدیر
در مکه دستور الهی بر پیامبر )ص ( چنین وحی شد : »نبوت تو به پایان رسیده و 

روزگارت کامل شده است .
اسم اعظم و آثار علم و میراث انبیاء را به علی بن ابی طالب بسپار که اولین موًمن 
است . من زمین را بدون عالمی که اطاعت من و ولایتم با او شناخته شود و حجت 

بعداز پیامبرم باشد رها نخواهم کرد .«
یادگاریهای انبیاء  )ع ( صحف آدم و نوح و ابراهیم )ع ( و تورات  و انجیل  و عصای 
موسی )ع ( و انگشتر سلیمان )ع ( و سایر میراث های ارجمندی است که فقط در 

دست حجج الهی است . تا آن روز خاتم انبیاء )ع (
حافظ این میراث های الهی بود واینک به دستور الهی به امیرالموًمنین  )ع ( منتقل 
شد . این ودایع از امیر الموًمنین )ع ( به امامان بعد منتقل شده تا کنون که در دست 

مبارک آخرین حجت پروردگار حضرت بقیة الله العظم  )ع ( است .
پیامبر )ص( امیر الموًمنین )ع ( را فرا خواند و جلسهً خصوصی تشکیل دادند و یک 

شبانه روز برنامهً سپردن ودایع الهی طول کشید .  


